
İFADE TUTANAĞI

Adı Soyadı
TC Kimlik No
Baba ve Anne adı
Boğum tariki
NM. Kay. OSd. Yer
Ev adresi
İş adresi
Telefon no
İfadenin aimdığı yer
İfadenin alındığı tarih/saat

: Erhan TUNCEL 
: 12938084038 
: Ali Rıza-Ümmügülsüm 
: 16.01.1981
: Elazığ-Keban-AItıyaka Köyü
: Yalı Mahallesi Şelale Sokak.No:51/9 Pelitli Merkez / Trabzon 
: Göksu Restaurant Havaalam/Trabzon

: F-l Cezaevi Tekirdağ- îfade Odası.
: 02.08.2007-14.00

Yukarıda açık kimliği yazılı Erhan TUNCEL, Tekirdağ 1 nolu F- tipi yüksek güvenlikli 
kapalı cezaevinde müfettişliğimize tahsis edilen çalışma odasına alındı. Bilgisine başvurulacağı 
konu kendisine anlatıldı. BÜgisi soruldu. Alman ifadesinde;

Ben Karadeniz Teknik Üniversitesi İktisadi İdari Bilimler Fakültesi İktisat Bölümü son sınıf 
öğrencisiyim. Trabzon Emniyeti ile olan irtibatım tamamen resmidir. Mc Donald’s olayından sonra 
Trabzon İstihbarat görevlileri tarafından olayla ilgim olmadığı tespit edildiği için yardımcı 
istihbarat elemanı olarak kabul edildim. Okuldan değer verdiğim bir hocam meydana gelen bir 
patlamadan dolayı Emniyet İstihbarat görevlileri ile irtibata geçmiş, hocam bana teklifte bulundu, 
bende üzerime düşen bir şey olursa yaparım dedim, hocamın verdiği telefon numarasından Muhittin 
ZENÎT’i aradım, irtibata geçtiğim gün görevlilerin ellerinde Yasin’in Üniversite öğrencilerinin 
evinde saklandığı yolunda bir bilgi vardı. Böylece bu bilgiyi sormaları ile istihbaratla ilişkim 
başladı. İlişkimin ne zaman kesildiğini ben tam olarak bilmiyorum, bana ilişkimin kesildiğini 
söylemediler, gazetelerden öğrendim. Emniyet İstihbaratla birlikte çalıştığım süre içerisinde 
duyduklarımı olduğu gibi İstihbarat görevlilerine aktardım. Çalıştığım süre içerisinde istihbarattan 
toplam 700 YTL. ücret aldım, bu da aylık ortalama 30 YTL. eder. Maddi durumum zayıf olduğu 
için ayrı başka bir işte çalışmaktaydım. Bu sebeple Yasin HAYAL grubunu tam olarak takip 
edemediğim zamanlar olmuştur.

İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde verdiğim ifademde Hrant DİNK’in Agos Gazetesi 
önünde arkasından ensesinden Yasin HAYAL’in yönlendireceği veya kendisi tarafından 
vurulacağım irtibatlı olduğum istihbarat görevlisine söyledim, kim olduğunu hatırlamıyorum. 
Emniyet istihbarat ile İrtibatlı olduğum kişilerin'sayısı 8 kişidir.. Bu 8 kişiyi şimdi size sayacağım, 
bu 8 kişiden 3’ü benimle ilgilenmekle görevli olan kişilerdir. Bunlar Muhittin abi, Memduh abi, 
Özgür ağabeydir. Muhittin abi benimle Kuruma kabul edilmemden başlayarak hatırladığım 
kadarıyla 2006 yılının Mayıs ayma kadar benimle ilgilendi, 2006 yılı Mayıs ayından Temmuz ayma 
kadar Özgür Komiser benimle ilgilendi, Muhittin bana bundan sonra bilgileri Özgür Komisere 
vereceksin dedi, Ağustos ayından itibaren de benimle Memduh ilgilendi. Muhittin ZENİT ile 
beraber genellikle Memduh gelirdi, Özgür komiser bazen Amir olarak onlarla birlikte gelirdi. Diğer 
5 kişiden birisi İstihbarat Şube Müdürüdür, makamında sadece bir görüşmem olmuştur. Kalanlardan 
biriside renkli gözlü Müdür Yardımcısıdır, amir sıfatıyla bu üçünün yanında görüşmelere 
katılmıştır. Kalan 3 tanesi ise onların yanında gelen ve araç kullanan kişilerdir.

Ben hiç kimseye Emniyet İstihbarata 17 kez Hrant DİNK’ in öldürüleceğini söylemedim. 
İstanbul Emniyeti ile resmi olmayan yaptığımız mülakatlarda bana sorulan sorular üzerine Trabzon 
İstihbaratı ile çalıştığım süreyi göz önüne alarak bir hesap yaptım. İki haftada bir Trabzon Emniyeti 
ile olan göîüşmelerimiz olmaktaydı, yazın Trabzon da bulunmadığım 1 aylık süreyi düştüm. Kalan 
zamana apre bir hesap yaptım, 17 kez tahmini olarak görüşme yaptığımı söyledim. Benim görevim 

Radığım olayları suç unsuru olsun olmasın bütün bilgileri Trabzon İstihbaratındaki 
bildirmekti, görüşmelerimizde Yasin HAYAL grubu da baktığım bir gruptu, 

üşmelerimi ide Yasin HAYAL ne yapıyor dediklerinde, bende aynen devam ediyor şeklinde 
yaktığım bildiı imlerdir.
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Ben Hırant DİNK’ in öldürüleceğini ilk olarak Muhittin ZEN İT e söyledim, zamanım tam 
olarak hatırlamıyorum. Muhittin ZENİT’e söyledikten sanırım 5-10 gün sonra Muhittin ZENİT ile 
Memduh evime geldiler “ bu olay önemli, bunun üzerine yoğunlaş, hiçbir olaya bulaşma, gruptanda 
irtibatım koparma, gruba yönel” dediler. Hatırlayabildiğim kadarıyla Mart ayında Muhittin ZENİT 
bana bu olayı rapor ettiğini, bu olayın daha da önem kazandığını, gözümü dört açmamı, bir şey 
olursa kimse gözümüzün yaşma bakmaz, şeninde başın büyük belaya girer dedi, gücün varsa Yasin’ 
e anlat bu işi yapmasın dedi. Bende Yasin’ı Hrant DİNK cinayetinden vazgeçirmek için uğraştım. 
Yasin HAYAL’e defalarca ailene yazık, kendine yazık, sen bu işten vazgeç dedim.

Mayıs ayında Zeynel diye birinin olduğunu, çocuğun kararsız göründüğünü Muhittin 
ZENİT’ e söyledim. Muhittin bana çocuk hakkında bilgi getir dedi, Pelitli bölgesi İstihbarat 
toplamak bakımından çok zor bir bölgedir. Aynı zamanda Jandarma bölgesi olması sebebiyle 
emniyetin bilgi toplaması biraz zordur. “Zeynel” diye adını söyledim, uzun kıvırcık saçlı, hipap 
tarzı giyinen, esmer, top sakallı, bir olaya bulaşmış biri olduğunu söyledim. Bunu söylediğim. 
Bundan 5-6 gün sonra zannedersem Muhittin gitti.

Yasin’in Hırant DÎNK’i Zeynel vasıtasıyla öldüreceğini İstihbarat Müdürüne de söyledim. 
Zamanım tam olarak hatırlamıyorum Muhittin gitmişmiydi, yoksa gideceğine yakmmıydı tam 
olarak bilmiyorum. Performans değerlendirmesi için İstihbarat Müdürü beni çağırmıştı, kendisiyle 
makamında görüştüm, kendisine Yasin’in Zeynel’i Hırant DİNK’ i öldürmeye göndereceğini, ancak 
Zeynel’ in kararsız olduğunu da söyledim. Müdür bey Özgür’ü çağırarak benim için “bak bu 
eleman bir yıl yatar, bir iş getirir bu Önemli dedi” ben Müdür beyin benim için bunu neden 
söylediğini anlamadım.

Sonra benimle Özgür ilgilenmeye başladı, Özgür’ün yönlendirmesiyle Zeynel’in takibini 
yaptım, Yasin bana Zeynel’in Antalya’ya gitmiş olabileceğini söylemişti, ben araştırdım Zeynel’ in 
Pelitli’de olmadığını öğrendim, bunu Özgür’e söyledim.

Ben bu Yasin HAYAL’in deşifre edilmesi için Muhittin’ e daha önce talepte bulunmuştum. 
Ben Yasin’e yardım edeyim, çıksın gitsin İstanbul’ da yakalayın dedim. Daha sonra ben bunu 
Özgür’ e de söyledim. Özgür böyle bir imkanları olmadığını söyledi. 2006 yılının Kasım ayında ben 
Ogün’ü evime geldiği gün tanıdım. Evime YasinTe birlikte geldiler, Yasin ayakkabılarım 

, çıkanncaya kadar bana Engin’i ararmısın dedi telefon numarasını verdi “Hayrola Yasin” dedim 
Ogün’ ü  bana göstererek Bu çocuğu Engin’ Ie beraber göndereceğim, iyi tanı dedi. Film izledik, 
yani arında biri daha vardı, zaman zaman Ogün’e çaktırmadan kendisi ile ilgili sorular sordum, İlk 
tanışmanın verdiği görgü kuralları avantajından faydalanarak birkaç işime yarar bilgi sordum. Hrant 
DİNK hakkında hiçbir şey konuşmadık. Ogün bana, Düzköy nüfusuna kayıtlı olduğunu, Pelitli 
sporda top oynadığını söyledi.

Ben Ogün’ün Hırant DİNK’ i öldürmek üzere Engin YILMAZ’ la  birlikte İstanbul’ a 
gideceğini kimseye söylemedim.

Hırant DİNK’ in öldürülmesinden sonra aynı gün 19 Ocak günü ben kırtasiyede fotokopi 
çekerken zannedersem İstihbarattan Kürşat beni aradı olayı duydunmu dedi, ne olayı dedim Hırant 
DİNK öldürülmüş bilgin var mı dedi, yok dedim, git bir bak Yasin buralarda mı, bize bilgi ver dedi, 
sonra Muhittin beni telefonla aradı, oda bana Hırant DİNK’ in öldürülmesinin Yasin HAYAL grubu 
ile alakası varmı diye sordu, zaten biraz önce istihbarattan arandım. Gidip bakıcam, sizi 
bilgilendireceğim dedim. Bende Pelitli’ye gittim. Sağa sola baktım. Mihmandar cafeye gittim. 
Yasin HAYALyı aradım Cafede Ersin YOLCU ve Zeynel içerdeydi, Zeynel orada olunca Zeynel’ in 
yapmadığmyamecdîm. Tek tanıdığım kişi Ersin’e Yasin’in nerede olduğunu sordum, buralarda dedi. 
Yasin bem/^ulsun fcve gelsin dedim. Ogün’ ü sordum o da buralarda dedi, daha sonra eve gidip 
Yasin HAYAL’ i tekledim, Yasin eve geldi Yasin eve geldiğinde durumu sorduğumda biz 
yapmadık dedi, ben< le bunların yapmadığına kanaat getirdim, bunların gidip yapabileceğini ihtimal
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vermedim, Ben bunu telefon ederek Memduh’ a bildirdim, Üniversitede final sınavlarım vardı, ders 
çalışıyordum iş yerime geçtim, İstihbarattan Memduh geldi, Yasin HAYAL’ i gördüklerini söyledi, 
Yasin HAYAL’ in eşkalini istediler, başka bir istihbaratçının Yasin HAYAL’i kontrol ettiğini, 
gördüğü kişinin Yasin HAYAL olup olmadığım teyit ettirdiler. Ertesi gün ben İstihbaratın telefonu 
çaldırdım, sonra onlar beni aradılar, buluştuk, araç içerisinde bir süre gezdik, araç içerisinde renkli 
gözlü Müdür Yardımcısı ile Memduh bulunmaktaydı. Sonra olayla ilgili bildiklerimi anlattım. 
Sonra Şubeye çıktık, şubede bildiklerimi, tahmin ettiklerimi mantık yürüterek tekrar anlattım. 
Sabaha karşı Muhittin geldi sen niye geldin, senin bunlardan ne farkın var, biz zaten bildiklerimizi 
anlatıyoruz dedim. Babası hacdan geldiğini söyledi, kızıp çıktı gitti. Sabaha karşı beni eve bıraktılar 
evde otur, hiçbir yere ayrılma dediler. Akşam geldiler beni gözaltına aldılar.

Ayrıca tutuklandığım tarih olan 26.01.2007 tarihinde sınavlarım bitiyordu. Sınavlar bittikten 
sonra Ankara’ya gidip bunları şikayet edecektim. Şikayet etme gerekçem DİNK olayı ile alakalı 
değil kendi şahsi okulda olan problemlerimdi.

SORU 1: Hrant DİNK’ in resimlerini Trabzon İstihbarat görevlileri Özgür ile Memduh’ a verdiniz 
mi.

^  CEVAP 1: Hatırlamıyorum

SORU 2ı Engin YILMAZ’ m fotoğrafım Trabzon İstihbarat görevlisi Muhittin ZENİT’ e verdiniz 
mi

CEVAP 2: Hatırlamıyorum. Engin YILMAZ’ m başka olaylardan dolayı takibatı yapılmıştır. 
Engin YILMAZ DİNK’ in öldürülmesi için yardımcı olmaya çalışsaydı kesinlikle yakalanırlardı 
yada ben öyle zannediyorum dedi. Başka bir diyeceği olup olmadığı soruldu. Başka bir diyeceğinin 
olmadığını beyan etti. İfadesini okudu. Tam ve doğru olarak yazılmıştır. Dedi. İfadesini imzaladı. 
02.08.2007

Mehmet DIREKOĞLU 
Yeminli Katip

Erhan TUNCEL 
Tanık
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İFADE TUTANAĞI

Adı Soyadı
TC Kimlik No
Baba ve Anne adı
Boğum tarihi
Nîlf. Kay. Oid. Yer
Ev adresi
îş adresi
Telefon no
İfadenin alındığı yer
İfadenin alındığı tarih/saat

Erhan TUNCEL
12938084038
Ali Rtza-Ümmügülsüm
16.01.1981
Elazığ-Keban-Altıyaka Köyü
Yalı Mahallesi Şelale Sokak.No:51/9 Pelitli Merkez / Trabzon 
Göksu Restaurant Havaalaııı/Trabzon

F-l Cezaevi Tekirdağ- îfade Odası.
02.08.2007-14.00

Yukarıda açık kimliği yazılı Erhan TUNCEL, Tekirdağ 1 nolu F- tipi yüksek güvenlikli 
kapalı cezaevinde müfettişliğimize tahsis edilen çalışma odasına alındı. Bilgisine başvurulacağı 
konu kendisine anlatıldı. Bilgisi soruldu. Alınan ifadesinde;

Ben Karadeniz Teknik Üniversitesi İktisadı İdari Bilimler Fakültesi İktisat Bölümü son sınıf 
öğrencisiyim. Trabzon Emniyeti ile olan irtibatım tamamen resmidir. Mc Donald’s olayından sonra 
Trabzon İstihbarat görevlileri tarafından olayla ilgim olmadığı tespit edildiği için yardımcı 
istihbarat elemanı olarak kabul edildim. Okuldan değer verdiğim bir hocam meydana gelen bir 
patlamadan dolayı Emniyet İstihbarat görevlileri ile irtibata geçmiş, hocam bana teklifte bulundu, 
bende üzerime düşen bir şey olursa yaparım dedim, hocamın verdiği telefon numarasından Muhittin 
ZENİT’i aradım, irtibata geçtiğim gün görevlilerin ellerinde Yasin’in Üniversite öğrencilerinin 
evinde saklandığı yolunda bir bilgi vardı. Böylece bu bilgiyi sormaları ile istihbaratla ilişkim 
başladı. İlişkimin ne zaman kesildiğini ben tam olarak bilmiyorum, bana ilişkimin kesildiğini 
söylemediler, gazetelerden öğrendim. Emniyet İstihbaratla birlikte çalıştığım süre içerisinde 
duyduklarımı olduğu gibi İstihbarat görevlilerine aktardım. Çalıştığım süre içerisinde İstihbarattan 
toplam 700 YTL. ücret aldım, bu da aylık ortalama 30 YTL. eder. Maddi durumum zayıf olduğu 
için ayrı başka bir işte çalışmaktaydım. Bu sebeple Yasin HAYAL grubunu tam olarak takip 
edemediğim zamanlar olmuştur.

İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde verdiğim ifademde Hrant DİNK’in Agos Gazetesi 
önünde arkasından ensesinden Yasin HAYAL’in yönlendireceği veya kendisi tarafından 
vurulacağını irtibatlı olduğum istihbarat görevlisine söyledim, kim olduğunu hatırlamıyorum. 
Emniyet istihbarat ile irtibatlı olduğum kişilerin sayısı 8 kişidir.. Bu 8 kişiyi şimdi size sayacağım, 
bu 8 kişiden 3’ü benimle ilgilenmekle görevli olan kişilerdir. Bunlar Muhittin abi, Memduh abi, 
Özgür ağabeydir. Muhittin abi benimle Kuruma kabul edilmemden başlayarak hatırladığım 
kadarıyla 2006 yılının Mayıs ayma kadar benimle ilgilendi, 2006 yılı Mayıs ayından Temmuz ayına 
kadar Özgür Komiser benimle ilgilendi, Muhittin bana bundan sonra bilgileri Özgür Komisere 
vereceksin dedi, Ağustos ayından itibaren de benimle Memduh ilgilendi. Muhittin ZENİT ile 
beraber genellikle Memduh gelirdi, Özgür komiser bazen Amir olarak onlarla birlikte gelirdi. Diğer 
5 kişiden birisi İstihbarat Şube Müdürüdür, makamında sadece bir görüşmem olmuştur. Kalanlardan 
biriside renkli gözlü Müdür Yardımcısıdır, amir sıfatıyla bu üçünün yanında görüşmelere 
katılmıştır. Kalan 3 tanesi ise onların yanında gelen ve araç kullanan kişilerdir.

Ben hiç kimseye Emniyet İstihbarata 17 kez Hrant DİNK’ in öldürüleceğini söylemedim. 
İstanbul Emniyeti ile resmi olmayan yaptığımız mülakatlarda bana sorulan sorular üzerine Trabzon 
İstihbaratı ile çalıştığım süreyi göz önüne alarak bir hesap yaptım. İki haftada bir Trabzon Emniyeti 
ile olan görüşmelerimiz olmaktaydı, yazın Trabzon da bulunmadığım 1 aylık süreyi düştüm. Kalan 
zamana mm  bir hesap yaptım, 17 kez tahmini olarak görüşme yaptığımı söyledim. Benim görevim 
duyduğunuyaşadığım olayları suç unsuru olsun olmasın bütün bilgileri Trabzon İstihbaratındaki 
görevime biMirmekti, görüşmelerimizde Yasin HAYAL grubu da baktığım bir gruptu, 
görüşmelerimizde Yasin HAYAL ne yapıyor dediklerinde, bende aynen devguı ediyor şeklinde 
yaptığım bildirimlerdir.I /T* I J *  t  ^  *_ ~
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Ben Hırant DİNK’ in öldürüleceğini ilk olarak Muhittin ZENİT’ e söyledim, zamanını tam 
olarak hatırlamıyorum. Muhittin ZENİT’e söyledikten sanırım 5-10 gün sonra Muhittin ZENİT ile 
Memduh evime geldiler “ bu olay önemli, bunun üzerine yoğunlaş, hiçbir olaya bulaşma, gruptanda 
irtibatını koparma, gruba yönel” dediler. Hatırlayabildiğim kadarıyla Mart ayında Muhittin ZENİT 
bana bu olayı rapor ettiğini, bu olayın daha da önem kazandığını, gözümü dört açmamı, bir şey 
olursa kimse gözümüzün yaşma bakmaz, şeninde başın büyük belaya girer dedi, gücün varsa Yasin’ 
e anlat bu işi yapmasın dedi. Bende Yasin’i Hrant DİNK cinayetinden vazgeçirmek için uğraştım. 
Yasin ITAYAL’e defalarca ailene yazık, kendine yazık, sen bu İşten vazgeç dedim.

Mayıs ayında Zeynel diye birinin olduğunu, çocuğun kararsız göründüğünü Muhittin 
ZENÎT’ e söyledim. Muhittin bana çocuk hakkında bilgi getir dedi, Pelitli bölgesi İstihbarat 
toplamak bakımından çok zor bir bölgedir. Aynı zamanda Jandarma bölgesi olması sebebiyle 
emniyetin bilgi toplaması biraz zordur. “Zeynel” diye adını söyledim, uzun kıvırcık saçlı, hipap 
tarzı giyinen, esmer, top sakallı, bir olaya bulaşmış biri olduğunu söyledim. Bunu söylediğim. 
Bundan 5-6 gün sonra zannedersem Muhittin gitti.

Yasin’in Hırant DİNK’i Zeynel vasıtasıyla öldüreceğini İstihbarat Müdürüne de söyledim. 
Zamanını tam olarak hatırlamıyorum Muhittin gitmişmiydi, yoksa gideceğine yakınmıydı tam 
olarak bilmiyorum. Performans değerlendirmesi için İstihbarat Müdürü beni çağırmıştı, kendisiyle 
makamında görüştüm, kendisine Yasin’in Zeynel’i Hırant DİNK’ i öldürmeye göndereceğini, ancak 
Zeynel’ in kararsız olduğunu da söyledim. Müdür bey Özgür’ü çağırarak benim için “bak bu 
eleman bir yıl yatar, bir iş getirir bu önemli dedi” ben Müdür beyin benim için bunu neden 
söylediğini anlamadım.

Sonra benimle Özgür ilgilenmeye başladı, Özgür’ün yönlendirmesiyle Zeynel’in takibini 
yaptım, Yasin bana Zeynel’in Antalya’ya gitmiş olabileceğini söylemişti, ben araştırdım Zeynel’ in 
Pelitli’de olmadığını öğrendim, bunu Özgür’e söyledim.

Ben bu Yasin HAYAL’in deşifre edilmesi için Muhittin’ e daha önce talepte bulunmuştum. 
Ben Yasin’e yardım edeyim, çıksın gitsin İstanbul’ da yakalayın dedim. Daha sonra ben bunu 
Özgür’ e de söyledim. Özgür böyle bir imkanları olmadığını söyledi. 2006 yılının Kasım ayında ben 
Ogün’ü evime geldiği gün tanıdım. Evime Yasin’le birlikte geldiler, Yasin ayakkabılarım 
çıkanncaya kadar bana Engin’i ararmısm dedi telefon numarasını verdi “Hayrola Yasin” dedim 
Ogün’ ü bana göstererek Bu çocuğu Engin’ le beraber göndereceğim, iyi tanı dedi. Film izledik, 
yanlarında biri daha vardı, zaman zaman Ogün’e çaktırmadan kendisi ile ilgili sorular sordum, İlk 
tanışmanın verdiği görgü kuralları avantajından faydalanarak birkaç işime yarar bilgi sordum. Hrant 
DÎNK hakkında hiçbir şey konuşmadık. Ogün bana, Düzköy nüfusuna kayıtlı olduğunu, Pelitli 
sporda top oynadığım söyledi.

Ben Ogün’ün Hırant DÎNK’ i öldürmek üzere Engin YILMAZ’ la birlikte İstanbul’ a 
gideceğini kimseye söylemedim.

Hırant DİNK’ in öldürülmesinden sonra aynı gün 19 Ocak günü ben kırtasiyede fotokopi 
çekerken zannedersem İstihbarattan Kürşat beni aradı olayı duydunmu dedi, ne olayı dedim Hırant 
DİNK öldürülmüş bilgin var mı dedi, yok dedim, git bir bak Yasin buralarda mı, bize bilgi ver dedi, 
sonra Muhittin beni telefonla aradı, oda bana Hırant DİNK’ in öldürülmesinin Yasin HAYAL grubu 
ile alakası varmı diye sordu, zaten biraz önce istihbarattan arandım. Gidip bakıcam, sizi 
bilgilendireceğim dedim. Bende Pelitli’ye gittim. Sağa sola baktım. Mihmandar cafeye gittim. 
Yasin HAYAhyı aradım Cafede Ersin YOLCU ve Zeynel içerdeydi, Zeynel orada olunca Zeynel’ in 
yapmadığmyamefdlm. Tek tanıdığım kişi Ersin’e Yasin’in nerede olduğunu sordum, buralarda dedi. 
Yasin ben/bmsun eve gelsin dedim. Ogün’ ü sordum o da buralarda dedi, daha sonra eve gidip
Yasin tekledim, Yasin eve geldi Yasin eve geldiğinde durumu sorduğumda biz
yapmamk dedi, ben< le bunların yapmadığına kanaat getirdim, bunların gidip yapabileceğini ihtimal
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vermedim, Ben bunu telefon ederek Memduh’ a bildirdim, Üniversitede final sınavlarım vardı, ders 
çalışıyordum iş yerime geçtim, İstihbarattan Memduh geldi, Yasin HAYAL’ i gördüklerini söyledi, 
Yasin HAYAL’ in eşkalini istediler, başka bir istihbaratçının Yasin HAYAL’i kontrol ettiğim, 
gördüğü kişinin Yasin HAYAL olup olmadığım teyit ettirdiler. Ertesi gün ben İstihbaratın telefonu 
çaldırdım, sonra onlar beni aradılar, buluştuk, araç içerisinde bir süre gezdik, araç içerisinde renkli 
gözlü Müdür Yardımcısı ile Memduh bulunmaktaydı. Sonra olayla ilgili bildiklerimi anlattım. 
Sonra Şubeye çıktık, şubede bildiklerimi, tahmin ettiklerimi mantık yürüterek tekrar anlattım. 
Sabaha karşı Muhittin geldi sen niye geldin, senin bunlardan ne farkın var, biz zaten bildiklerimizi 
anlatıyoruz dedim. Babası hacdan geldiğini söyledi, kızıp çıktı gitti. Sabaha karşı beni eve bıraktılar 
evde otur, hiçbir yere ayrılma dediler. Akşam geldiler beni gözaltına aldılar.

Ayrıca tutuklandığım tarih olan 26.01.2007 tarihinde sınavlarım bitiyordu. Sınavlar bittikten 
sonra Ankara’ya gidip bunları şikayet edecektim. Şikayet etme gerekçem DİNK olayı ile alakalı 
değil kendi şahsi okulda olan problemlerimdi.

SORU 1: Hrant DİNK’ in resimlerini Trabzon İstihbarat görevlileri Özgür ile Memduh’ a verdiniz 
mi.

CEVAP 1: Hatırlamıyorum

SORU 2: Engin YILMAZ’ ın fotoğrafını Trabzon İstihbarat görevlisi Muhittin ZENİT’ e verdiniz 
mi

CEVAP 2: Hatırlamıyorum. Engin YILMAZ’ ın başka olaylardan dolayı takibatı yapılmıştır. 
Engin YILMAZ DİNK’ in öldürülmesi için yardımcı olmaya çalışsaydı kesinlikle yakalanırlardı 
yada ben Öyle zannediyorum dedi. Başka bir diyeceği olup olmadığı soruldu. Başka bir diyeceğinin 
olmadığını beyan etti. İfadesini okudu. Tam ve doğru olarak yazılmıştır. Dedi. İfadesini imzaladı. 
02.08.2007
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AÇIK KİMLİĞİ 
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ERHAN TUNCEL, Ali Rıza ve Ümmügülsüm Oğlu olma,
I2938Ö84Ö38
16/01/1981 doğumlu,
Elazığ iIûKeban ilçesi, AUıyaka köyü 
KARADENİZ TEKNİK ÜNİVERSİTESİ İKTİSAT
BOL. 6. SINIF Öğrencisi

TELEFON NUMARASI : Telefon numaralarını hatırlayamadığım beyan eder
İKAMETGAH ADRESİ : 1 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz
Kurumunda bir başka suç nedeni ile tutuklu olarak barındırılır ev ve sayır adreslerinin mahkeme 
tutanaklarında mevcut olduğunu ifade eder.

Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığının 26/07/2007 tarih ve 2007/1235 soruşturma 
numaralı talimatı okundu,

CMK. 45, 46, 47 ve 48 maddeleri okunmak suretiyle dilerse aleyhine olan hususlarda 
tanıklık yapmayabileceği hatırlatıldı. Tanıklığa engel hali yok. Tanıklık yapacağını ve yeminde edeceğini 
beyan etmekle, CMK. 53. maddesi uyarınca tanıklık görevinin önemi anlatıldı. CMK.’nun 54 maddesi 
uyannea “bildiğimi dosdoğru söyleyeceğime namusum ve vicdanım üzerine yemin ederim.” dedi. Usulen 
yemini verildi, olay hatırlatıldı, Soruldu;
B E Y A N I N D A  : .Benim Trabzondakİ MC. DÖNALS’m bombalanması ile bîr ilgim yoktur. 
İrtibata geçtiğim polis memuru Muhittin Zenitin elinde çeşitli istihbarı bilgiler vardı. Bu bilgileri 
doğrultusunda kendisine yardımcı oîdum.Ancak polis memuru Muhittin Zenit’e bombalama olayına 
katıldığımı söylemedim. Zira bombalama olayı ile ilgili bir ilgim yok idi. Ancak polis memuru 
Muhittin Zenit bana olayla ilgili olduğuma dair intiba uyandırmamı doiayasıyla olayı meydana 
getirenlerden veya ilgisi olanlardan istihbari bilgi edinmemi istemişti. Bu sebeple Yasin Hayalin 
arkadaş çevresine olayîa ilgim olduğuna ve olaya katıldığıma dair intiba uyandırcak şekilde 
söylemlerde bulunmuş olabilirim, dedi, tekrar soruldu: Bombalama olayı ile ilgim olmadığı için 
Trabzon emniyet müdürlüğünde görevli herhangi polis memuruna veya amirine bombalama olayına 
katıldığım yönünde bilgi vermedim dolayısı ile aksi yöndeki iddialar inandırıcı değildir. 25/02/2007 
günü gözaltına alındığım doğrudur. O hafta final sınavlarımın olduğu hafta olması nedeni ile 
psikolojim aşırı derecede bozuktu aymca istihbarat görevlileri ile görüşmek istediğimi ve onların 
huzuru ile ifade verebileceğimi aksi halde susma hakkımı kullanacağımı soyiemiştim.Zira 
kendilerine istihbarat görevlisi olduğumu beyan etmiştim, istihbaratında görevli gelmesini 
istemiştim . Haber verildiği halde istihbarat görevlilerinin cevap vermediğini belirttiler. Ayrıca bana 
isnat olunan suç bildirilmemiştir. Ben susma hakkımı kullanmak zorunda kaldım. O sırada Muhittin 
Zenit ile ismini bilmediğim Muhittin Zenit ile birlikte gelen bir başka polis memuru bana 1 çok 
büyük ceza yatarsın her şeyden haberimiz var Yasin Hayalin yerini söyle' dediîer.Diğer polis 
memurunu resim görsem dahi tanıyamam.Kendisi Muhittin Zenit bilir. Bu memurun Muhitten 
Zenitten sorulması uygun olur. Kendisinin Ankaradan geldiğini söyemİşlerdi. Daha soma yaptığım 
gÖrüşm^de^hususun bir taktik olduğunu Muhittin ile yanındaki bir başka memur bana 
söyle^mşlerdÎHDolayısı ile ismini bilmediğimi belirttiğim bana Ankaradan geldiği ifde edilen 
menpru resmimden teşhis edemem aradan çok süre geçmcştir.kcndisini bir kez gormüştümBu 

emem.
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Hüseyin Tan hemşcrimdir. Üniversitede hocadır. MC DONALS’tn 
bombalanmasından sonra Hüseyin Tan meydan parkta beni Emre Altıntaş ile buluşturdu. Emre 
Altunîaşı daha önce bir kez görmüştüm ancak ismini bilmiyordum vc konuşmuşluğum yoktur. 
Parkataki bu buluşmamız sırasında Emre Altuntaş isimli şahıs bana 11 polislerin her şeyi bildiğini 
Yasın Hayalin yerini söylemem halinde bana bir şey yapmayacaklarım, Yasin yakalandığı takdirde 
MC DONALS'a gittiği, yemek istediği ancak parası olmadığı için yemek vermemeleri sebebi ile 
kızarak torbaya topladığı çivi ve malzemelerle eylemi gerçekleştirdiği yönünde ifade vermesini, 
polislerin bu işi benim organize ettiğimi, bombalamanın benim başımın altından çıktığını biliyorlar" 
şeklinde bir beyana olmamıştır. Ancak benzeri sözler sarfettiği doğrudur. Şu an sarfettiği o sözleri 
tam hatırlayamıyorum bana " polisin bu işin içinde olduğunu tahmin ettiğini, onlara yardımcı olama 
gerektiğini, bu konuda duyarlı olacaklarım” söylemiştir.

Beni polislere Emre altuntaş görüştürmüş değildir. Ben polislerle bizzat kendim 
görüştüm. Bu polisler Muhittin Zenit ile yanındaki ismini hatırlayamadığım diğer memurdur. 
Görüştüğüm bu polisler bana ev adresimi sordular, kendilerine bir gün önce göz altına alındığımı 
evimin aradığını ve bir şey bulamadıklarım dolayısı île olayları ilgili ilgim olmadığım 
belirlediklerini kendilerine söyledim. Bu memurlara bombalama eylemine katıldığım yönünde 
söylemde bulunmadım.

Ben Yahya OZTURK isimli şahsı tanımam. Yahya ÖZTÜRK ile gözaltına 
alındığımda görüştüm. Ancak kendisi bana 11 bu bayrağı ya sen kaldıracaksın ya Yasin kaldırır" 
şeklinde bir söylemde bulunmamıştır, dedi. Devamla ben ani olarak ifade için getirildiğimden bazı 
hususları hatırlamıyor olabilirim. Hatırladığımda Trabzon C.Başsavcılığma doğrudan yazarak 
bilgilendirme yaparım, dedi.

Başka bir diyeceği olmadığını beyan etmekle tutanak içeriği tanık tarafından okundu, 
^totaaşk birlikte imza ahmağındı. 10/09/2007

MEÇTİN ARDA
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16.01.198i D.fu
Keban Altıyaka köyü nüfusuna kayıtlı 
Üniversite öğrencisi, bekar

Yalı mah. Şelale sok.no: 27-1 Pelitli-Trabzon adresinde 
ikamet eder, halen Tekirdağ 1 Nolu F Tipi Yüksek 
Güvenlikli kapalı ceza infaz kurumanda tutuklu olarak 
kalır.

CMK. 45,46, 47 vc 48 maddeleri okundu. 48. maddeye istinaden kendisini veya yakınların 
Ceza kovuşturmasına uğratabilecek nitelikte olan somlara dilerse cevap vermekte çekinebileceği Özellikle 
hatırlatıldı. Tanıklığa engel hali yok. Tanıklık yapacağını vc yeminde edeceğini beyan etmekle, CMK. 53. 
maddesi uyarınca tanıklık görevinin önemi anlatıldı. CMK.’nuıı 54 maddesi uyarınca "'bildiğimi dosdoğrı 
söyleyeceğime namusum ve vicdanım üzerine yemin ederim.’' dedi. Usulen yemini verildi. Trabzon 
Cumhuriyet Başsavcılığının 2.10.2007 gün vc 2007/1235 soruşturma sayılı talimat yazısı okundu. Bu suretle 
tanıklık yapacağı husus hatırlatıldı. Soruldu:

B E Y A N I N D A __Tarafıma okuduğunuz Trabzon C.Başsavcılığımn 20.10.2007 tarih ve
2007/1235 soruşturma sayılı talimatında belirtilen vc 25.01.2007 tarihli görüşme tutanağından alıntı 
olduğu belirtilen hususları kabul etmiyorum. 25.1.2007 tarihinde İstanbul Emniyet Müdürlüğü 
görevlileri ile görüşme yaptığım doğrudur, ancak görüşme sırasında yanımda avukatım yokuı, 
dolayısıyla hukuksal yardımdan yoksundum. Psikolojim dc bozuktu, aynı zamanda sınav haftası idi. 

^  bu sebeplerle görüşme sırasında söylediğim sözlerin aslı astarı yokrur dedi. Tekrar SORULDU:
Tarafıma okuduğunuz Terörle Mücedeie görevli Emniyet amiri ile 

yaptığım 10.02.2007 tarihli görüşme-tespit tutanağında belirtilen hususlar; bana ait olsa idi, o 
tutanağın altına imza atardım. Anılan tarihte terörle mücadele şube müdürlüğünde görevli bir 
emniyet amiri ile Cezaevinde görüştüğüm hususu doğrudur dedi. Tekrar Soruldu:

Tarafıma okuduğunuz, İstanbul Cumhuriyet Savcıları ile yaptığım 
9.4.20Ü7 tarihli görüşmeye binaen tutulan tespit tutanağı alıntısına gelince; bu konuda daha önce 
Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığının talimatı üzerine ifade vermiştim. Terör Şubesi Müdürü Yahya 
Oztürk’ü tanımıyorum, bana da "bu bayrağı ya sen kaldıracaksın, ya Yasin kaldırır" şeklinde söz sarf 
etmiş değildir. Ayrıca ben İstihbaratta görevli polis memuru Muhittin Zenit'c Mc Donalds’m 
bombalanması hadisesi ile ilgili olarak olayla doğrudan bir ilgim olmadığı nedeniyle bilgi vermiş 
değilim dedi. Tekrar SORULDU:

Hadisenin aslına gelince: Mc Donalds’m bombalanmasından sonra göz 
altına alınmıştım. Serbest kaldıktan 1 gün sonra sonradan ismini öğrendiğim Memur Muhittin Zenil 
vc yapındaki diğer istihbarat görevlisi ki bunun ismini bilmiyorum ve kendisini tanımıyorum, 

- kendîlerinchi Mc Donalds'ın zanlısı Yasin Hayal’in üniversite öğrencilerinin evinde kaldığı yönünde 
birpilgi vardnbu bilgiye istinaden bana kendi evimin adresini sordular. Kendilerine olayla
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ajcfgöz altına alındığımı belirttim, inanmadılar, kendilerine gözetimde tutulduğum mekanı 
Ayanımdan kısa süre için ayrılıp bilmediğim bir yerle telefon görüşmesi yaptılar. Yeniden 

^ S lji ie re k  Yasin Hayal'în benim dışımda başkaca tanıştığı veya arkadaşlık kurduğu üniversite 
l id e r in in  mevcut olup olmadığının sordular. Kendilerine bildiğim kadarıyla bir kaç ünivertise 
^$ci'si ile arkadaşlığının olduğunu söyledim. Memurlarla birlikte bu öğrencilerden birisinin evine 
“h o h l a r  dışarıda bekledi, ben binaya girdim, kapıyı çaldım ancak açan olmadı, memurların 

döndüm. Bu öğrencinin olayla ilgisi olmadığı için ismini söylemek istemiyorum. Bu ev 
jenik-evdedir, daha sonra ben de bu eve taşındım. Daha sonra Veysel Toprak'ın evine doğru 
-'seldim. Yolda Erbil Susamam ile karşılaştım, Erbii bana Yasirv'in kendisine ait eve geldiğini, bu 
urumdan kendisinin rahatsızlık duyduğunu belirtip, bana sitemlerini bildirdi, dolayısıyla Yasin'i 

'kendisinin evine benim gönderdiğimi santyormuş, Yasin, Erbil'in evine elinde bir poşetle gelmiş, 
^ayrılırken poşeti evde unutup gitmiş, Erbil uykulu olduğu için hiç bir şey hatırlamıyordu, sadece 
sitem ediyordu, poşetin içerisine bakmadan poşeti çöpe atmış, bu şekilde Erbil ile bir kısa 
konuşmamız oldu, oradan Veysel toprak'ın evine geçtim, Veysel’i oldukça tedirgin gördüm. Veysel 
bana"Yasm bizim evde idi, çıktı gitti, hatta halinde de büyük bir pişmanlık vardı" dedi. Erbil ile 
Veysel'in evinin arası 20 metredir. Benim ev ile bu arkadaşlarımın evi arasında ise, takriben 1-1,5 
km.lik mesafe vardır dedi. Tekrar SORULDU:

Veysel'in evinden çıktım, memurlara edindiğim bilgiyi aktardım. Memurlar benden 
çöpe atılan poşeti bulup getirebilirmisin dediler. Keza o mahallede bir tek çöp bidonu olduğu için 
gidip bu çöp bidonuna baktım, içerisinde bulduğum siyah bir poşeti çıkardım, memurlara getirdim, 
memurlar bana içinde bomba olabilirmi diyerek espiri yaptılar, ben de kendilerine içinde ne 
olduğunu bilmiyorum, poşeti siz açın dedim. Poşeti benden aldılar, ancak benim yapımda açmadılar, 
içerisinde ne olup olmadığını halen bilmiyorum. Yasin yakalandıktan sonra polis memuru Muhittin 
Zenit bana, Erbil ile Veysel’in bombalama hadisesi ile alakalarının olup olmadığım sormuştu, ben de 
her iki öğrenciyi tanıdığımı, böyle bir olaya bulaşmalarının söz konusu olamayacağını sövledim 
dedi. Tekrar SORULDU:

Ben polislere Yasin HayaPa ait olay günü giydiği ve olay nedeniyle 
kanlı olduğu önü sürülen pantalonu teslim etmiş değilim, ben sadece yukarıda belirttiğim üzere çöp 
bidonunda bulduğum siyah poşeti teslim ettim. Bu poşetin içerisinde ise, ne olduğunu bilmiyorum, 
bakmadım, teslim alan memurlar da benim yanımda açmadılar. Bu itibarla. Yasin Hayal'in 
üzerindeki kanlı pantalon bende değildi dedi. Tekrar SORULDU:

Bu pantalonu nereden aldığım sorulmakta ise de; yukarıda bu 
hususlara açıkça cevap verdim. Pantalonla ilgili bir bilgi sahibi değilim, poşet içensindekinin Yasin 
hayal'a ait kanlı pantalon olup olmadığım bilmiyorum, ayrıca, poşet içerisinden şayet kanlı pantalon
çıkmış ise. bu pantalonun Yasin HayaPa ait olup olmadığını da bilmiyorum. Ben açıktan ve 
doğrudan kimseye kanlı pantalon teslim etmedim. Dolayısıyla sadece çöpten çıkardığım bir poşeti 
teslim ettim, bu poşeti de ne şekilde çıkartıp teslim ettiğime açıklık getirdim. Poşeti benden alan 
memurların daha sonra bu poşeti ne yaptıklarını bilmiyorum dedi. Tekrar SORULDU: Ben poşeti 
istihbarat görevlisi Muhittin Zenit ile yanındaki ismini bilmediğim tanımadığını bir diğer istihbarat 
görevlisine teslim etmişti. Bu iki memur beni yarım saatlik iş için çağırmışlardı, hatta beni Trabzon 
meydandan almışlardı. Bunlarla birlikte 6 saat zaman kaybettim, zira beni bırakmadılar, yukarıda 
belirttiğim şekilde dolaştırdılar dedi. Tekrar SORULDU:

Yasin Hayal'in mc Donalds’a attığı bombayı kesinlikle ben imal 
etmedim. Yasin Hayal'in, Mc Donalds'ı bombalaması sırasında yanında değildim. Olay yerine 
gitmedim. Zira evimde uyuyordum. Ayrıca bu yönde gazetede de aleyhime yazılar çıktı, bu hususlar 
Emniyct&Jcaİması gereken hususlar ise, gazetelere nasıl yansıdı bunu anlamış değilim, Trabzondaki 

bayı imal ettiğimi ve bombalama sırasmda da olay yerinde bulunduğumu söylemiş 
değilimi. Bu yöpde tutulan tutanaklar içerik itibarıyla/îoğru değildir dedi. Tekrar SORULDU:



Sayfa 1

Ben Yasin'in suçta kullandığı bombayı imal etmiş değilim. İmal 
itmediğim için de bu hususta polislere herhangi bir beyanda bulunmuş değilim. Dolayısıyla 
polislere Yasin'in olayda kullandığı bombayı imal ettiğimi söylemedim. Ancak arkadaş çevreme ve 
Yasin Hayai’in arkadaş çevresine, onların güvenini kazabilmek için bombayı imal ettiğimi 
söylemiş olabilirim. Bu arkadaşlarım irfan Özkan ile Ekrem Furat ve Mustafa Oztürk’dıır. Başka 
arkadaşlarıma da söylemiş olabilirim, ancak onları şu an için hatırlayamıyorum. İsimlerini verdiğim 
bu arkadaşlarım Hrand Dink olayı nedeniyle Trabzon da göz altına alınmışlardı. Orada adresleri 
alınmıştır dedi. Tekrar SORULDU:

Bunlardan Mustafa Oztürk, halen Tekirdağ I no'lu F tipi Yüksek 
Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz kurumıuıda lutukludur. irfan Özkan aynı davadan tutuksuz olarak 
yargılanmaktadır. Ekrem Furat ise, gözaltına alınıp, tanık olarak dinlenilip serbest bırakıldığını 
sanıyorum, bana sorduğunuz hususlarda bu kadar açıklama yapmak istiyorum. Sair hususlarda 
CMK.nun 4$. maddesi uyarınca açıklama yapmak islemiyorum. Zira kendi aleyhime sonuç 
doğurabilecek, ecza kovuşturmasına yol açabilecek nitelikteki soruları yanıtlamak istemiyorum 
dedi. Tekrar SORULDU:

Talimat evrakında alıntı şeklinde verilen tespit tutanakları hukuksal 
yardımdan mahrum olduğum bir dönemde ayrıca psikolojimin bozuk olduğu bir dönemde 
düzenlenilmiş olup, içeriklerinde belirtilen bir çok hususlar bana ait beyanlar değildir. Tutanaklar 
altında imzam olmadığı için hukuksal geçerliliği de yoktur. Hukuk ise, hukuksuzluk ile 
sağlanamayacağından bu tutanakların delil olarak kullanılmamasını ve imha edilmelerini istiyorum 
dedi.

Başka bir diyeceği olmadığını beyan etmekle tutanak içeriüi tanık

ERHAN TUNCEL 
Tanık
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İSTANBUL
CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI 

(TMK-’mn 10. Maddesi ile Görevli Bölümü)

Sorutturma No : 2007/972

İ F A D E  T U T A N A Ğ I

İfade Sahibi ERHAN TUNCEL, ALİ RIZA Oğlu ÜMMÜGÜLSÜM’den olma, 
16/01/1981 Elazığ doğumlu, ELAZIĞ ili, KEBAN ilçesi, ALTIYAKA köy/raahallesi, 8 cilt, 9 
aile sıra no, 53 sıra no'da nüfusa kayıtLı, Bekar, Çocuksuz, Lise mezunu, halen başka suçtan 
Tekirdağ 1 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumünda tutuklu olduğunu 
söyledi.

İfade sahibine CMK.'daki haklan hatırlatıldı, tanıklıktan çekilme hakkının bulunduğu 
anlatıldı, usulen yemini yaptırıldı.

İfadeye başlamadan önce Erhan TUNCEL, ifadesinin görüntülü olarak alınmasını 
istemesi nedeniyle, vereceği ifadenin önemi ve talep nedeniyle ifadenin görüntülü olarak 
alınmasına karar verildi. İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı Bilgi işlem Müdürlüğümden temin 
edilen kamera ve aparattan, ifadenin alınacağı Cumhuriyet Savcısının odasında hazır hale 
getirilerek ifadeye başlandı. Erhan TUNCEL, vereceği ifadenin içeriği ve bazı odaklara nüfuz 
etme ihtimali ve daha önceden istihbarat dairelerine yardımcı olarak çalışması nedeniyle Tanık 
Koruma Kanunündan faydalanmak istediğini beyan etti. Aynca bu yargılama süreci içerisinde 
ailesinin resim ve adresini medyada yer alması nedeniyle, bugüne kadar ailesinin korunması 
yönünde herhangi bir girişimde bulunulmadığını beyan etti. Ailesinin de Tanık Koruma 
kapsamına alınmasını istedi. Her ne kadar tanık ifadelerinde avukat bulunmasına yer 
verilmemesine rağmen tanığın ısrarla avukat huzurunda ifade vereceğini beyan etmesi nedeniyle 
tanık Erhan TUNCEL'in avukatı Erdoğan SORUKLU'nun hazır olduğu görülmekle, ifadeye 
katılmasına izin verildi ve kamera kaydı açılarak ifadeye geçildi.

SORULDU:
İfadesine özellikle şu cümleyle başlamak istediğini belirterek, "Aldattığın Hiç Kimseye 

Güvenme", ifademin sonunda bir örneğinin, İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesine 
gönderilmesine, bir Örneğinin tarafıma, bir örneğini Avrupa İnsan Haklan Mahkemesine 
göndermek istiyorum. Bu konuda başvuru hazırlığı yaptım, gerekli başvuruları yapmak için bir 
nüshasının tarafıma verilmesini istiyorum.

Üniversiteye 2001 yılında KTÜ İktisat Fakültesi'nde eğitime başladım. Trabzon'a ilk 
defa gittim. 2007 yılma kadar Trabzon'da bulundum. 2001 yılında Alperen Ocaklan'nda Yasin'i 
bir defa gördüm, bu tarihten itibaren kendisini tanıyorum. Bir yıl boyunca herhangi bir 
görüşmem olmadı. Yasin Hayal ısrarla Çeçenistan'a gitmek islediğini söylüyordu, bu konuda 
benden yardım istedi. Benim dışımda da yardım istediği kişiler de oluyordu. Bende bunun bir 
hayal olduğunu anlattım. Israr edince de Azerbaycan'a giderek orada bir iş bulacağını ve 
ortamlardan uzak kalacağım düşündüm. Buna yönelik telkinlerde bulundum. Benim haberim 
olmadan Başbakan'ın uçağına bomba ihbarında bulunmuş, bu ihbar anlaşılınca da Yasin 
Hayal'in evi aranıyor. Jandarma Yasin Hayal'i bulamıyor. Yasin Hayal Coşkun Iğci'nin evinde 
kaldığını söyledi. Yasin Hayal aranmasına rağmen Azerbaycan’a gittiğini, sınır kapısından giriş 
çıkış yaptığını öğrendim. Bunu genelde mahallede herkes bilmektedir. Yasin Hayal tanıdığım 
kadarıyla terör örgütleri, geçmişleri, eleman sayılarını çok iyi biliyordu. Özellikle islami motifli 
örgütler hakkında bilgisi vardı. Bildiğim kadarıyla da Yasin Hayal gazete ve kitap okuyan birisi 
değildi. Bildiği bilgiler, normal sıradan bir insanın bilebileceği bilgiler değildi. Ayrıca 
Amerikan düşmanlığı vardı, intihar eylemcisi olmak istediğini, silah alarak kilise ve 
McDonalds'ı taramak istediğini söylüyordu. Buleylem sonucunda çok fazla kişinin ölebileceğim
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düşünerek zararın önüne geçmek için çaba gösterdim. Hatta bu hazırlık ve düğünce aşamasında 
çok afaki şeyler de anlatıyordu. Bunları yapacağım herkese arılatıyordu, Pelitlı'de bulunan 
herkes de biliyordu. Eğer Yasin Hayal eylemi yaptığı takdirde çok fazla kişinin ölebileceğim 
düşünerek, hem Yasin'i uzak tutmak hem de partiyi lekelememek için bomba hazırlama 
konusunda kendisine bilgi verdim. Küçük çivi getirmesini söylememe rağmen büyük çivi 
getirdi. Deneme yaptık, denemeyi boş bir alanda Yasin Hayal, ben ve Muzaffer Gargar ile 
birlikte deneme yaptık. Muzaffer Gargar daha sonra istihbarat elemanı olduğunu, Muhittin Zenit 
ile irtibatlı olduğunu öğrendim. Bomba düzeninin parasını Ekrem Fırat verdi, Erbil Susaman, 
Yasin ve ben bomba düzeneğini evimde hazırladık. Basit bir düzenek hazırladık. Sonra Yasin 
Hayal bombayı McDonalds'a götürerek bombayı koydu, bende karşı tarafta bekledim. Yasin 
Hayal bombayı çakmakla yakarak ateşledi, kendisi de koşmaya başladı. Bombanın patlaması 
sonucu birkaç kişi çok hafif yaralandı. Bu olaydan sonra Yasin Hayal'e teslim olmasını 
söyledim, o da teslim olmak istemedi. İsmini. Emre olarak bildiğim bir şahıs bana, bu işi 5 kişi 
yaptığımızı, istihbaratın beni aradığını, Yasin Hayal'i vermemiz halinde bizler hakkında 
herhangi bir işlem yapılmayacağını söyledi. Yasin'in de ifadesinde McDonalds’m kendisine 
yemek vermek istemediğim, kızarak bu işi yaptığını söylemesini istedi. İstihbaratın benimle 
irtibata geçeceğini söyledi. Bunu söylerken Hüseyin Tan yanındaydı. Hüseyin Tan öğretim 
görevlisidir, benim hemşehrimdir, bu olayla ilgisi yoktur. Gözaltına alındım, gözaltındayken 
beni Terörle Mücadele Müdürü Yahya Öztürk'ün odasına aldılar. Bu odada, ismini Yasin’den 
öğrendiğim Adem ve ismini hatırlamadığım bir şahıs vardı. Burada mülakat yapıldı, daha sonra 
ifade verdim. Bir gün gözaltında kaldım, beni serbest bıraktılar. Bir gün sonra istihbarat benimle 
irtibata geçti. Beni telefonla aradılar, belirlediğimiz bir yerden arabayla gelerek beni aldılar, 
Akçaabat istikametine gittik. Arabada Muhittin Zenit ve Tevfık Cantürk isimli şahıs vardı. 
Kendilerine size anlattığım gibi olayı anlattım. Yasin Hayalin nerede olduğunu öğrenmemi 
istediler, bende Rize veya İstanbul istikametine gitmiş olabileceğini, değişik şahıslardan 
öğrendim ve bu bilgiyi Muhittin Zenit'e aktardım. Benim verdiğim bilgiye rağmen Yasin 
Hayal'in İstanbul'da olduğunu, İstanbul'a bildirmediklerini daha sonra öğrendim. Yasin Hayal 
İstanbul'da kardeşi Osman Hayal ile birlikte yakalanıyor ve yakalayan polislere de ödül 
verildiğini gazeteden öğrendim.

SORULDU: Yasin Hayal tutuklandıktan sonra Muhittin Zenit, Ercan Doğru, Özkan 
Mumcu ve Mehmet Ayhan, benim istihbarat görevlisi olmamı istediler. Her türlü yardımı 
göstereceklerini, istihbarat görevlisi olmadığım takdirde istifa edeceklerini belirttiler. Bende 
faydalı olabileceksem istihbarat görevlisi olmayı kabul ettim. Bu çerçevede birkaç defa 
kendileriyle görüştüm. Özgeçmişimi hazırladım verdim, Malatyalüar isminde bir grubu takip 
etmemi, içlerine sızmamı istediler. Ayrıca Yasin Hayal'in ailesini ziyaret etmemi istediler, 
ziyarette bulundum. Ancak Yasin Hayal'in cezaevine ziyarete gitmedim. Kendileriyle her hafta 
görüştüklerinde söylediklerini bir sonraki hafta yalanlıyorlardı. Yasin Hayal'in duruşmalarını 
takip etmemi istediler, duruşmaya kimlerin katıldığını sözlü rapor ettim. Yasin Hayal polislerin 
söylediğine göre 11-12 yıl ceza alması muhtemeldi. Akıl sağlığı açısından kontrol için Trabzon 
yerine Bayrampaşa cezaevine nakledilerek burada muayenesi yapıldı ve bir süre Bayrampaşa 
cezaevinde kaldığını biliyorum. Ancak Yasin Hayal mahkeme tarafından ara kararla bir yıl dahi 
cezaevinde kalmadan tahliye edildi. Bu süreçle ilgili herhangi bir bilgim yoktur. Yasin Hayal, 
Hrant Dink'i öldürme planlan yaptığını emniyete bildirince Muhittin Zenit bu konuyu 
araştırmamı söyledi. Benim de yapmış olduğum araştırma sonucu Yasin Hayal'i cezaevinde bir 
islami örgüt mensuplarıyla (İBDA-C veya Hizbullah) birlikte kaldığım, burada Ermeni 
düşmanlığı fikri oluştuğunu öğrendim. Her ne kadar Yasin Hayal, Hrant Dink'in öldürülmesi 
talimatını benden aldığını söylemiş ise de bu tamamen yalandır. Zaten diğer şahısların vermiş 
olduğu ifadeler bunun böyle olmadığım göstermektedir. Bu konuda Yasin Hayal mahkemede 
çok farklı şeyler anlatıyor. Bu yönüyle çelişkili ifadeleri vardır, bu nedenle Yasin Hayal'in 
ifadesine itibar edilmesi mümkün değildir.

SORULDU: Hrant Dink'i öldürme fikri tamamen Yasin Hayal'e aittir, bu konuyla ilgili 
Emniyet İstihbarat görevlileriyle iki haftada bir^perşembe günleri araç içerisinde görüşüyorduk.
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Acil bir durum olduğunda Muhittin Zenit ile görüşüyordum. Bana okuduğunuz 15 Şubat 2006 
tarihli bilgi alma tutanağı, farklı dönemlerde yapmış olduğunuz görüşmelerin, tutanak haline 
getirilmiş halidir. Ben genelde Muhittin Zenit ile görüşüyordum. Bu donem içerisinde refakat 
memuru olan Muhittin Zenit'in dışında, Tevfık Cantürk, Ercan Doğru, Özkan Mumcu, Mehmet 
Ayhan, Onur isimli şahıs, Ahmet isimli şahıs (İskenderun'dan gelen kişi) ve Engin Dinç isimli 
kişilerle görüştüm. Görüştüğüm dönem içerisinde benden yazılı herhangi bir şey almadılar. 
Sadece bir defa Mehmet Ayhan yazılı rapor aldı, onun dışında tamamen sözlü beyanımı 
alıyorlardı.

SOKULDU: 7 Nisan 2006 tarihlî Trabzon Emniyet bilgi notundaki Milliyetçi Hareket 
Partisi Mahalli İrtibat Bürosu ile irtibatı, kahvehane işletmesi hususu doğrudur, bunun dışındaki 
diğer bilgi doğru değildir. Ben kendilerine Yasin Hayat’in Hrant Dink'i öldürmek için kararlı 
olduğunu söyledim. Yasin Hayal'e operasyon yapılması gerektiğini, Zeynel isimli bir şahsı 
bulduğunu anlattım. 6 yıl yatacağıma 40 yıl yatarım, ancak öldürüleceğime öldürürüm 
şeklindeki ifadelerinden bahsettim. Emniyet görevlileri Yasin Hayal’in bu işten vazgeçmesi 
yönünde telkinde bulunmamı, Şubat ya da Mart ayında söylediler. Ancak daha sonra 
öğrendiğim kadarıyla istihbarat bu şekilde telkinde bulunmamı istemeyeceklerini öğrendim.

SORULDU: Muhittin Zenit'in Trabzon Emniyetinden ayrılmadan önce benim istihbarat 
elemanlığımdan çıkarılmamı teklif ettiğim hiçbir ifadesinde duymadım, ilk defa burada 
duyuyorum. Karşılıklı güven sıkıntısı nedeniyle böyle bir teklifte bulunması mümkün değildir. 
Eğer bana güvenmiyorsa bu bilgileri neden rapor haline getirip gerekli yerlere gönderiyordu. Bu 
olaylardan sonra istihbarat görevlileri İstihbarat Şube Müdürü olan Engin Dinç ile görüşmemi 
istediler. Bende odasına giderek görüştüm. Kendisi Muhittin Zenit ve Ercan Doğrüyu yöneten 
ve yönlendiren, kendisine şikayet edildiğini, durumu benden dinlemesi gerektiğini, kendisine 
durumu anlattım. Yasin Hayal ne yapıyor diye sordu. Ben görüşmelerimi anlattım, Zeynel 
ismini ilk defa orada öğrendi. İstihbarat elemanı olarak çalışmaya devam etmemi istedi, hatta 
üniversite mezunu birisini refakatime vereceğini, hataların bundan kaynaklandığım söyledi, 
istihbarat görevlisi Özkan Mumcu'yu çağırarak, dikkat edin, bir yıl yatar bir iş verir, bu çok 
önemlidir şeklinde söyledi. Engin Dinç ile bir defa görüştüm. Bundan sonra ayda bir 
görüşeceğiz dedi, kendisi beni üç defa takip ettiğini, kendisini araç içerisinde görmem nedeniyle 
tahmin ediyorum.

SORULDU: Cinayetten sonra Muhittin Zenit'le yaptığım görüşmeyi tam olarak 
hatırlamıyorum. Ancak final döneminde kırtasiyede bulunduğum sırada Kürşat kod (Onur) beni 
aradı, "biliyor musun Hrant Dink öldürüldü" dedi. Bende şaka yaptıklarını, tekrar görüşmek için 
zemin hazırladıklarını zannettim, ikinci defa Muhittin Zenit aradı. "Hrant Dİnk öldürülmüş 
biliyor musun" dedi, bende "sizinkilerden duydum" dedim. Vurulan kişiye küfrederek, "ne 
oğlum direkt kafaya sıkmışlar, tek farkı kaçmayacaktı, bu kaçtı" şeklinde konuştuğumu 
hatırlıyorum. "Sizinkilerden mi" diye sordu, bende "bizimkilerden olmadığını, çıkış olmadığını, 
ancak gidip soracağımı" söyledim. Yapmışlarsa getirip teslim edeceğimi söyledim, o da 
"getirme" dedi.

SORULDU: Emniyet istihbaratının dışında, herhangi bir istihbarat örgütüyle haber 
elemanı olarak herhangi bir irtibatım olmadı. Sadece Trabzon Jandarma Komutanlığından 
Satılmış Şahin ile birkaç defa görüştüm. Satılmış Şahin ile Tuncay Uzundal’ın vasıtasıyla 
görüştüm. Bu görüşmeyi hem Muhittin Zenit hem de Mehmet Ayhan'a söyledim. Jandarma 
İstihbarata Hrant Dink cinayetiyle herhangi bir bilgi vermem olmadı.

SORULDU: Yasin Hayal'in Pelitlispor'da oynayan bir çocuğu Hrant Dink’i öldürmek 
üzere bulduğunu, Eylül Ekim aylarında öğrendim. Ogün'ün Hrant Dink’i Öldüreceğini Ekim ya 
da Kasım ayında Öğrendim. En son emniyetle yapmış olduğum görüşmeden 15 gün önce 
öğrendim. Ogün Samast olarak ise cinayetten sonra öğrendim. Hrant Dink’in cinayet planı, 
birkaç aşamada planlandı. Birincisinde, Yasin Hayal tek başına yapacaktı. İkincisinde, Zeynel 
yapacaktı. Üçüncü olarak, Engin Yılmaz ile Ogün. Samast birlikte yapacaktı. Dördüncüsünde ise 
Ogün’ün tek başına yapacağı hakkında bilgim yoktu.

SORULDU: Cinayette kullanılan silahtan herhangi bir bilgim yoktur.
SORULDU: İstihbarat görevlisi olarak çalıştığım dönemde, istihbaratın numarası 0505
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540 69 37 numaralı telefon Muhittin Zenit'in hattıdır. 0532'lt başı 39 ile başlayan başka bir 
numarayla da görüşüyordu. 0538 839 95 51 nolu telefonla görüşüyordu.

Benim hatlarını ise 0535 609 71 23 ve 0555 674 66 23 numaralı telefonlarımla irtibat 
kurdum. 0542 325 61 87 numara ise Salih'in numarasıdır. Yasin, Salih'te mermi vardır şeklinde 
bilgi öğrenmem üzerine bunu aktarmak için istihbaratı aradım, ancak cevap vermediler. O 
dönemde kullandığım mail adresim ise maviduz23@hotmail.com ve 
asimavil601@hotmailcom. Muhittin Zenit'in diğer adı olan tanerceylan(176)@hotmail.com 
e-posta adresi vardı.

Olay günü Muhittin Zenit'le MSN'de herhangi bir görüşmem olmadı.
Muhittin Zenit'le tayin olmadan bir ay önce kendisinden ayrıldım, Engin Dinç ile 

görüştükten sonra Özkan Mumcu (Özgür kod) refakatinde çalıştım. Bunun haricinde Mehmet 
Ayhan'la irtibatlıydım. Hrant Dınk cinayetiyle ilgili telefonla 3-4 defa görüşmem oldu, bunun 
haricinde kendileri aradığında, "neredesin", "nerede buluşalım" gibi konuşmalar oluyordu. Olay 
günü internet cafede bulunduğum sırada telefon çekmiyordu, telefonumun kapalı olmasının 
sebebi ise internet cafenin bodrumda bulunması nedeniyle, kapsama alanı dışında olduğunu 
bende bilmiyordum.

SORULDU: 19/01/2007 günü gece saat 00:47 ile saat 16:42 arasında herhangi bir 
görüşme yapmamanın herhangi özel bir sebebi yoktur.

SORULDU: Uğur Ay isimli şahsı Göksu Restaurant'ta çalışması nedeniyle hatırlıyorum. 
Bir defa telefonunu kullandım, bu şahsın Jandarma İstihbaratı ile irtibatı konusunda bir bilgim 
yoktur. Restaurant'ta çalıştığım dönemde Yasin Hayal yanıma geliyordu, benim Yasin'i 
tanıdığımı, bu gelip gitmeleri nedeniyle Öğrendi. Uğur Ay, Yasinle aynı mahallede oturmaları 
nedeniyle Yasin Hayal ve OgünSamast'ı tanıyor olabilir.

Cinayetten sonra gözaltına alındığımda, Faruk San yanıma geldi ve bana dedi ki, "senin 
bunlarla ne işin var" şeklinde sorması, yaklaşık 6-7 aydır görevde bulunan bir müdürün bu 
şekilde soru sorması tuzak sorusu olduğu anlaşılmaktadır. Emniyetten istenen fotoğraf 
gösterildi, bana gösterdiğiniz fotoğraf, gözaltına alındıktan sonra yukanda belirttiğim gibi 
gözlüklü ve hafif şişman bir şahıs olan Faruk Sarı'dır.

Yasin Hayal ve Ogün Samast'vn Emniyet ya da Jandarma ile irtibatlı olup olmadıktan 
konusunda herhangi bir bilgim yoktur. İsmini tam olarak bilemediğim ve devlet içerisinde 
uzantıları olan bir yapının yukanda anlattığım şekilde bu cinayeti gerçekleştirdiği ve sonraki 
aşamada da cinayeti örtbas etmeye çalıştığı görülmektedir. Bilerek ya da bilmeyerek bu yapı 
içerisinde bulunmadım. Sorumluluğu benim üzerime yıkarak mahkemede sanık olarak 
yargılanıyorum. Bu aşamalarda Hrant Dınk suikastıyla ilgili Yasin Hayal'den öğrenmiş olduğum 
bütün bilgileri emniyet istihbaratına aktardım. Eğer benim aktardığım bilgiler sonucunda gerekli 
tedbirler alınsaydı bu cinayet gerçekleşmezdı. Bu aşamada kamera kaydı kapatılarak kayda son 
verildi. Olayın açığa çıkartılması için tanığın sözü kesilmeden ifadeleri kayda aktarılarak deliller 
toplanmaya çatışıldı.

Olay ile söyleyeceklerim bundan ibarettir dedi.
Iş bu tutanak okunup, birlikte imza altına alınmıştır. 29/11/2013
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İSTANBUL

CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI 
(TMK.'nm 10. Maddesi ile Görevli Bölümü)

Soruşturma No: 2007/972 02/12/2013

İSTANBUL EMNİYET MUDURLUGU 
TERÖRLE MÜCADELE ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜNE

Cumhuriyet Başsavcılığımızca yürütülmekte olan 2007/972 sayılı soruşturma 
kapsamında;

29/11/2013 tarihinde ifade sahibi sıfatıyla ifadesi alman Erhan TUNCEL'in, ifade 
tutanağının bir sureti ile ifade görüntülerinin yer aldığı DVD'lerin bir kopyası yazımız ekinde 
gönderilmiş olup, söz konusu ifadenin, görüntü DVD'leri ile birlikte incelenerek çözümünün 
yapılması, düzenlenecek evrakın Başsavcılığımıza gönderilmesi,

Rica olunur.

Z.K. 123069

t E K İ :

İfade tutanağı (4 sayfa) ile ifade 
görüntülerinin yer aldığı DVD’ler (3 adet).

Tel:
Faks:

Yazışma Adresi: İstanbul Adalet Sarayı D3 Blok 7. Kat No: 739 
Çağlayan-Şişli / İSTANBUL 
(0212) 375 75 75 -Dahili: 52581 
(0212) 375 71 27
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ÇÖZÜM TUTANAĞI

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının 02.12.2013 tarih, 2007/972 soruşturma sayılı 
talimatı ekinde gönderilen İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca 29.11.2013 tarihinde 
ifadesi alman Erhan TUNCEL isimli şahsın ifade görüntülerinin yer aldığı 3 adet DVD'nin 
bir kopyası gönderilerek çözümünün yapılması istenmiştir. Söz konusu DVD' lerin 
yapılan çözümünde;

Erhan TUNCEL: Birazdan yeminli olarak vereceğim ifademin 14. Ağır Ceza 
Mahkemesine, bir nüshanın savcılıkta kalmasma, diğer nüshanın tarafıma verilmesine, 
Avrupa insan hakları mahkemesine gönderilmek için, diğer bir nüshanm ise bundan 
sonraki Türkiye Cumhuriyeti Devletinde Hrant Dink cinayetine dahil edilecek tüm 
soruşturmalara göstermek amacı ile muhafaza altına alınarak savcılıkta muhafaza 
edilmesi ve bir nüshasımn avukatlarına verilmesini, Dirık'in avukatlarına verilmesini talep 
ediyorum. Saym savcım biz ayrı başvuru hazırladık bunu da dahil edeceğiz, anladın mı 
çünkü şu anda siz beni CMK 102' den faydalandırmadan, 5 yıl tutukluluk dolmasma 
rağmen tekli hücrede tutarak, baskı, işkence ve de şey kötü muamele altında şu anda 
ifadem almıyor. Tutuklanmam bile yasaya aykırı olduğu için biz sadece böyle bir ifade 
verdiğimizi onu belirteceğiz. Kendimiz başvurumuzu hazırladık. Başvuruları yapmak için 
bir nüshasının tarafıma verilmesini istiyorum. Bildiğimi dosdoğru söyleyeceğime 
namusum ve vicdanım üzerine yemin ederim.

Savcı: Şimdi ben soracakları mı sorayım. Ondan sonra sen eksik olan kısımları bize 
anlatırsın. Üniversiteye ne zaman başladın hangi yı?

Erhan TUNCEL: Üniversiteye 2001 -  2002 öğretim döneminde başladım Trabzonda. 
İktisat fakültesi. İktisadi İdari Bilimler Fakültesi, KTÜ' de başladım. 2001 yılının Eylül ayı 
oraya gittim.

Savcı: Daha önce gitmişiydin Trabzon'a?

Erhan TUNCEL: Hayır daha önce gitmedim. Aslmda Elazığ, Malatya dışmda başka 
bildiğim bir yerde yoktur.

Savcı: Hangi yıla kadar oradaydm? Kaç yıl kaldın?

Erhan TUNCEL: Tutuklandığım tarih, 2007 yılma kadar oradaydım. Öğrencilik 
dönemlerinde orada bulunuyordum. Yazın ise memleketim Elazığ'daydım.
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Savcı: Şimdi 2001 yılında başladın. 2004 yılında McDonald bombalama eylemi var. Şimdi 
bu biraz daha geçmişe gidersek. O McDonald's bombalama eylemi her ne kadar karar 
verilmiş olsada, bu hazırlık süreci ve o dönemde neler yapıldı.

Erhan TUNCEL: O dönemde neler yapıldı size anlatayım. Daha önceden ben bunu 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünde görevli Ercan Doğru, ondan sonra Muhittin Zenit, 
Tevfik Cantürk, Mehmet Ayhan isimli şahıslara detaylı bir şekilde anlattım. Oradaki 
görevli kişilere.

Savcı: Neyi anlattın

Erhan TUNCEL: McDonald's olayının hazırlık sürecini. Nasıl olduğunu, nasıl yapıldığım. 

Savcı: Tutuklanmadan önce anlattın değil mi?

Erhan TUNCEL: 2004 yılında istihbarat görevlileri tarafından alındığım zaman detaylı bir 
şekilde istihbarat görevlilerine bunu anlattım

Savcı: Şimdi sen 2004 yılında istihbarat görevlileri seni aldıklarında sen istihbarat elemam 
olarak çalışmıyordun.

Erhan TUNCEL: Benim hayatım boyunca Emniyet İstihbarat dışında 2004 yılında başlayıp 
2006 yılında biten hiçbir istihbarat kurumuyla ilişkim yoktur. Emniyet İstihbaratında 
olduğunu dahi bilmiyordum. Bunları ilk başta MİT zannediyordum. İlk başlarda bana bu 
kadar yabancı insandım. Ondan sonraki süreçte şu yukarıda saydığım 4 şahısla 
McDonald's bombalanması olayı detaylı bir şekilde sizin sorduğunuz 4 tane kamu 
görevlisi ve de onlarm üstlerinde detaylı bir şekilde kayıtlıdır. İkinci bir husus 2007'de 
Hrant Dink soruşturması yapıldığı zaman o dönemin sorguyu yürüten şahıslar tarafında 
da bu bilgi vardır. Ondan sonra daha önceden bu şeyden bilgilendirileceği için

Savcı: Sen istihbarat elemam olarak ne zaman başladın

Erhan TUNCEL: Şimdi sayın savcım. Bir dakika şeyde, istihbarat elemam olarak Muhittin 
Zenit, Tevfik Cantürk ve de Ercan Doğru yanıma gelerek kendileri bir tane evrak uzattılar, 
çalışmamam halinde kendilerinin işten ayrılacaklarım, istifalarını vereceklerini, müdürün 
şenle görüşeceğini, tatlı yiyeceğini, diyerek bu işe yapmam gerektiği şeklinde bir beyanda 
bulunmasından sonra 2004 yılında başladım.

Savcı: Sen McDonald's olayında tutuklanmış miydin?

Erhan TUNCEL: Hayır ben McDonald's olaymda Trabzon Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğü tarafmdan gözaltına almdım. Gözaltına alındıktan 2 gün soma, ya da 1 gün



sonra Hocam (Hüseyin TAN-Öğretim Görevlisi) beni aradı, bir tane Elazığlı hemşerim 
vardı, ondan sonra gelip görüşmemizi istedi, ardmdan şey yapıldı, biz ondan sonra ben o 
zaman şeydeydim, dersteydim. Sonra geleceğimi söyledim. Ardmdan gittim. Ondan sonra 
İstihbarat görevlilerinin beni aradığı, bu olayda benimde katkımın olduğu/ 5 kişi 
olduğumuzu, Emre diye bir çocuk vardı yanlarında, ondan sonra 5 kişi olduklarmı, Yasin' 
in saklandığını bildiklerini, bu gece 5 kişinin alınacağı, ondan sonra şey yapılacağı 
bunlarla görüşmem halinde, ondan sonra bana dediler ki basit çiviyle yapıldığı, şeyle orda 
gitti yemek falan verilmedi işte, istihbaratçılar şenle görüşecekler bu olayda seni dışmda 
tutacaklar, böyle bir onlarla görüş onlar her şeyi ayarlayacaklar.

Savcı: Kim söyledi bunu sana

Erhan TUNCEL: Bunu bana söyleyen Emre.

Savcı: İstihbarat görevlisi Emre.

Erhan TUNCEL: İstihbarat görevlisi değil. Ordaki öğrenci. Daha sonradan şey. Saym 
savcım ben şimdi size şey yapayım. Yasin Hayal 2004 yılında ben size tam anlatayım ki. 
2004 yılında Çeçenistan'a gitmek için, ben o zamanlar zayıf bir arkadaşlık şeyi vardı. 
Dosyada ispatlanmıştır son şeyde vasat bir ilişkimin olduğunu, çünkü hiç kimse 
tanımıyor. Bende fazla tammıyordum o zamanlar. Yalnız normalde bizim şey öncelikle 
şunu belirteyim biz Elazığlıyız. Elazığlılara gakkoş derler. Elazığda gakkoş demek, 
arkadaş, yaren, dost demektir. Biz ne olursa olsun, hangi aşamada olursa olsun bir 
arkadaşımızın, dostumuzun her şeyine koşarız. İkinci ben 16 yaşından beri nizami alem 
teşkilatindayım. Buna daha önceden kısa bir şekilde geçtim. Daha önceden soruşturmaya 
dahil etmemek amaçlı. Bunlarında hiçbir ilgisi olmamasından dolayı burada şey 
yapmadım. 16 yaşından beri dergi dağıtımını ben yaparım. Ocağı ben temizlerim. Afişleri 
ben asarım. Aidatları ben toplarım vs. 16 yaşından beri içindeyim. Teşkilatçı eğitimi 
almışım. Dolayısı ile Yasin HayaTde bizim teşkilattan olduğu için bugün bu olaylarm, biz 
daha önceden nizami alem ve de daha sonradan Alperen olan 2001 ocaklarında şöyle bir 
yaklaşımımız vardı. Daha önceden birçok kişi 80 ihtilalinde Özellikle yargılanmışlardır. 
Devlete karşı tutumları şudur. Devlet bizim Devletimizdir. Biz devlet perest değiliz. 
Vatanperveriz. Sonuna kadar devletimizin her şeyini savunuruz. Ancak hiçbir şekilde 
şiddet içerikli bir yola girmeyiz. Biz bunun bedelini 80 yılında ödedik. Biz partinin dahil 
edileceği yada ocağın dahil edileceği bir şiddet eylemi bizi bir yere çekmek amaçlıdır. Bu 
yüzden bunu da bilinçli olan reis denilen kişilerin alt kişilere sorumluğu vardır. Yasin 
Hayal 2004 yılında Çeçenistan'a çıkacağını söyledi. En büyük hayalinin olduğunu o 
söyledi. Vs. cartı, curtu. Ondan sonra şey yaptı. Yasin Hayal gelerek ordan yardım topladı. 
Ben Yasin'i normalde oraya gelip giden gariban biri olarak biliyordum. Gariban şeyden



vatan, millet, Sakarya .... (Anlaşılmadı) büyüyen insan olarak biliyordum. Ondan sonra
buna acıyordum. Ardmdan Çeçenistan'a, Çeçenistan'a şöyle bir durum vardı. Daha 
önceden 3 tane devlet bunu üstlenmişti. Mısır, Fransa ve de Türkiye. Daha çok burada 
kalırlar. Bizim partimizde Türkiye'de kalan Çeçenler ile ilgilenir. Bu bi dönem devlet 
politikasıydı. Rusya tarafından da bilinir, şey yapılar. Aranan kişiler bunlardır. Biz 
bunlara mesela sadece şey gıda ve de yiyecek yardımmda bulunuruz. O yüzden 
diyalogumuz çok sıkı bir şekilde gider. Çünkü biz Çeçenleri İslam dünyasmda Şıh olarak 
algılarız. Çünkü birçok orda zulüm yaşandı, şey yapıldı. Ondan sonra diyalogumuz vardı 
bu şahıslarla. Yasin HayaTde Çeçenistan ile en azından bağlantı olup olmadığını en küçük 
şeyiyle gitmek isteyip istemediğini sordu. Ben Çeçenistan'a gidilmeyeceğini biliyordum. 
Çünkü Çeçenistan hareketinde şöyle bir durum vardır yani o dönem ki şeye göre. 
Çeçenistan'da adama falan ihtiyaç yok. Şey yok dışarıdan gelen bir kişide kabul 
etmiyorlar. Geçiş üstü zaten o Dağıstan vs. o diğer taraflardan bir geçiş üssü yok. Kendi 
elemanları kendilerine yeter. O yüzden Yasin'e acıdığımdan dolayı, Yasin sürekli bana 
geliyordu. Ya psikolojim çok bozuk bir sürü olaya girdim vs. cartı, curtu,

Savcı: Biraz hızlı geçelim bunlar zaten tarihi konular

Erhan TUNCEL: Hayır bunlar çok önemli önemli konu, tarihi konu değil. Ondan sonra 
şey yapıldı, dedi ki zaten ya ben birini öldüreceğim, ya da beni öldürecekler. Herkesle ben 
onun tabiriyle papaz oldum. Bende buna acıdım. Dedim ki Azerbaycan'a gider orda bir iş 
miş kurur, o maksatla gidemeyeceğini bildiğim için Yasin'e biraz yardımda bulundum. 
Dedim Yasin Azerbaycan'a git orda bir iş kur tamam mı, ondan sonra şey sen söyle, Yasin 
o geceden benim bilgim dahilinde olmadan Başbakan'm uçağma bomba ihbarı vermiş. 
Yanı bu belli bir süre geçiyor, ondan sonra başkalarından para yardımı vs. alıyor, 
Başbakan'm uçağma bomba ihbarı veriyor. Bomba ihbarı verdikten sonra onu tabi ben 
sonradan öğreniyorum, Başbakan'm uçağma bomba ihbarı verdikten sonra Yasin 
aranıyor. Yasin arandığı zaman evi basılıyor. Evi basıldıktan sonra evinde şey 
bulunamıyor, üst katta olduğu falan söyleniyor. Ondan sonra Yasin daha sonradan beni 
gördüğü zaman ben Coşkun İğci'nin evinde kaldım. Ondan sonra şey Yasin Hayal kendi 
pasaportuyla arandığı halde Yurtdışma çıkıyor. Sarp sınır kapısından tekrar aynı kimlikle 
içeriye giriyor, İstihbarat için öncelikli bir şeydir. Yani birinci dereceden önemli bir şeydir. 
Aynı evde kalıyor, aym evde kalmasma, il jandarmanın aradığı aym evde kalmasına 
rağmen Yasin Hayal elini kolunu sallayarak geziyor. Ondan sonra Yasin sağda solda 
McDonald's, ondan sonra HCBS ve Kiliseyi tarayacağını söylüyor. Bir tane silah 
....(Anlaşılmadı) bir tane arkadaş var ben tanımıyorum çünkü o mahalleden kimseyi 
tanımıyordum. Bir silah temin etmeye çalışıyor. Dedesinden bir tane silah çalacağmı 
söylüyor. Bende bu arada Yasin'e yapma diyorum. Yapma diyorum. Tamam mı. Ondan
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sonra şey Yasin yok diyor, ben yapacağım işte. Ardından şey Yasin'e diyorum ki ben ufak 
bir bomba sana deneyeceğim tamam mı? O bombadan biz daha önce küçükken falan 
torpili, ondan üzerine çıkardık bidonları devirir şey yapardık, dedim ki deneyeceğim. 
Ondan sonra şey yapıyorsun ben ardmdan buna diyorum ki. Yasin HCBS'ye gidelim 
tamam mı pazar günü olmasından dolayı. Çünkü bunun enerjisinin yenilmesi lazım. Olay 
yapmaması halinde orda 15-16 kişi rahatlıkla ölecekti vs. Yani gidip Yasin Hayal orada 
gelişi güzel şeyi tarayacaktı, bu arada ben bombanın düzeneğini küçük tutmaya 
çalışıyorum. Yasin Hayal bana yok orda insanlar ölsün diyor, istersen simit bomba koy 
intihar eylemi yapayım diyor. Yok diyom. Yasin'e diyorum ki böyleyken böyle, küçük 
büyük bir torpil, ondan sonra şey el yüzde yüz Yasin onları temin ediyor. Ekrem Fırat 
isimli şahıs şeyi parasını veriyor, ondan sonra neyse bu yapılıyor. Bu yapılırken Muzaffer 
GARGAR'da var. Bir deneme yapıyoruz. Yüze yüz bölüyoruz bir deneme yapıyoruz 

O  Trabzon Spor şeyinde. Ondan sonra deneme yapıldıktan sonra ardmdan olay günü 
Yasin'e diyorum ki, bunu yap teslim ol. Çünkü orada kimsenin, birkaç kişiye de 
söylüyorum, orada en fazla 4-5 kişi yaralamr. Yasin'den küçük çivi istiyorum, Yasin 
büyük çivi getiriyor. Neyse ondan sonra gidiyor, ondan sonra bomba patlıyor, orda 4-5 
kişi hafif şekilde tentürdiyotla pansuman edildiği şekilde şey yapılıyor, tedavi ediliyor. 
Neyse Yasin Hayal bu sefer ben Yasin ile artık ilişkimi kestiğimi düşünüyorum.

Savcı: Şimdi burda bi keselim. Sen Yasin Hayal ile ne zaman tanıştın.

Erhan TUNCEE: Yasin Hayal ile ben 2001 yılında bir sefer öyle gördüm. Tamam mı? 
Onlar tanıştırdılar Ocakta dediler, Ankara'da

Savcı: Trabzon'da tek ocak mı var?

Erhan TUNCEL: Trabzon'da Alperen Ocakları bir, şimdi saym savcım şöyle bir şey var. 
Şimdi ben size bunun yapısmı tam anlatırsam sorun çözülüyor. Daha önceden benim 
karşılaştığım, savcı, hakimler ne ocak yapısı hakkmda bir bilgisi vardı, ne istihbarat yapısı 
hakkında bir bilgisi vardır, ocak sivil bir toplumdur. Kesinlikle sivil bir örgüttür. Devlet 
temsilciliği şeklinde işler. Orada kesinlikle şiddet içerikli hiçbir bir eylem olmaz. Bizim 
parti yöneticilerimiz olsun hepsi şiddete bulaşmamız yönünde çok ciddi şeyler yapılır.

Savcı: O zaman McDonald's bombalanması düşüncesi talimatı nasıl geldi?

Erhan TUNCEL: Yasin Hayal'in kafasmdan çıkmıştır. İşte bunu Yasin Hayal benim 
üzerime yükleyip arkasmdaki oluşumu saklamaktadır. Kendisini yurtdışma çıkaran Hrant 
Dink şeyini yapan vs. ondan sonra şöle bir durum

Savcı: Yani bunlar bütün tasarlamayı kendisi mi yapıyor?
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Erhan TUNCEL: Tasarlaması kendi yapıyor 

Savcı: Bu fikri kim veriyor

Erhan TUNCEL: Kendisi işte bilmiyoruz onu beni şu ana kadar buraya getirmelerinin ana 
nedeni tamam mı Yasin Hayal e Erhan ceza alacak sen sus demeleri. Size hepsini bunları 
tek tek delillendireceğim birazdan. Hepsini tek tek delillendireceğim. Çünkü Yasin Hayal 
jandarmayla irtibatı konusunda tek bir sefer açıklama yaptı. Mahkemeden ben çıktıktan 
sonra Taraf gazetesine sadece bir açıklama yaptı. Dedi ben jandarmayı biliyorum. Yasin 
Hayal' in yani 4 tane eylem, bakın şöyle Kilise olayı bana yıkılmaya çalışılıyor ben 
mahkemede onu delillendirdim. Çünkü ben o tarihte Yasin ile tanışmıyordum. Olayın 
olduğu tarihte. Yani 4 olayı benim üzerime yıkıp 4 olayı yükleyip oluşum kendini bu 
üzerinden gizliyor. Bunların hepsi size siz sorularmızı sorun tek tek delili olarak

(Su ana kadar anlattıklarının ifade tutanağına yazımı yapılıyor. İfade yazılırken Erhan 
TUNCEL araya girerek yukarıda anlattıklarının tekrarladığı görüldü.)

Erhan TUNCEL: Emniyet istihbaratı Emre ile Hüseyin hoca ile görüştükten sonra Trabzon 
Kavaklı meydanı denilen yerde beklemeye başladım. Ondan sonra benim 05356097123 
numaralı telefonumu bir numara aradı. Ondan sonra durumu bildiğini kendilerine 
buluşma yeri şey yapmalarını söylediler. Nerde buluşacağız diye. Ondan sonra ben baya 
tedirgin oldum. Çünkü hiç bilmiyordum emniyet istihbarat diye bunları Mitçi 
zannediyordum. Ondan sonra tekrar telefon açtılar dediler ki orda bildiğin yer var mı 
bende herhalde bir pastacı tarif etmiştim. Dediler tamam orda bekle tekrar şey yap dediler 
kalk meydana gel yanlış hatırlamıyorsam Toros araç olması lazımdı binek yada şahindi 
tam olarak hatırlamıyorum. İki kişinin beni alacağmı söyledi. Neyse geldiler. Muhittin 
Zenit yanıma oturdu. Ondan sonrada ön tarafada biri oturdu. Selamün aleyküm, aleyküm 
selam dediler. Ondan sonra dediler konuyu biliyorsun Akçaabat mevkiine gittikten sonra 
bana bu olaym sizin tarafınızdan tamam mı şeninde içinde olduğun söylendi. Tamam mı 
ondan biz seni çok iyi araştırdık. Vatanını milletini seven bir insansın. Bizde dedi polisiz. 
Bunu söyleyen daha sonradan ismini öğrendiğim Muhittin Zeniftir. Ondan sonra dedi 
bak dedi. Senin bu şahsıda yani arkadaşm olduğu için şey yapmayacağını biliyoruz yalnız 
bak 3 ay ceza yatacak biz getireceğiz annesinin babasının elini öpecek ondan sonra dedi 
eğer yerini söylemezsen terör örgütlerinin eline gider yurtdışına çıkarır eylem yaptırır. 
Ondan sonra bende size anlattığım herşeyi tek tek bunlara anlattım.

Savcı: Muhittin Zenit mi seninle görüşüyor, konuşuyor?

vereceğim.
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Erhan TUNCEL: Şimdi sayın savcım Muhittin Zenit ve önde bir polis. Daha sonradan 
onun ismini dosyadan öğrendim Tevfik Cantürk. Ankara dan geldiklerini söylediler bu 
olay için. Ondan sonra olay detaylı bir şekilde dediler helal olsun çok dürüst davrandın 
tamam mı ondan sonra ben ikisine dedim ki eğer beni toplum için bir tehlikeysem beni 
almazsanız siz şerefsizsiniz yok dediler öyle bir durum yok dediler ondan sonra şey neyse 
dediler Yasin'in yerini bulmaya çalış. Dedim ki Yasin benim bildiğim kadarıyla Veysel 
Toprak' m evinde. Neyse ondan sonra gittim Veysel Toprak'ın evine bunlar beni kendileri 
bırakmıştı. Veysel Toprak'm evini Ekrem Fırat daha önceden bana şey söyledi. Orda 
olabileceğini söyledi. Neyse gittim Veysel ondan sonra tavır aldı sonra bana. Kıyafetlerini 
falan onların evinde değişmişti. Ondan sonra şey dedi Yasin ilk başta söylemedi ne 
yapacağmı ne edeceğini vs. dedi İstanbul'a gitti. Ondan sonra bende gittim ardından da 
Erbil'de daha önceden şeyi attığı için poşeti diğerlerini yaktığı için diğer kıyafetlerini 
dedim ki poşet var vereyim size dedim dediler ver. Sonra neyse aldım Muhittin Zenit'e 
kanlı pantolonu teslim ettim ondan sonra eve gittim Ekrem Fırat bana dedi ki ben Veysel 
ya da Alper'i gördüm dedi. Alper'i gördüğümüz zaman şey yaptı öğrenci olan Alper'i 
benim eski ev arkadaşım ondan sonra şey dedi, dedi ben gördüm Rize arabasma bindi, 
neyse ben tekrar aradım bunlar tekrar geldiler, dedim ki Rize'ye gitmiş olabilir. Dedi Rize 
de tanıdığı kim var. Şey Rize'ye arabası ile gitmiş dedi, tamam mı, ondan sonra dedim ki 
Veysel diyor ki İstanbul'a gitmiş tamam mı yerini bilmiyorum dedim. Dediler bi Rize'yi 
araştır. Bana bi telefon getirin, İsmail Hoca vardı Bizim daha önceden de ocağa gelen 
İlahiyat Fakültesi öğretim görevlisi olan onu aradım Yasin'in gelmesi halinde bana haber 
vermesini söyledim. Parti yetkililerinin yanma gittim. Tamam mı Yasin'in böyle böyle bir 
olaya bulaştığını, teslim etmemiz gerektiğini ocaklara gelmesi halinde haber vermelerini 
söyledim. Ondan sonra şey yaptım. Ekrem bana söyleyince saat 1.30 da Rize arabasıyla 
İstanbul'a gitti deyince bunu Muhittin Zenit'e eşkâl tarifi olarak verdim. Dedim ki şu şu 
kıyafetlerle Saat: 1.30'da Trabzon'dan İstanbul istikametine gitti.

Savcı: Rize istikametine

Erhan TUNCEL: Hayır ondan 1 gün önce ben Rize'yi arıyorum. 1 gün önce biz arıyoruz, 
Ekrem bana diyor ki Rize arabasma bindi tamam mı? Rize arabası onu yeni hatırladım. 
Rize arabasına bindi diyor. Ondan sonra ben diyorum Rize'ye gidebilir. Sonra Veysel'in 
evine geçiyor, Veysel diyor ki İstanbul'a gitti. Bende ikisini birleştirip diyorum ki 
İstanbul'a gitmiş. Saat: 1.30' da Rize arabasıyla şeye gitti, havalimanı istikametinde 
binerek şeye gitti, Muhittin Zenit' e ve öndeki Tevfik Cantürk isimli polis memurlarma 
bunu söylüyorum. Tamam diyorlar. Ondan sonra gazetelerde çıkıyor. Yasin'in yeri 
belirlendi vs. cartı, curtu. Ondan sonra şey oluyor benle iletişimi kesiyorlar. Sürekli 
telefonlarıma bilinmeyen numaradan çağrı geliyor açtığım dakika kapatıyor, açtığımda

Sayfa 7 / 5 7



-LSS

kapatıyor. Neyse ben Muhittin Zenit'i tekrar aradım dedim ki abi sen bana böyle böyle 
dedin bak bir söz verdin sen tamam mı ondan sonra şey dedim ayıp değil mi dedim 
Yasin'i yakalamışsınız. Orda bana affedersiniz sinkaflı bir kelime kullanarak sen kendi 
şeyini kurtarmaya bak diyor. Tamam mı? Ondan sonra daha sonraki dönemde 
öğrendiğim kadarı ile Trabzon istihbaratının hiçbir şekilde Yasin HayaTin çıkış vaktini 
bilmesine rağmen İstanbul Emniyetini hiçbir şekilde bilgilendirmediği hiçbir şekilde 
vermediğini daha sonradan Selim KUTKAN' dan ve de Muhittin Zertit ile yaptığım bir 
görüşmeden dolayı öğrendim.

Savcı: Şimdi Yasin Hayal İstanbul'a hangi amaçla gidiyor, kaçıyor mu?

Erhan TUNCEL: Kaçıyor. Ama benim haberim yok. İstihbarat benimle iletişime geçtiği 
dakika Yasin kafasına göre İstanbul'a gidiyor, İstanbul'a gittikten sonra ben bu bilgiyi, 
nokta, gün, saat olarak Trabzon Emniyetine veriyorum. Ancak Trabzon Emniyeti İstanbul 
Emniyetine bu bilgiyi göndermiyor. Daha sonradan orada bir ekip, bir muhbir sayesinde 
Trabzon şey İstanbuldaki bir Muhbir sayesinde İstanbul emniyetine yapılan ihbar sonucu 
Yasin Hayal ve de abisi başka bir şahsm evinde kaldığına dair yakalanıyor. Ondan sonra 
Muhittin Zenit biz normal rutin istihbarat görüşmelerinin birinde Yasin'in benim 
verdiğim bilgiyle yakalanmadığı aym gece içinde zaten benim yaptığım satıldın dedi aynı 
gece içinde yapıldığım diyor. Yani Trabzon emniyetinin hiçbir şekilde o dönemde bir 
kaçağm bilgisini İstanbul Emniyetine göndermiyor. Ve bunu yakalayan ekip, İstanbul'da 
ki ekip devlet tarafından ödül aldı. Hatta o dönem Abdulkadir Aksu sorguya giriyor 
Yasin'in iddiasma göre Yasin'e diyor ki böyle adamları polis yapmak lazım. Size detaylı 
anlatmamım nedeni buradaki şeylerin nedeni burada Yasin HayaTin nasıl yurtdışına çıkıp 
girdiği, istihbaratın dahi hareket tarzmdan haber sahibi olduğu bir yapının içinde 
olduğunu size aksettirmek amaçlı size bunları anlatıyorum. Buyurun devam edelim. 
Ondan sonra istihbaratçılar...

(Su ana kadar anlattıklarının ifade tutanağına yazımı yapılıyor. İfade yazılırken Erhan 
TUNCEL araya girerek uükanda anlattiklanmn tekrarladığı görüldü. )

Savcı: Sonra

Erhan TUNCEL: Ondan sonraki kısımda ardmdan Yasin Hayal teslim edildi, Yasin Hayal 
teslim edildikten sonra onlar tekrar yanıma geldiler. Bundan sonra Muhittin Zenit, 
buraları, yani 3 tane görüşme, 3 tane görüşmenin şeylerini tam hatırlamıyorum tarih 
sıralarmı tam hatırlamıyorum. Ben size içerik olarak anlatayım. Birinde geldiler 2 tane 
ellerinde istifa dilekçesi vardı. Bak dediler Müdür o kanıt pantolonu kullanacaktı delil 
dedi, biz sırf senin için, senin delikanlılığını gördüğümüz için ...(Anlaşılmadı) şey yaptık 
kullanmasına engel olduk. Bizim 2 tane çocuğumuz var, ama sen bu görevi yapmazsan
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tamam mı biz istifa dilekçemizi yazıyoruz. Ondan sonra bak dedi müdür beyde seni 
çağıracak dedi, tatlı yiyeceksiniz dedi, bize artık yardımcı ol, bak dedi biz seni tanısaydık 
dedi, şahsiyetini falan, ya o görüşmede yada bir önceki görüşmede bak ben toplum için 
tehlikeysem siz beni almazsanız şerefsizsiniz. Yok dedi, öyle bir durum yok dedi. Tamam 
mı. Ondan sonra şey ardından orta ikisi geldiler. Tevfik Cantürk ile Muhuttin Zenit 
gelerek şöyle, o şeyleri verdiler. İstifa dilekçelerini. İstifa dilekçelerini verdikten sonra 
dediler ki sen artık istihbarata çalışacaksın, tamam mı bende dedim şey, iyi dedim, 
vatanımız milletimizdir tamam mı sonuçta biz doğu toplumunda büyümüşüz. Bizim 
ülkemizde bir fikir ayrımı yoktur. Yani hak ve hürriyet için kendi adma hiçbir şey yoktur. 
Hep vatan sevgisi ile büyümüşüz. Tamam olur dedik. İddia olduğu gibi bu dosyanın 
üzerinden çıkarıp ceza yatarsm vs. cartı, curtu. Öyle bir söylem olmadı çok ceza alırsın. 
Ben kendim o dönemde o yörede çok konuşulduğu için, bunaldığım için. Ondan sonra 
ardından o terörle mücadele müdürlüğünde ki diğer şahıs ela gözlü olan şahıs benle 
Muhittin Zenit vasıtasıyla devreye girdi. Ondan sonrada biz sana dedi, herşeyi 
göstereceğiz, istihbarat hakkmda sen artık bizim dedi elemanımızsm. Bunu söyleyen 
Muhittin Zenit' tir. Ondan sonra beni o şahısla bir yerde çay kahve içmeye götürdüler. O 
şahıs bana üniversiteden 11 -12  kişinin ismini sordu. Bu isimleri ben tammıyordum.

Savcı: Onu versene

Erhan TUNCEL: Hayır bu şey değil

Savcı: Başka kağıt vereyim sana

Erhan TUNCEL: Onu ben size sonunda delil olarak vereceğim için iddialarımı, anlattığım 
herşeyi delillendireceğim için not alıyorum şimdi. Ondan sonra o şahısla şey yaptı. Gittik 
oturduk öyle sohbet, mohbet, işte üniversite birkaç kişinin admı, bunları tanıyıp 
tanımadığımı vs. onları bana sordu. Bende tanımadığımı, sayılı isimleri vs. ondan sonra 
benimle görüşeceksin dedi. Ben komserim dedi. Tamam mı. Ondan sonra tekrar beni 
aradılar. Bu numaradan. Sonra Muhittin Zenit geldi dedi seninle bi yemek yiyeceğiz. 
Gittik o şeyde üniversitenin altında bi kafe gibi bir yer var. Bura dedi benim arkadaşım. 
Gel dedi güvenli, bizim görüşmelerimiz şey olmuyor dedi. Seni dosya dışma çıkardık. 
Ondan sonra dedi yaptığın herşey takdir edildi. Dürüst bir şekilde geldin herşeyi anlattın 
adam gibi. Hiç kıvırmadın, suçu arkadaşımn üzerine atmadın hiçbir şey yapmadm vs. 
ondan sonra gittik orda oturduk. Dedi ki bak dedi bende senin gibi gariban aile 
çocuğuyum. Tamam mı. Ben Erzurum'da daha önceden dedi bir kavgaya karışmıştım 
ülkü ocaklarmdaydım ben ondan sonra dedi ki o gün dedi kaçtık biz. Bir tane polis geldi 
kapıya dayandı. Ondan sonra bende polislik sınavına girmiştim. Dedi böyle kavgalara bir 
daha karışma. Tamam mı. Biz seni polis yapacağız. Emniyet istihbarata. Dedi emniyet
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İstihbaratı onlardan öğrendim ben ilk kez. Biz sana dedi gereken yönlendirmeyi yapacağız
dedi. Senin yapacağın herşey dedi ne olursa olsun tamam mı ne başından geçerse bize 
anlatacaksın çünkü senin bakış açm böyledir, bizim bakış açımız böyledir. Ben sana her 
konuda yardımcı olacağım, maddi manevi herşeyin karşılanacak. Bende dedim biz böyle 
şeyleri şey için yapmayız, tamam mı ondan sonra biz göreve başladık. Ondan sonra bir 
kere daha geldi. Orayı sadece üniversitenin karşısmda olduğunu hatırlıyorum. Artık dedi 
sen resmi elemansm. Onaylandı tamam mı. Kesinlikle ve kesinlikle dedi bizim 
yönlendirmemiz nasıl olursa dedi ona göre şey yapacaksm dedi tamam mı. Ona göre 
hareket edeceksin dedi. Herhangi bir suça bulaşmayacaksın tamam mı. Herşeyden bizim 
haberimiz olacak. Ondan sonra bana MalatyalIlar grubunun listesini çıkarttı. Dedi ki 
görevin MalatyalIlar Grubunda, MalatyalIlar diye bir grup var. Tamam mı başka şeyde 
hatta ondan öncede hedeftekiler listesini çıkardılar pardon. Hedeftekiler listesi demek, 
hedef demek istihbarat kurumunun iletişime geçeceği kişi demek daha sonradan bunu 
öğreniyorum. Ondan birkaç kişiyi sordular orda da tanıdığım birkaç kişi vardı. Onları 
anlattım bilgi verdim. Dedim bunlar senin yakm çevrende. Ondan sonra bana MalatyalIlar 
grubu diye bir grup ...(Anlaşılmadı) dedi ki oraya gideceksin bak dedi biz senin 
kapasiteni falan gördük çok bilgili bişeysin dedim beni eğitim, dediler senin hiçbir eğitime 
ihtiyacın yok. Ondan sonra MalatyalIlar grubu denen bir gruba bir tane öğrenci dedi ki biz 
bunları gözaltına aldık. Tamam mı gözaltında konuşmadılar. 3 aşamalı gidecekler. Tevhit, 
şu anda Cemaat aşamadalar, en sonda Cihada ulaşacaklar. Dedi sen konum itibari ile 
bunlarm zaman içinde başına geçebilecek bir insansın. Dedi tamam mı onun için bi sızma

Savcı: MalatyalIlar grubuna sızacaksın?

Erhan TUNCEL: Evet

Savcı: İstihbarat elemanı olarak mı?

Erhan TUNCEL: Evet, ondan sonra bende verdiği şahsın hangi okul olduğunu 
hatırlamıyorum müdür beye gittim, şahısla görüştüm. Adam Elazığlıydı ama Malatya da 
büyümüştü. Hemşehri muhabbetine vs. sonra Muhittin ZeniTe gittim. Tamam mı? Ondan 
sonra şey yaptılar bana para verdiler bende parayı almadım. Dedim benim paraya maraya 
ihtiyacım yok. Tamam mı dedim ben para mara istemiyorum ya yok dediler al öğrenci 
adamsm yok dedim bu işi para için yapmıyorum. Ondan sonra şey dediler iyi dediler 
tamam ondan sonra orda ben başarısız oldum ardından şey şunuda anlatayım. Çok çok 
önemli bir şey ardından bana eski fazilet partisi, refah partisinde bir tane dini içerikli cd 
falan ha bide özgeçmiş istediler, özgeçmişimi de verdim. Bunu unuttum size söylemeyi. 
Evde hazırladığım özgeçmişi Muhittin Zenit istedi. Ondan sonra bu arada da Ercan Doğru

yap.
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geliyordu. Ondan sonra bazen şey geliyordu Özkan Mumcu yani iki kişi geliyorlardı
mutlaka tek bir kişi gelmiyor. Ondan sonra şey bir tane refah partisinden herhalde 
Avrasya pazarının ordan dedi ki git buna şey yap sonuçta senin de geçmişte az da olsa 
milli görüşle bir iletişimin olmuş. Ondan sonra bende gittim adamdan birkaç tane kaset 
maset aldım öyle şey yaptım sohbet mohbet. Ordan aldığım şeyleri Muhittin Zenit'e 
götürdüm. Tamam mı ondan şey yaptı ardından bu McDonald olayı ile ilgili 
...(Anlaşılmadı) şimdi dedi ki Mahkeme başlayacak dedi. Dedi Yasin dedi. Yasin dedi 
muhtemelen 11 -  12 yıl şey yaptıracak. Sana iyilik yaptık dedi yoksa sen 7 yılla falan 
yargılanırdın tamam mı? Dedi biz delikanlılık yaptık, sende delikanlılık yapacaksm. İyi 
dedik. Dedik şeyden değil gönül isterse ondan sonra şey yapalım teslim olalım. Yok dedi 
ona gerek yok dedi. Senin böyle tehlikeli durumun yok dedi. Olsaydı zaten biz haber 
verirdik. Ondan sonra şeye gittik. Ardından dedi ki bu Pelitli bölgesinde dedi biz zayıfız. 
Dedi orada bilgi topla, ondan sonra ben dedim ki orda kimseyi tanımıyorum. Sadece 
Yasinle birkaç sefer gelmişler bir iki sefer onları tanıyorum. Ardından bilgi toplamaya 
başladım bunlar önceden bana bilgi veriyorlardı. Şahısların isimlerini cartlarmı, curtlarmı. 
Ondan sonra şeylerini. Yerlerini tamam mı? Hangi mevkiinde olduğunu veriyorlardı 
diyordu bunları araştır bize getir. Bu dönem içerisinde yazılı hiçbirşey alınmadı benden. 
Kendi şeyim dışmda, neyse ondan sonra dava süreci başladı, dava git dediler, dediler 
ailesini de ziyaret et, dediler seni cezaevinde görüştüreceğiz Yasinle, hatta dediler para 
mara vereceğiz yatır, iyi dedim, dediler çünkü iletişimin devam etmesi gerekiyor, kimse 
seni anlamaması gerekiyor, sonra dedim tamam sonra vermediler, orayla da 
görüştürmediler, ailesinin sadece yanma git dediler ardından dediler mahkemeye git 
tamam mı, tanık olarak dediler dinlenecen, ondan sonra dediler biz her şeyi hallettik. 
Ardından şey tanık olarak dinlendikten sonra şey yapacaksm, oradaki şeyleri oradakiler 
şey işte Amerikan sloganları falan atacaklar, yok dedim tamam mı ardından dediler 
kimler kimler duruşmaya geldi, isimleri işte çoğunun yerlerini tarif ettim onlar yazdı, 
gittim ondan sonra Muhittin'e verdim. Ardından şey oldu, işte dönem dönem istihbaratla 
görüşüyorduk. Bunu açıklamamın bir gereği varmı? Sizin açınızdan bir önemi varmı? 
Yani yaklaşık, çünkü şeyden her Perşembe günü akşam buluşuyorduk biz, her Perşembe 
günü akşamı farklı konularda, şahit olduğumuz konularda,

Savcı:Yani istihbarat elemanı olarak seni belli şeylerde yönlendirdiler. Sen onların 
söylediklerini yaptın. Şimdi McDonald olayı bu. Şimdi Yasin Hayal tutuklandı, 
cezaevinde ne kadar kaldı?

Erhan TUNCEL: Yanlış hatırlamıyorsam 1 yıla yakın bişey kaldı.

Savcı:Hangi cezaevinde kaldı?

t
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Erhan TUNCEL: Bahçecik cezaevinde kaldı. Bahçecik cezaevinde kaldığı zaman ondan 
sonra şey Muhittinlerin denetimi altındaydı, denetimleri altmda şöyle dedik, Yasin ne 
yapıyorsa bana bilgi veriyorlardı, böyle yapmış şu koğuşta kalmış vs. cartı, curtu

Savcı: Yani Yasin'i yakinen takip ediyorlardı.

Erhan TUNCEL: Evet ondan sonra şey ardından Yasin 10 mu 11 ay ardmdan Yasin bir 
dönem akıl sağlığı için garip bir şekilde KTÜ'ye gönderilmeden, Samsun yerine 
Bayrampaşa'ya gönderiliyor

Savcı: Burda bir kaç ayda burda kalmış. Yasin Hayal' in o dönemde avukatlığını kim 
yapıyordu?

Erhan TUNCEL: Şimdi Yasin Hayal'in avukatlığını şöyle. Öncelikle teşkilat yapısı
hakkında bilgi verelim. Sıklıkla ismi geçen Yaşar Cebe, Halis Egemen tamam mı ne bu tür 
yapıların içinde ne de şeyin içinde olabilecek insanlar değildir. Ben yakinen tanırım ikisini. 
Halis Egemen, ben Yasin Hayal'i tanıdığım dönem içerisinde, ben, ailesi ve de Halis 
Egemen kesinlikle ve kesinlikle Yasin kavga ettiğinde kızan tek kişidir. Ondan sonra şey 
sen söyle, Yaşar Çan'da bizim il başkanımızdı. Ardından Yasin durumu kötü olduğu 
zaman işte o zamanda Halis Egemen'in Trabzon'da ailesi tanınan bir aile olduğu için, işte 
benim bu başörtülülerle ilgilenen bir avukat var dedi onu şey yapalım, tamam Yaşar abide 
normalde şeydir yardımsever bir insandır yani teşkilat içinde böyle yardımlar çok olur.

Savcı: Avukat mı bunlar söylediğin şahıslar?

Erhan TUNCEL: Hayır avukat değil, biri il başkam, biri bir dönem MGK başkanlığı yaptı, 
ondan sonra Yasin'e avukat göndereceklerini söylediler, Yasin çıktığı zaman ağzını, 
burnunu kıracaklarmı söylediler şey yaptığı için tamam mı ondan sonra şey o dönemde 
Yasin'in avukatı Halis Egemen tarafından tamam mı, Halis abi çünkü bana öyle söyledi, 
ben göndereceğim dedi, bi de ağzma edeceğim onun çıktığı zaman, niye böyle bir şey 
yaptı diye ondan sonra o Fatih Çakır'mıydı öyle bir avukatı tuttular, şeydeydi yeri Moloz 
mevkiinin üstünde.

Savcı: Yani avukatlığım Fatih Çakır yaptı.

Erhan TUNCEL: Bilmiyorum. İsim olarak bilmiyorum. Dosyaya bakarsanız vardır. Fatih 
Çakır diye hatırlıyorum. Benim hakkımda o şahıs daha sonradan tutuklandığım zaman 
çok sert bir açıklama yaptı.

Savcı: Şimdi Yasin Hayal tahliye edilmesi, mahkeme sonuçlandıktan sonra mı tahliye
edildi?
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Erhan TUNCEL: Hayır ara tahliyede. Ara tahliyeyle şey oldu. Kimse beklemiyordu. Yasin 
Hayal birden tahliye oldu. Çünkü istihbaratta diyiyordu, 11 yıl falan şey olur, yarıya düşer 
5,5 yıl falan ceza alır.

Savcı: O zaman Yasin'de şöyle bir izlenim oluştu mu? Ya bunlar güçlüler benim 
arkamdalar, ben 11 yıl yatacakken, işte 8 - 9  ayda serbest bırakıldım. Gibi izlenim mi 
oluştu?

Erhan TUNCEL: Şimdi şöyle bir şey. Benim Yasin Hayal ile asıl bağım nerde koptu. Yasin 
Hayal tamam mı, olaydan sonra çekin efsaneyi çekin, daha başka bir yerleri de 
bombalayacağım, tamam mı deyince ben bu şahsın ne mal olduğunu anladım. Bu şahsın 
gariban, ocağa gelen, giden işte böyle islami duygularla, ya da vatan millet sevgisiyle 
hareket eden biri değil, orada onu gözlemledim. Yasin'le duygusal bağım koptu. Bunu 
Yasin dışmda başka hiç kimsede 0 yani ocaktan başka biride şey yapsaydı aynı tepkim 
olurdu. Ondan sonra Yasin'in tahliye edilme süreci, yani hiç kimse beklemiyordu, 
polislerde beklemiyordu,

Savcı: Yani sen şeyden sonra görüşünce, Yasin ne dedi bu tahliye edilmesi ile ilgili 

Erhan TUNCEL: Yasin tahliye edilmesi ile ilgili şimdi şöyle

Savcı: Yani arkasındaki şahıslara çok aşırı güven oluşturulmak için mi bu yapıldı yoksa 
normal bir süreçmiydi bu?

Erhan TUNCEL: Ben bilemem onu Yasin'e soracaksmız?

Savcı: Hiçbir konuşmanız olmadı mı bununla ilgili?

Erhan TUNCEL: Hiçbir konuşmanız olmadı.

Savcı: Tamam buraya kadar kısaca şöyle yazalım.

(Şu ana kadar anlatttklannm ifade tutanağına yazımı yapthyor. İfade yazılırken Erhan 
TUNCEL araya girerek yukarıda anlatttklannm tekrarladığı görüldü. )

Savcı: Yani Yasin Hayal'in cezaevinde kaldığı süre içerisinde Yasin Hayal'in Hrant Dink'i 
öldüresi yönünde herhangi bir yönlendirme yapıldığına dair bilgin var mı?

Erhan TUNCEL: Şimdi sayın savcım şöyle. Bunun aşamaları var. Önce Yasin Hayal Hrant 
Dink'i 2005 ten ...(Anlaşılmadı) beri hiçbir şey sormuyor. Yasin anlatıyor ...(Anlaşılmadı) 
sormuyordu. Yasin Hrant Dink'i öldüreceğini, MalatyalI olduğunu söyledi, Agos 
gazetesinin elinde adresi vardı. Ondan sonra Muhittin Zenit şey yaptı.
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Savcı: Cezaevindeyken mi oldu bunlar yoksa çıktıktan sonra mı?

Erhan TUNCEL: Saym savcım ben cezaevindeyken görüşemiyorum ki?

Savcı: O kısmım soruyorum sana sen bi yandan onunla ilgili bilgi yok sende.

Erhan TUNCEL: Yasin'i cezaevinde çıkardık saym savcım.

Savcı: Ya sen benim sorduğum soruya cevap ver. Şimdi Yasin Hayal cezaevindeyken 
Hrant Dink'i öldürmesi yönünde herhangi bir hazırlık yapıldığını biliyormusun? 
Koğuşunda kaldığı kişiler, gardiyanlar şimdi istihbaratçılar gidip görüşmeler şunlar 
bunlar, onlar hakkında bilgin var mı?

Erhan TUNCEL: Sorunuzu anladım. Bu konu hakkında Hrant Dink cinayetini ihbar 
ettikten sonra Muhittin Zenit'in bu konuyu araştırmam için bir talebi oldu. Bu konuyu 
araştırdığım zaman Yasin Hayal'e tamam mı direk sormamakla birlikte, daha önceden 
cezaevinde şeylerle kaldığını İBDA-C miydi bir islami örgüt, Hizbullah mı İBDA-C mi tam 
olarak hatırlamıyorum, onlarla kaldı işte, Ermenilere karşı onlarmda çok kini olduğunu, 
orda bu fikrinin geliştiğini hatta şey, bu bi tane sanatçı vardı orda şey yapıyor şov falan 
yapıyor, ismini unuttum orada şey yapıyor, mermi atan bir tane Rizeli arkadaşm şey 
yaptığı, cezaevinde bunlarla tanıştığı vs. o anda kendi kafasma çıkarak bu fikrin geliştiğini 
yönünde, ben Yasin Hayal le Muhittin Zenit ve diğer amirlerin yönlendirmesiyle yaptığı 
bir çalışma sonucu edindiğim intibaa o dönem içerisinde 2005 yılı yada 2006 yılında bir 
istihbaratçı, bir istihbarat elemanıyla, arkadaşı arasında yapılan görüşmede edindiğim 
izlenim oydu. Ve de bunu sözlü olarak Muhittin Zenit, o dönem ...(Anlaşılmadı) Muhittin 
Zenit'e bildirdim. Ancak şu an gelinen itibari ile Yasin'in azmettirici olduğu 
...(Anlaşılmadı) azmettiricinin kim olduğu sorusunun yanıtı Yasin Hayal'dir. Bunu da 
eklemenizi istiyorum.

(Şu ana kadar anlattıklarının ifade tutanağına yazımı yapılıyor. İfade yazılırken Erhan 
TUNCEL araya girerek yukarıda anlatttklanmn tekrarladığı görüldü.)

Savcı: Şimdi sen Yasin Hayal ile görüştün cezaevinden çıktıktan sonra ilk yani Hrant 
Dink'i öldürme fikri konuşmaya başladığı dönemde, irtibatlı olduğu kimler vardı Yasin 
Hayal'in? Mesela Emniyet İstihbaratla irtibatı varmıydı? Jandarma ile irtibatı varmıydı? 
Sivil şahıslarla irtibatı varmıydı? MİTTe irtibaü varmıydı? Yani anlayabileceğin kim vardı?

Erhan TUNCEL: Şimdi saym savcım 1- Bu sorunun muhatabı ben değilim. Aynısının 
yazılmasını istiyorum. Bu sorunun muhatabı ben değilim. Bu soruyu Trabzon da Hayal 
grubunu takip eden emniyetin bilmesi lazım. 2- Yasin Hayal çok rahatlıkla yalan söyleyen 
bir insandır. Ancak bende yanlış yönlendirebilir. Bana söylediği söylemlerinden



edindiğim intiba. 1- Yasin Hayal daha önceden İstanbul Emniyetinde, kendi iddiasıdır, 
ispatiayamam, daha önceden İstanbul da alındığı zaman bir polisin yanma gelerek 
dediğini, eğer şimdi Amerikan askeri görürsen ne yaparsın? Yasin HayaTin de kafasını 
keserim dediği, senden de bunu beklediğimizi dediğini, bu Trabzon'dan da bir polisin 
olabileceği

Savcı: Bunu kim söylüyor sana? Bunu kim söylüyor? Yasin Hayal mi söylüyor?

Erhan TUNCEL: Yasin Hayal söylüyor. Yasin Hayal'in şöyle bir huyu vardır. Bir şey 
yaptığı zaman yani hemen herkese anlatır. Bir şey yaptığı zaman gece gündüz herkese 
anlatır yani, bunu bana değil herkese anlatıyor yani. Ondan sonra bilmiyorum, kendisine 
isnat etmiyorum ama AKSU isminde Abdulkadir Aksu'nun da sorguya girdiğini, ondan 
sonra bunu polis yapmak lazım helal olsun adam tek başına bombalama yapmış dediği, 
ondan sonra Adem diye birinin adı telaffuz ediliyor, Adem' in ismini de ben ondan 
öğrendim. Adem'in yamna gidiyordu. Yalnız bu yani şöyle Hrant Dink cinayeti gündeme 
geldi 4-5 ay içinde olan bir olay. Ondan sonra Adem isimli birkaç tane uzman çavuşu 
söylüyordu, eniştesi vardı, eniştesinden ablasının kocası olarak biliyordu, sonra 
kendisinin, şeyden MÎT görevlilerinin mi istihbarat görevlilerin gelip tamam mı MOSSAD' 
m kendisine suikast düzenleyeceğini, çünkü bir silah temin etmişti, o silahla kendini 
koruyacağım, bunu bir akrabası, istihbaratçı olan bir akrabası söylediği, ondan sonra bu 
silahın yerini tespit edemedim, Muhittin Zenit'e ben sadece şeyini verdim, bu şekilde 
Yasin HayaTin yani çıktıktan sonra çünkü çıktıktan 2-3 ay sonra gündeme geldi herhalde 
Dink cinayeti, tam hatırlamıyorum, gerçi zaman olarak mahkemede vermiştim. Ondan 
sonra şey yani şöyle diyeyim ben size, 4 -  5 ay içinde bu Yasin'in zaman zaman olan 
söylemleridir. Bu şahısları telaffuz ediyor. Ha bide evinde arama yapıldı tamam mı evinde 
2 tane fitilin orda yandığı tamam mı, o iki fitilin şey, ondan sonra biz Erhan'ın evini aradık 
orayı es geçtik diye Yasin Hayal'e söylemişlerdi. Bi de seni İstanbul ihbar etmişler diye 
tamam mı İstanbul da yakalanmanın nedeni seni o yakın tanıdığın aynı mahallede 
durduğun bir kişi tarafından Yasin Hayal bunu farklı dönemlerde söylediğini ben şahit 
oldum.

Savcı: Şimdi tekrar soruyorum sana Yasin HayaTin Hrant Dink'i öldürme fikri kim 
tarafmdan telkin edildi?

Erhan TUNCEL: Şimdi şöyle bir durum var savcım. Yasin Hayal bu olayı kendi 
yapacağmı söyledi. Kendisinin kafasmdan çıktığını, bu sorunun muhatabı Yasin 
Hayal'dir.

Savcı: O zaman şöyle devam edeyim ben Yasin HayaTin ifadesini aldım ben.
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Erhan TUNCEL: Yasin Hayal azmettiricidir. Dolayısı ile azmettirici olduğunu bileceği kişi 
kendidir. Şu ana kadar iftirayı bana atmıştır. Ancak benim azmettirici olmadığım 
anlaşılmıştır. Dolayısı ile bu soruyu bilecek Yasin Hayal' dir.

Savcı: Şimdi Yasin Hayal ile Ogün Samast şunu söylüyor. Erhan Tuncel bizi o gün evine 
çağırdı. Bazı bilgisayar çıktılarını gösterdi. Bilgisayar çıktılarında Hrant Dink'in fotoğrafı, 
adresi vs. vardı. İlk defa bizi Hrant Dink'i öldürme fikrini Erhan Tuncel söyledi diyorlar.

Erhan TUNCEL: Diyorlar değil. Bunu sadece söyleyen Yasin Hayal'dir.

Savcı: Ogün Samast't aym şeyi söylüyor.

Erhan TUNCEL: Ogün Samast o zaman niye ifadesi değişiyor. Ogün Samast'ın 8 defa 
ifadesini aldınız. O zaman siz beni buraya getirerek tamam mı yine bu yayılan oluşum 

i şeyden Ogün Samast 10 defa ifade verdi şimdi niye ifadesi değişiyor, şunlarm hepsini tek
tek tutanaklara geçin, devlet bizi ...(Anlaşılmadı) kullandı, bu şahıs, Hrant Dink öldürme 
fikri Yasin Hayal'den çıkmıştır. Dolayısıyla bugün özel yetkili bir mahkemede bu özel 
yetkili bir savcı tarafından bu isnatlara uygulanıyorsa demek ki bu oluşum halen burda 
yapısını devam ediyor.

Savcı: Ben sana soru soruyorum. Ben ifadeni açıklama imkanı veriyorum. Sen 
söyleyeceksin ben yazdıracağım. Sen burda tanıksın, şüpheli değilsin. Senin vereceğin 
ifade hem sana faydası olacak hem de soruşturmaya.

Erhan TUNCEL: Ben burda Yasin Hayal'in tamam mı o savcı niye temizlemiyor, o hakim 
niye temizlemiyor, sürekli bu oyun benim gençliğim üzerine oynanıyor.

p  : \oı \ ı>\ m o/ı m mi ı \ı
Savcı: Şimdi şeye gelmiştik, Muhittin Zenit'in bu beyanından sonra sen Engin DİNÇ ile 
görüşüyorsun kaç defa görüştün

Erhan TUNCEL: Engin DİNÇ' LE bir kez görüştüm engin dişle görüşmenin nedeni şöyle 
ben kesinlikle ve kesinlikle bunlarm artık Hrant DİNK' i tamam mı beni bi oyunun içine 
çekmek istediklerini anladım, direk çekerek Ercan' la şeye Muhittine küfür ettim dedim ki 
siz ne yapıyorsunuz niye beni almıyorsunuz, tamam mı dedi biz seni alsaydık kahraman 
olurdun, tamam mı dedim ki gidin o çocuğa operasyon yapın ve benle de ilişkiyi kesin 
ondan sonra baya o gece tartıştık Ercan da dedi sen göreceksin dedi sen göreceksin dedi. 
Yasin'in belki yaptığı şeyleri kendi yaptığı şeyleri Yasin yapıyormuş gibi bize anlatma 
bende bunlara yani amiyane bi tabirle def ettim gitti tamam mı ondan sonra ben hukuk 
müşavirliğinde çalışıyordum. Ardmdan biraz tehdit edildim. Şeyin sonuna doğru şey
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yapacam şikayetçi olacam zaten ondan sonra arabayla Mehmet AYHAN'la Muhittin 
ZENIT Geldiler. Dediler tamam bu işi yapmıyorsan yapma ama bi müdür le görüş müdür 
seni çağırıyor neyse müdürün yanma gittim bi araç Özkan Geldi aldı panelvan bi araçtı 
neyse gittik Engin Dinç sizinle oturduğumuz gibi oturuyoruz. Selamünaleyküm 
aleykümselâm nasılsın dedim bizim bi arkadaşla sorun yaşamışsın dedim ne sorunu 
ondan sonra seni yönetimle yönlendiren diye şikâyet ettiler tamam mı ondan sonra biraz 
muhabbet ettik. Sürekli Google da şey yapıyordu. Ondan sonra biraz bahsettik dedi ben 
Mardin de daha önce görev yaptım dedi ben avukatım sol masadan ondan sonra şey sen 
söyle dedi sol masadanım biraz öyle entelektüel şey yapmca dedi m birikimin böyle 
olduğunu bilmiyordum bu kadar tamam mı ondan sonra dedi bundan sonra seninle ben 
görüşecem. Dedi sen niye para almıyorsun onlara küfür etti dedi onlara giren çıkan ne 
dedi bir başka kelimeler kullandı sinkaflı tamam mı dedim ki bu konu bak bu Hrant 
Dinkin vurulacağı gibi bi izlenim edildim tamam mı ondan sonra da dedi ki bana yok dedi 
öyle bir şey olmaz dedi tamam mı dedi sen görevini yap hiçbir şeyi kafaya takma dedi 
seninle ayda bir biz görüşecez dedi tamam mı neskafe getirdiler Özkan MUMCU geldi 
dedi bu adama dikkat edin dedi bir yıla yakm bak bir iş verir böyle şeyleri kafana takma 
bizim hatamız oldu biz senin üniversite mezunu birini yanma vermemiz lazımdı sen 
üniversite öğrencisisin bu birikimle ondan sonra şey bizim hatamız başta oldu onun 
yerine seninle Özkan ilgilenecek dedi böyle şeyleri kafana takma tamam mı ama ben o 
dönemde şeyi bilmiyordum istihbarattan ayrılacağımı kendi inisiyatifimde olduğunu 
bilmiyordum. Bilseydim dilekçemi kesinlikle götürür savcılığa verirdim öyle bi 
görüşmemiz oldu ondan sonra bir daha görüşmemiz olmadı. Ama 3 sefer beni takip 
ederken rastladım araçla

Savcı: Kime rastladın

Erhan TUNCEL: Engin Dinç çok yakm biz görüşme yaptığımız zaman da şey yapıyordu. 

Savcı: Nerden biliyorsun Engin DİNÇ' in takip ettiğini

Erhan TUNCEL: Sayın Savcım bi araçla bi ansan farklı yerlerde 3 sefer görülürse siz 

Savcı: Engin DİNÇ' imi gördün 

Erhan TUNCEL: Evet 

Savcı: Kimle görüşüyordun?

Erhan TUNCEL: Bir sefer istihbarat görevlileriyle bir sefer şeylen görüşüyordum normal 
rutin kimle görüştüğümü hatırlamıyorum çünkü emniyetin aracından tamdım şahsiyeti 
görünce, daha sonradan öğreniyoruz ki sadece,



Savcı: Cinayet sonrasında Muhittin ZENİT seni telefonla arıyor öyle demiştik Muhittin 
ZENİT telefonda direk kafaya sıkmışlar tek farkı kaçmayacaktı bu kaçtı şeklinde bir 
beyanı var. Bir konuşması var neden böyle bir biliyor muydu onlar böyle kaçmayacaktı 
kafasına sıkacağını önceden biliyorlar mıydı yoksa istihbaratçının bir tavrı olarak mı 
biliyorsun

Erhan TUNCEL: Öncelikle sayın savcım biz buna Hrant DİNK cinayetinden sonra yapılan 
bir görüşme demeyelim aynen bunları yazın bundan sonra her şeyi tamam mı?

Savcı: Söyle

Erhan TUNCEL: Biz buna Hran DİNK Cinayetinden sonra yapılan bir görüşme 
demeyelim dava dosyasma gönderilip okumamızı istenilen bir evrak diyelim 2- Muhittin 
ZENİT o dönem içerisinde daha önceden dosyada olmayan beni KÜRŞAT' m yani Onur' 
un aradığı ondan sonra Muhittin ZENİT' in tekrar aradığı direk kafaya sıkmışlar dediği 
hatta hatta ölen maktule küfür ettiği zevk ala ala cinayete ne kadar ortak olduğu ortadır. 
Ben ilk kez Hrant DİNK' in öldürüldüğünü emniyette öğrendim. HTS kayıtlarında vardır. 
Aramasalardı öğrenmezdim çünkü ne çıkışlarını biliyorum ne bişilerini biliyorum Lega 
Kırtasiyedeydim aradı Yasin şey Muhittin ZENİT suikastleri karıştırıyor. Bi tane daha 
suikast ihbarım vardı benim Danimarka konsolosluğuna suikast ihbarı orda Engin isimli 
şahıs adamı öldürüp yere yatıracaktı, ya bu adam karıştırıyor yada şeyden değil ben oraya 
gidip te öldürüşte kaçacak diye değil daha önceden bana bi sefer Muhittin ZENİT sordu 
dedi ki ordaki korumaları ne yapacak bende gidip Yasin HAYAL' e sordum korumalar 
bana ateş açarsa dedi bende korumaları vururum. Onun harici orda yatacak yerde yatacak 
diye bir şey ben söylemedim. Benim beyanım değildir kendi beyanıdır. Görüşmeyi yapan 
kişidir

Savcı: Sen telefon görüşmesi yaptın mı Muhittin ZENİT ile?

Erhan TUNCEL: Yaptım Saym Savam 

Savcı: Cinayetten sonra

Erhan TUNCEL: Evet O Beni Aradı Ben Aramadım.

Savcı: Bu şekilde mi görüştünüz hatırlıyormusun.?

Erhan TUNCEL: Saym Savcım görüşme içeriği şudur saat Lega kırtasiyede benim Vize 
dönemiydi. Benim okulum uzamıştı son dönemde baya şey yaptım derslerimi düzelttim 
tek amacım okulu bitirip gitmekti ondan sonra ben Lega kırtasiye denen üniversitede
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sizde üniversite okumuşsunuzdur az çok bilirsiniz fotokopi çektiren yerde şey yapıyorum 
ondan sonra Kürşat beni aradı Kürşat baya bi zamandır aramıyordu. 538

Savcı: Kim Bu Kürşat?

Erhan TUNCEL: Onur işte Onur sesiyle yani benle irtibat kurulan hattan aradı dedik 
selamünaleyküm aleykümselâm ondan sonra dedi hayırdır şey olayı duydun mu dedim 
ne olayı tamam mı bende zannettim yine görüşecekler çünkü her zaman yalan söylüyorlar 
ikinci buluşmaya geldiklerinde bilgiyi aldıktan sonra mutlaka kötü davranıyorlardı ondan 
sonra şey yaptı bende şaka yapıyor dedi Hrant DİNK vuruldu bende dedim gerçekten 
dedim şaka yapıyor samimiyetten dolayı yine görüşecez hani biz seni bir iki aydır 
aramıyoruz onun için şaka yaptığını zannediyorum yok gerçekten dedi vuruldu. Ondan 
sonra dedim öldü mü ...(Anlaşılmadı) görüşme yaptım. Ondan sonra durun dedim ben 
gidip Yasin HAYAL' e soracam tamam dediler git bak Yasin HAYAL burdamı Zeynel 
burdamı tamam mı ondan sonra Muhittin ZENİT tekrar aradı Muhittin ZENİT araymca 
tekrar bozuldum biraz ben yani hayırdır bu adamlara güvenmiyor musun sen niye 
arıyorsun ondan sonra Muhittin ZENİT' in telefonu açtım dedi alo reis nasılsın işte vs. 
ondan sonra dedi şey olayı duydun mu dedim he yeni duydum dedi şey biraz amiyane 
tabirle çünkü ağzı çok bozuktu yeme bizi falan fistan dedi sizinkilerle bir alakası varmı 
yok dedim bizimkilerle bir alakası yok buradan çıkış olmadı yalnız gidim bi sorup 
öğrenim dedim tamam mı ondan sonra dedim adam ölmüş mü dedim ölmüş dedi aynen 
senin tarif ettiğin gibi oldu tek fark bu adam kaçacaktı kaçmadı ondan sonra şey ardından 
dedim dur öğrenim sonra adama küfür etti ardından bende Muhitinle muhatap olmamak 
için dedim eline koluna sağlık Ardmdan şey dedim gidip adamlara sorayım sana haber 
verim getirim mi adamı yok dedi görüşmenin içeriği budur yapılan görüşmenin içeriği 
budur. Yapılan görüşmenin içeriği budur. Yani geçmiş zaman olduğu için tam 
hatırlamıyorum görüşmeyi.

(Su ana kadar anlattıklanmn ifade tutanağına yazımı yapılıyor. İfade yazılırken Erhan 
TUNCEL araya girerek yukarıda anlattıklannm tekrarladı%ı görüldü.)

Savcı: Trabzon Jandarma görevlileri ile irtibatın neydi?

Erhan TUNCEL: Trabzon jandarma görevlilerinden hiç kimseyi ben taramam sadece 
Satılmış diye bi arkadaşım vardı oda onu da Tuncay UZUNDAL vasıtasıyla tanıştım. 
Ancak ne Hrant DİNK Cinayeti ne Yasin HAYAL ne Ogün SAMAST hiç birşey 
konuşulmamış birkaç sefer görüştüm bunun bilgisini daha önceden böyle böyle bir şahıs 
olduğunu Satılmış diye bir kişinin olduğunu Amasyalı olduğunu telefon numarasmı 
Muhittin ZENİT' e verdim. Daha önceden Muhittin ZENİT şey yapmıştı kimle irtibatın 
olursa söyle demişti ondan sonra bana görüş görüşme diye bir şey olmadı birkaç sefer



J>

Tuncayların evinde görüştüm, ancak hiçbir şekilde Hrant DİNK cinayeti ne Ogün 
SAMAST ne bi şey hiçbir şey konuşulmadı ondan sonra şey bu şahsın ben telefon 
numarasını Muhittin ZENİT'e vermiştim bana görüş görüşme diye hiçbir şey söylemedi.

Savcı: Satılmışın Telefon Numarasını,

Erhan TUNCEL: Evet telefon numarasmı verdim böyle böyle bir şahsın fatih civarında 
oturduğunu benim yanıma geldiğini arkadaşı

Savcı: Satılmış Fatihte mi oturuyor?

Erhan TUNCEL: FatilT te oturuyor Fatih' te şeyde Jandarmanın orda Jandarma ile şey 
karşı karşıya yakın oturdu anladın mı dediğimi ondan sonra hiçbir şekilde şey olmadı 
ayrıca bu gündeme getirilecek iyice çünkü bu onlarm can simidi şeye indirgemişler şey 

l yok bu Tuncay ile irtibatlıymış da yok Erhan jandarma ile çalışmışta o yüzden ilişkiyi
kesmiş de.

Savcı: Sen jandarmaya çalıştm mı?

Erhan TUNCEL: Hiçbir ömür hayatım boyunca emniyet istihbaratı haricinde hiçbir
kurumla bilgi alışverişim olmamıştır bu konuları konuşmuşluğumda olmamıştır Hrant 
Dink cinayetini ile Yasin HAYAL ve Emniyet İstihbarat dışında hiç kimseyle 
konuşmamışım hiç kimsenin de bilgisi yoktur bana atılan en büyük iftiralardan azmettirici

Savcı: Satılmış Dışında Jandarmadan

Erhan TUNCEL: Jandarmada tanıdığım yani sadece şöyle ben size nasıl diyim şöyle 
Satılmış geldiği zaman Tuncay m evine gelirdi diyelim yanında biri var selam kelam 

\ şeklinde o şekil görüşmelerim olmuştur. Ancak ondan önce Yasin HAYAL cezaevinden
çıkmadan önce biri benim evime gelende bu beni McDonald'dan dolayı gözaltına aldıkları 
zaman ismini hatırlayamadığım Özgür diye zannettiğim biri oralarda devriye görevi 
atıyor ben bi gün ekmek almaya giderken şey söyledi bana dedi ne yapıyon beni 
hatırladın mı ben de yok dedim ben seni gözaltına alanlardan biriyim. Dedi jandarmayım 
al dedi şey bu telefonumu bir şey olursa ararsın bende aldım o telefonu götürdüm. 
Muhittin ZENİT e verdim Muhittin ZENİT e bana dedi ki o dedi istihbarat topluyor hiç bir 
şey söylemedi Jandarma ile olan ilişkim sadece bu kadardır. Bir kaç sefer satılmış bizim 
eve geldi. Oda Teknikel sitesinde kaldığımızda o diyordu ki jandarma aracı buraya girerse 
halk uyanır Tuncay ile irtibatları vardı Tuncaym yanma geldiklerinden dolayı ben 
görüyordum. Ara ara bir kaç sefer oturup çay içmişliğim vardır. Ancak ne istihbarat 
amaçlı ne Hrant Dink cinayeti amaçlı, Ogün SAMAST ne Yasin HAYAL hiçbir şekilde 
hiçbir görüşme olmamıştır. Ayrıca onuda alta yazm Emniyetçiler bu DİNK cinayetinde
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ihmali olan polisler bu can simidine sarılarak olaydan çıkmak aşağıda ifademin sonunda 
kendi vereceğim ifademde detaylı bir şekilde anlatacam bunu ne yaptıkların ne ettiklerini, 
Ercan DOĞRU7 ları Ercan DEMİR diye düzeltirsek

(Su ana kadar anlattıklarının ifade tutanağına yazımı yapılıyor. İfade yazılırken Erhan 
TUNCEL araya girerek uukanda anlattıklarının tekrarladığı görüldü. )

Savcı: Ogün SAMAST7 m Hrant DİNK7 i öldüreceğini ne zaman öğrendin?

Erhan TUNCEL: Ogün SAMAST7 m Hrant DİNK7 i öldüreceğini muhtemelen ben yazm 
şeyden geldim Elazığdan geldim muhtemelen Eylül Ekim ayıydı birini bulduğunu söyledi 
çünkü ben tarih olarak size ben tam tarihini vereyim çünkü ...(Anlaşılmadı) firmasmda 
çalışıyordum geldim ondan sonra ben bi daha ilişiğimi kesmeye istedim Ondan sonra 
bizim smavlar başladı KTÜ7 nün ben daha önceden tarihleri olsa ben size tam gün, tarih 
verebilirim. Yani ben geldim okula başladımlö gün sonra şey yaptı Yasin dedi başka bir 
çocuğu buldum seni görmezsin dedi şey yapmazsın dedi ondan sonra üniversitede biz 
buluştuk. Mehmet AYHAN ve Onurla (Kürşat la) buluştuk yeni birini bulduğunu 
söyledim yani görüşmeden takriben Eylül yâda Ekim ayıydı. Yani çünkü ben eski evde 
kaldığımı iyi hatırlıyorum. Ekim ya da Kasım da olabilir geldim 15 gün çalıştım vize 
dönemi değildi. Yani üst üste 2 defa buluştuğuma göre 1 ay değil 1. Değil 2. Görüşme 
atıyorum mesela tahminen rakam söylesem 17 diyelim mesela 20 Eylül ise 20 Ekimde 
öğrendim okul başlamışsa

Savcı: Şeyi Ne Zaman Öğrendin Ogün SAMASTI. ?

Erhan TUNCEL: Ogün SAMASTI olarak bilmiyorum Ekim ayıydı 2 duruşma oldu 

Savcı: Ogün SAMASTI olarak ne zaman öğrendin?

Erhan TUNCEL: Emniyette öğrendim.

Savcı: Yani cinayetten sonra mı öğrendin?

Erhan TUNCEL: Cinayetten sonra Trabzon İstihbarat Şubeden öğrendim soyadmı. Ogün 
olarak biliyordum.

Savcı: Ogün olarak ne zaman Öğrendin.?

Erhan TUNCEL: İşte evime geldiği zaman öğrendim.

Savcı: Ne zaman geldi evine.?
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Erhan TUNCEL: İşte buluşmadan 15 gün önce yani ilişkim aym kaçmda kesilmiş, yani ya 
ekim ya kasım ya ekim sonu ya kasım sonu ikisi zaten geldi dedim tam fırsatı soracaklar 
kim diye zaten aldım konuştum oda çaktırmadan sorular sordum.

Savcı: Şimdi siz evde ne yaptınız sizin eve geldiler.?

Erhan TUNCEL: Ogün SAMAST Yasin HAYAL geldiler, geldikten sonra bundan sonra 
zaten emniyet bu bilgiyi şey yapacağmı o dönem bide Engin Yılmaz ile işleyeceklerdi, o 
konu çok önemli, onuda geçersiniz. Ondan sonra dediki biz Engin' le biz yapacaz dedi 
Yasin dedi ki bu çocukla hiç konuşma dedi seni tanımazsın film falan izleyeceksiniz bende 
çaktırmadan bi kaç soru sordum dedim ki sen mi gidecen oda evet ben gidecem dedi 
gitmeden önce mutlaka yanıma uğra sana telefon verecem benim bundaki amacım zaten 
enginle gidemezlerdi afaki bi konuydu diyorduki araba çalacaz silah bulacaz Engin 
YILMAZ' m detaylı bir şekilde Emniyette kaydının olması lazım.daha önceden takip 
edilen bende ona dedim ki şeyleri ver gitmeden önce yanıma gel sana bi telefon verecem 
mutlaka yanıma uğra bunu söylememdeki amaç bunların çıkış tarihin bilmekti. Ondan 
sonra bu görüşmeyi yapıp kimliğini öğrendikten sonra ardmdan hiçbir şekilde 
konuşmadım gelip Yasin ve Tuncay la da görüşünce terör örgütü ...(anlaşılmadı) Ortadan 
çıktı benim amacım Ogün' le samimiyeti kurup sonradan istihbarata bildirmekti çünkü 
benim görevim bu grubu takip etmek. Dolaysıyla görüşebilirimde yani şu ana kadar bu 
söyleniyor, orda engin yılmazla yapacaklardı. Yani bu Kasım ayı başı yâda Ekim ayı 
çünkü ben kiramı En son görüşmede bi hafta önce geldiler yeni evimi gösterdim 
İstihbaratçılara dedim bura yeni evim ondan 10-15 gün önceydi yani kaç gündü 1 hafta 
ordan düşsen emniyette 15- 20 gün önce oluyor 26 Kasım mıydı neydi ilişiğimin kesilmesi 
yani kasım ayı başıydı odan hariç hiç bişiyle görüşülmedi. Yalnız ben Ogün e söyledim 
dedim sen mi yapacan benle Yasin hiç onunla konuşma seni tanımazsın ondan sonra 
bende dedim ki mutlaka yarama uğrayın ben size sim kart verecem bunu yapmam daki 
amaç çıkma tarihi çünkü hayatımı alt üst etmişti istihbarat sürekli adamlar ne yapıyor ne 
ediyor ben üniversite öğrencisimiyim emniyetin şeyimiyim belli değil her Dakka diyolar 
gidip Yasin le birlikte gezecen bende onun için şey yapmadım ancak Hrant DÎNK cinayet 
Engin YILMAZ ile birlikte işlenmemiştir. Ayrıca Engin YILMAZ la beraber çıksaydı 
kesinlikle ve kesinlikle benim haberim olurdu. 3. Bir kısım daha sonra tek başma 
kendisinin gerçekleştireceğini de bilmiyordu. Tek başma gideceğini,

Savcı: O zaman ilk önce Zeyneli buldu o olmadı engin Yılmaz,

Erhan TUNCEL: Hayır Engin Yılmaz geliyor Sayın Savcım şimdi engin Yılmaz daha 
önceden istihbarata fotoğrafını verdiğim kişi daha önceden bilgi topladım daha önceden 
Engin YILMAZ hakkında size bilgi verim Engin YILMAZ dedi ki biz GBT sorgularken
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Türkiye de ki tüm ...(Anlaşılmadı) çıkıyor. Daha detaylı araştırma Yasin HAYAL Engin 
YILMAZ denilen şahısla birlikte İstanbula Ogün' ü göndereceklerini bir araç çalacaklarını 
Glok marka silahla bunu işleyeceklerini bu şey bişiy olmayacak bir şey çünkü engin boş 
beleşin teki siz onu düzeltin engin YILMAZ ile Ogün SAMAST gideceğini benim Ogün' 
ün tek başına gideceğinden hiçbir zaman haberim olmadı.

Savcı: Ogün tek mi gitti?

Erhan TUNCEL: Onu Ogün' e sorun ben onu bilmiyorum.

Savcı: Yarımda İl jandarmadan Emniyetten birileri var mıydı?

Erhan TUNCEL: Söyleniyor ben o gün çıktım bilmiyorum o da bellidir bunu Ogün' e 
sorun o sorunun muhatabı Ogün' dür.

Savcı: Cevap alamadığımızdan dolayı sana soruyorum ya,

Erhan TUNCEL: Ben de bilmiyorum siz ne kadarı biliyorsanız bende o kadarım biliyorum 
benim bak Yasin HAYAL ilk ifadesinde diyor ki Erhan' a söyledin mi diyor ki yok Erhan' 
a Söylemedim. Tuncaya söylüyorlar yok diyo söylemedim Ogün'e söylüyorlar yok 
söylemedik sadece Yasin bı sefer ifadesinde benim bunların çıkışında hiçbir şekilde 
haberim yoktu, hatta Ogün diyo Erhan'ın yanma gidim Yasin Diyo gitme, bunu da gidin 
saym savcım kusura bakmaym sayın savcım biz şey yapmıyoruz ama gidin o 
görüntülerdeki kişileri yakalaym sinyal bilgilerin alın kim olup olmadığmı öğrenin yani,

Savcı: Kimin sinyal bilgisini alacaz.?

Erhan TUNCEL: O bölgedeki sinyal bilgilerin alsanız şey yapsanız..

Savcı: Cinayette kullanılan silah hakkında ne biliyorsun?

Erhan TUNCEL: Hiçbir bilgim yok cinayette kullanılan silah hakkında bende medyanın 
mahkeme nasıl biliyorsa

Savcı: Jandarma nerden biliyor?

Erhan TUNCEL: Onu jandarmaya sorun

Savcı: Hiçbir bilgin yok?

Erhan TUNCEL: Saym Savcım yanlış anlamaym ben jandarmada çalışan bir insan değilim 
orada görevli bi insan da değilim onu da jandarmaya sorun
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Savcı: Şimdi sen olaydan önce istihbarat elemanı olarak çalıştığın dönemde istihbaratla 
görüştüğün telefon numarası neydi

Erhan TUNCEL: Benim kendi numaram mı istihbaratın mı?

Savcı: İstihbaratın

Erhan TUNCEL: 05055406937 diye anımsıyorum Muhittin ZENİT in kendi hattıdır,0532 
başı ve 39 ile başlayan numaraydı oda istihbarat ile görüştüğüm numaraydı diğerini de 
hatırlamıyorum birkaç sefer Muhittin ZENİT' in kendi şahsi hattıdır. İçerik olarak DİNK 
cinayeti hakkında hiçbir şey yoktur. Bide 05388399551 telefonla bide 2301396 mıydı neydi 
ama onunla bir iki sefer ilk zamanlar görüştüm. İstihbaratın numarası 230 yuriçi kargodan 
diyodum arıyodum.

Savcı: Senin numaran neydi?

Erhan TUNCEL: Benim 2 tane hattım vardır 05356097123 ondan sonra 05556746623 birde 
bir sefer uğur diye bi çocuğun telefonuyla aramıştım istihbaratta bir seferde kurşunları 
...(Anlaşılmadı) bir seferde şey 542 görüşme çok önemli kurşunları arıyordu emniyeti 
aradım cevap vermediler 10 defa aradım 5423256187 bu Salihin numarası o dönem Yasin 
dedi Salih te belki mermi vardır bende bunu bildirmek için gidip kulübeden 10 defa 
aradım cevap vermediler sonra çok acilen görüşmemiz lazım dedim cevap vermediler. 
Zaten o diğer 533 şeyden Ramazan AKYÜREK ile de bir sefer telefon görüşmemiz vardı.

Savcı: O dönemde msn?

Erhan TUNCEL: Vardı mavidüz23@hotmail.com halende kullanıyorum üç dört tane adres 
istiyorsanız hepsini verim asimavil601@hotmail.com bide msn den bi adres açmışlardı 
onunla hiç görüşmedim istihbaratla kullandığım şeyde tanerceylan@hotmail.com 
176@hotmail de olabilir ikisinden biri Taner Ceylan (muhittin ZENİT'ÎN kod ismi) 
istihbaratın üzerine birde istihbarat bi tane daha vermişti onu da hatırlamıyorum, şimdi 
şöyle oldu Muhittin ZENÎT bana bi adres verdi ya Tanerceylan ya 176@hotmail ben 
adamla konuşunca adam PKK lı çıktı ondan sonra dedim bu onun olamaz sonra aradım 
dedim abi senin verdiğin numara böyle ya tanerceylan ya da tanerceylanl76' yı ekledim 
öyle bir şeylerdi hatırladığım kadarıyla,

Savcı: Şimdi olay günü Muhittin ZENİT yaptığın bi telefon görüşmesinde ilk önce msn de 
görüşelim diyor niye hiç msn de görüştünüz mü olay günü?

Erhan TUNCEL: Görüştük olay günü yok görüşmedik şimdi olay günü şöyle bir şey oldu 
şimdi ben internete girdim beni asıl yanıltan şu oldu internete girdim internette
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konuştum. Ogün SAMAST' linin mailini Tuncay bana vermişti Tuncay oraya ekletmişti 
baktım Ogün' ün şeyi açık msnı aynen manzara bu saym savcım Ogün' ün msn si açık 
altta da muhittin ZENİT' İN Ogün Te bi Dakka konuşsam orda tamam mı bana söylese 
engel olacam hemen orda diyecem ki muhittin ZENİT e yetiş olay yerine ben de hani hiç 
görüşmedim oda selam vermeyince bi şey yapmadım dedim olay yerinde olan adamm 
msn de ne işi var öyle olay günü hiç görüşmedim onunla sizin sorunuzun cevabı bu hatta 
selim Berna ALTA şöyle bi yaklaşımda bulundu dedi Erhan mükemmel çalışmışsın 
dördörtlük çalışmışsın yani bu sorgu morgu bittiği zaman samimi bi şekilde 
konuştuğumuz zaman dedi ki sen tetik çekildiği dakka bile engel olabilirdin ben dedim 
nasıl oraya kadar incelemişler yoksa size detaylı bir şekilde verilecek yani size ulaşmayan 
kayıtlar ben size şunu söylüyorum saym savcım İstanbul emniyetinin Trabzon 
emniyetinin elinde var o kayıtlar inşallah bişiy veripte göndermezsiniz.

Savcı: Yani msn görüşmenizin sebebi neydi telefon varken?

Erhan TUNCEL: Bilmiyorum şimdi saym savcım Muhittin ZENİT beni arayamaz ben 
Muhittin ZENİT' i bozuğum çünkü tartıştım daha önceden ve verdiği her sözü şey 
yapıyordum sadece bi kaç kere kendi arıyordu telefonla görüşüyordu. Yani o sorunun 
muhatabı o

Savcı: O zaman sadece Muhittin ZENİT le mi msn de görüşüyordun?

Erhan TUNCEL: Bi tane daha bana adres verdiler orda kimse çıkmadı Mehmet AYHAN 
vermişti. Hrant Dink cinayeti hakkında yaklaşık 10' a yakın görüşme var Mehmet 
AYHAN'lada var şeyle de var niye özellikle niye bu soruşturmada bunlarla 
sınırlandırılıyor diğer görüşmeler daha önemli

Savcı: Muhittin ZENİT dışmda kimlerle görüştün bu konuyu?

Erhan TUNCEL: Muhittin Zenit dışmda Mehmet AYHAN' la Onur' la görüşüp 
görüşmediğimi hatırlamıyorum

Savcı: Muhittin ZENİT Mayıs ayında tayini çıkıyo gidiyor.

Erhan TUNCEL: Mayıs aymda tayini çıkmadan 1 ay önceden ayrıldık biz onunla yani 
Nisan ayının sonları mıydı ortaları mıydı tam hatırlamıyorum tayin olmadan önce bana 
diyodu senin yüzünden oldu beni işten atacaklar vs.

Savcı: Kimlerin refakati?

Erhan TUNCEL: Engin DİŞ' le görüştükten sonra Özkan MUMCU' nun (ÖZGÜR kod) 
refakatiyle devam ettik, şimdi sayın Savcım birde şöyle bir şey var şeyin kod ismi özgür
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onu bilmiyorum Ercan m ismini biliyorum Muhittin ZENÎTİN ismini biliyorum diğerlerini 
memnun kod adıyla biliyorum onları duruşma tutanağında öğrendim onların bi önemi 
var mı sizin için Mehmet AYHAN ve Özkan MUMCU' yla 2 tane Hrant Dirik cinayeti 
hakkında Özkan MUMCU' yla resimler teslim ederken teslim ettiğim zaman bi görüşmem 
var Zeynelin geldiği Zeynelin telefon numarası verildiği Zeynelin İzmitte olduğu Mehmet 
AYHAN' la var ondan sonra şey Mehmet AYHAN olup olmadığmı hatırlamıyorum 
çünkü Ogün'ün Bilgisi verildi Kürşat şeyi girince onur içeri girince sen söledin mi dedi he 
dedi dışarı çıkardılar ne dedilerse şey olmadı yani üç mü dört tane daha görüşmem var 
Muhittin ZENİT dışında

Savcı: O zaman çok görüşmen olmadı Muhittin Zenit' ten sonra ?

Erhan TUNCEL: Hayır Saym Savcım Hrant DİNK cinayeti haricinde normalde 
istihbaratın dediği telefonda hiç bir şey konuşma tamam mı buluşmalarda konuş dedikleri 
bu ama direk Hrant DİNK cinayeti yani böyle konuşulan biz sefer arıyorum ben tamam 
mı Mehmet AYHAN' ı abi böyle şey geldi Zeynel gelmiş Zeynel İzmitteymiş ondan sonra 
şey telefon numarası bana diyor tamam sonra görüşürüz diyo Hrant DİNK cinayeti ile 
alakalı ondan sora resimleri ben teslim ederken ona resimleri veriyorum orda devamlı 
telefon görüşmemiz var. Nerde kaldm getir resimleri vs. yani Dink cinayeti hakkında 
dediğim görüşmeler bunlar, bi tane daha olması lazım onuda hatırlamıyorum. Yani onun 
harici biz sadece telefonda şunu konuşuyoruz alo nerdesin hangi mevkidesin nerden seni 
alalım onu sadece konuşuyoruz, Saym Savcım şunuda delil olarak geçebilir misiniz sizin 
için Önemli Saym savcım şu çok önemli onu unutabilirim şimdi polis şey yapmış Muhittin 
ZENİT gittikten sonra kayıtları hepsini silmişler nisan ayından sonrada hepsini de yalan 
söylüyorlar çok önemli dosyada deliliniz var aşırı derecede önemli şimdi bana diyorlar ki 
bilgi vermedi bu iddiada bulunuyorlar şimdi bu olayı şey çıktığı zaman Büyük Birlik 
Partisinin üzerine atacaklardı onun için bunlar bir boşluk verdiler bi kayıt çıkartıp 
gönderdiler bakın ben size bunu açıklıyım bu çok önemli yani polislerin tüm iddiasmı 
çürütecek bir delildir dosyada da vardır kayıt da şeye girmiştir. Şimdi temmuz aymda mı 
ağustos aymda mı ben Mehmet AYHAN' ı arıyorum. Mehmet AYHAN' ı aradığım zaman 
diyorum ki Muhsin BAŞKAN gelecek normalde arama gerekçelerimiz şu çünkü korumayı 
onlar veriyorlar biz korumalara eşlik ediyoruz. Çekimleri falan şey yapıyorlar orda ondan 
sonra Mehmet AYHAN diyo ne var diyorum ki Muhsin BAŞKAN gelecek diyor tamam 
ondan sonra diyor görüşmenin içeriğini tam hatırlamıyorum diyorum bende refakat 
edecem tamam diyor benim bilmem kma gecem var vs. bu mutlak suretle kayda girecek 
bir bilgidir. Yani bunu mutlak suretle kayda sokması lazım bunu bu arada boşluk verdiler 
Büyük Birlik Partisine atalım diye ondan sonra o gün Kürşat gelip rahmetli Yazıcıoğluyla 
benim çekimleri birlikte alıyor Resmi araç gönderiyor polis bunu mutlaka kayda girmesi
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lazım bu küçük bir delil belki ben size yüzlerce delil verecem şimdi soruşturma yani 
yanlış anlamayın ben biraz sinirlendim de soruşturmayı halen bu minvalde tutuyorlar 
onun ben size istiyorsanız ara not geçin çünkü bu polisin benim bilgi vermediğim 
iddialarm hepsini çürütüyor yani ağustos ayında ben Mehmet AYHAN' ı aramışım benim 
şöyle her hafta yazılı almak zorundalar bunları yazılı olarak alıp araştırmak zorundalar 
gidip şey yapmaları lazım F5 Raporu hazırlamaları lazım bunlar ortada yok bunları tek 
tek size izah edecem ondan sonra şey olur,

Savcı: Yani belli bir dönemden sonra yani istihbarat Rapor hazırlamıyor.?

Erhan TUNCEL: baştan beri Rapor hazırlamıyor

Savcı: Ondan önce Muhittin Zenit döneminde Raporlar belli bir dönemde raporlar ama 
ondan sonra raporlar yok şenle alakalı hiçbir şey yapılmamış.

Erhan TUNCEL: Hayır hayır siz yanlış Rapor F4 raporu İstanbul Emniyetine yolluyorlar 
İstanbul emniyeti de göndermelerinin nedeni direk ölüm raporu yapmıyorlar düşük kod 
var ortada ölüm ihbarı var dediği zaman muhbir çekilir kırmızı alarm verilir düşük kodla 
giriyorlar düşük kod demek ölüm ihbarı değil diyoki ses getirecek eylem ajan kaynaklı 
gösteriliyor Hrant DİNK 'e koruma vermeme amaçlı yapıyorlar o İstanbul Emniyeti o 
konuda haklı ses getirecek eylem diyorlar olaydan sonra kendilerini aklamak amaçıyla 
kullanmak amaçlı bi tane üstünkörü bişiy yazmışlar hiç bir şey rapor edilmemiş onu ben 
hepsini size delillendirecem daha konuşacağımız çok konu var. Yani şey yok İstanbul 
Emniyeti o konuda haklı çünkü diyor ki ajan ben diyor ki o zaman koruma alamama 
bilgisi geldiğinde sonra şey kesiliyor halbuki sürekli bilgi akışı devam ediyor telefon 
kayıtlarımı istedim telefon kayıtlarımı neden istedim şimdi saym savcım bir şeyi iddia 
ediyorsa onu ispatlama zorundasm ben mahkeme de defalarca dedim ki kayıtlarım gelsin 
ben size delil gösterim delil gösterim ama şu ana kadar kayıtlarım gelmedi

Savcı: Şimdi olay günü Muhittin ZENİT le görüşmen de telefonda diyosun Şu anda 
internetteyim diyorsun internette olduğuna göre Muhittin ZENİT le internetten görüşelim 
diyo görüşmeniz olmadı mı

Erhan TUNCEL: Şu an internetteyim demiyorum internetten çıktım siz ses kaydı olarak 
dinlediniz mi?

Savcı: Tabi ses kaydı olarak.

Erhan TUNCEL: internetteyim netteyim diyorum nette net Lega Netteyim oranın ismi 
Lega Net fotokopi çekilen isminin şeyi o anladınız mı hadi adamlar arıyor o suçu da 
üstüme yıkıyor oda güzel
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Savcı: Bu olay günü Muhittin ZENİT ile görüşmende telefonunuzun kesildiğini ve bazı 
numaralara ulaşamadığınızı telefonunuzu birkaç saat kapalı tuttuğunuzu söylüyorsun ve 
böyle bir tespit var neden kapalı

Erhan TUNCEL: Şimdi sayın savcım şöyle söyleyim size şu soruyu aynen geçin şu ana 
kadar yaklaşık altı saattir ifade veriyorum yok altı saattir değil 4 saattir ifade veriyoruz 4 
saattir verdiğimiz ifadede sürekli bir tane Hrant DİNK cinayetinin bugün kamuoyunda 
tartışılmış kitapları yazılmış ne büyük bir organizasyon tarafından ısrarla bu şeye 
yapılmış o dönemde ben Kalkınma Mahallesinde sizin sorduğunuz sorunun cevabmı 
kalkınma mahallesinde alt katta internet olduğu için orada benim telefon çekmedi ben 
dışarıya çıkınca şey yaptım ben DİNK cinayetini çıktıktan mıktıktan hiçbir şekilde 
bilmiyorum yani o gün içerisinde ben kimseyle Hrant DİNK cinayeti hakkında hiç 
kimseyle görüşmedim yada aramadım biri iftira atması halinde yalan söylüyor uyduruyor 
ben bilmiyodum beni polis aradı.

Savcı: Yine bu telefon numarası HTS kayıtlarında 19 Ocak 2007 günü gece 00.47 ile 16.42 
arasında herhangi bir görüşme yapılmıyor yapmamışsın

Erhan TUNCEL: Bu telefon görüşmesi yapmamamın nedeni Ercan DEMİR istihbarat 
şubeye girdiğimde telefonu elimden aldı ondan sonra götürdü 10.30 gibi verdi telefonu,

Savcı: Sen o gün istihbarat şubeye mi gittin?

Erhan TUNCEL: Evet istihbarat şubeye

Savcı: Olay günü

Erhan TUNCEL: Olay günü şöyle işte Muhittin aradı yok bi gün sonra bi gün sonra ben 
hangi gün hangi gün 19 Ocak

Savcı: 19 Ocak

Erhan TUNCEL:19 Ocak günü saat kaç

Savcı: Yaklaşık 16 saat telefon kapalı görünüyor yani hiçbir görüşme yapılmamış gece 
00.47 den 16.42' ye kadar herhangi bir görüşme yok

Erhan TUNCEL: 16.42' ye kadar ya uyuyorumdur ya görüşme vardır bu bi tuzak sorudur 
tamam mı çünkü o olaydan sonra beni üç dört kişi aradı hangi vakitlerde aradığını 
bilmiyordum. Ondan sonra ya kimse aramamışımdır ya da ben hiç kimseyi 
aramamışımdır. Dört tane cevabi var yani tam tarihleri bilmiyorum saat ya ben hiç 
kimseyi aramamışımdır kimse beni aramamıştır niye telefon görüşmesi yapmadm diyede

*1 9 sn

Sayfa 28 /  57



bi mantık olacağını zannetmiyorum yada beni üç dört kişi aradı bunun hangi zamanlarda 
olduğunu bilmiyorum ondan sonra şey

Savcı: Ya bide ilginç tarafı şu olay günü o gün senin telefonla herhangi bir görüşme 
yapılmıyor belli bi saatte telefon çekmiyor olay saatinde de sabah saatlerinde öğleye doğru

mu kullandın yoksa

Erhan TUNCEL: Şimdi saym savcım şöyle hayır başka bi telefon kullanmadım bişi söylim 
şimdi ben 1 ay öncesine kadar tüm kayıtlarımı inceleseniz bi gün 5 ile 10 arası 
görüşmediğimi görürsünüz 2. Gün 10 ile 12 arası görüşmediğimi görürsünüz bazı 
yerlerde kapsamı alanı dışmda görünür bu hayatın rutin akışmda tamam mı bu cinayetle 
alakalı olmayan hiç bi şeyle alakalı yoktur anladın mı yani ben internet cafeye gittiğimde 
yani rastlantı sonucu gittim hemen orda aşağıya kalkınma mahallesine inerken bodrum 
kattaydı oraya girdim ve o internette cafe de hiç kimseyle görüşmedim sadece kız 
arkadaşımla görüştüm oda benim özelimdir bu cinayetle alakalıda hiçbişiy değildir ondan 
sonra çıktım burada baktım telefon kendiliğinden çekmiyor yani bu benim şeyden değil 
ama bunun en çok özellikle savcı olsun polis olsun ya bi insanın bi anlık durumu değil ya 
bi sene içinde beni inceleşen 3 gün telefonla görüşmediğimi görürsün belki bi gün 
kapsamı alanı dışmda olduğumu görürsün ama kesinlikle bi saat kapsamı alanı dışmda 
görüşmedi diyorlarsa bu kaydı gönderen kişiler ne kadar sağlam onu bilmiyorum ama 
Hrant DİNK cinayeti

Savcı: Bunu gönderen TİB gönderiyor.

Erhan TUNCEL: TİB gönderiyor tib 2 dakka yazar bir sürü yazı yazıyor

Savcı: Olurmu kayıtlardan çıkarıyor CD olarak kayıt içerisinde buradan tespit ediyor yani 
etik değil demiyo 16 saat bu adam görüşmemiştir demiyor bu kayıtları gönderiyor bu 
kayıtlar içerisinde senin görüşmediğin saatleri çıkartıyor.

Erhan TUNCEL: Saym savcım biz ayda 100 kontör alabiliyoruz bak

Savcı: Ben olağan dışı olduğunu söylemiyorum belki hayatın normal şartları içerisinde 
olabilir görüşmeye de bilirsin normaldir ekstra bir durum varmı diye soruyorum

Erhan TUNCEL: Yok ekstra durum Saym savcım o delilli benim Hrant DÎNK cinayeti 
hakkında bi bilgim olmadığı şey yapılmadığı şimdi o polislerin birazdan ne yaptığını tek 
tek anlatacam birazdan o zaman hiç bunlara gerek kalmayacak,

Savcı: Uğur AY'I tanıyor musun?

bu olay oluyor o dönemde görüşme yok belli bir saatte görüşme olmamış başka bi telefon
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Erhan TUNCEL: Uğur A eğer şeyse sayın savcım bi tane şu ben daha önceden Göksu 
Restaurantta çalışıyordum. O çok garip o iddiayı zaten ben gündeme getirdim Uğur A ile 
ya benim kontörüm yoktu ya bışim yoktu onun telefonuyla istihbaratı aradım. Ya da 
bunun telefonuyla bi görüşme yaptım tam hatırlamıyorum mahkemede de dile getirdim 
ondan sonra Uğur A garip bir şekilde gözaltına alındı orda gündeme gelmemesi ne 
rağmen burda ilk defa ben mahkemede gündeme getirdim çok geniş bi istihbarat ağı var 
yani benim telefonla görüştüğüm kişi dahil polis bulup getirebiliyor ondan sonra eğer 
Uğur bi tane çalışan uğur diye biri vardı oda Ogün SAMAST bir gün geldi.

Savcı: Sen Uğur AY'a bu cinayetten bahsettin mi? Yasin HAYAL' den

Erhan TUNCEL: Yok Hiç Konuşulmadı hiç hiç konuşulmadı sadece Yasin HAYAL 
zamanında yanıma geliyor şimdi biz asıl.

Savcı: Ogün geliyor mu yanma?

Erhan TUNCEL: Hayır bi sefer geldi çalıştı Ogün hiç gelmezdi şimdi şöyle sayın savcım 
şimdi ben buraya istihbarat elemanı olarak yerleştirmişim görevim sonuna kadar bunlarla 
oturup kalkmak yeri geldiğinde cinayet plamnı yapmak benim görevim bu zaten ama 
Uğur Ay ile hiçbir şekilde konuşmadım söylüyorsa da yalan söylüyordur.

Savcı: Uğur AY' m şöyle bir özelliği var Göksu Restaurantta çalışmışsınız Uğur AY ve 
Veysel ŞAHİN le Jandarma istihbaratta çalışan Veysel ŞAHİN ile irtibatlı birisi bazı 
bilgileri ona aktırıyor acaba işte.?

Erhan TUNCEL: Bilmiyorum doğrudur onu bilmiyorum ben bilmiyorum sayın savcım 
şimdi şöyle bir şey var ben savcı değilim polis değilim bi insanı çağırıp ifade alamam 
Uğur AY hakkında hiç bir şey bilmiyorum sadece şeyde gördüm Göksu Restaurantta 
telefon dinleme yetkim yok ya da o telefonla kiminle görüştüğü Veysel diye birin tanıyıp 
tanımadığını bilmiyorum.

Savcı: Onun dışında Yasin'i tanıyor mu?

Erhan TUNCEL: Yasin'i tanıyor bu benim Yasin'i tanımamış Yasin ile aynı mahallede 
oturuyorlarmış benim bi samimiyetim yok saym savcım oturup konuşmuşluğum yok bi 
sefer ben çok güzel horon oynuyorum sana öğretirim bi görüşme oldu onun haricinde 
bişey olmadı.

Savcı: Evet seni dinliyorum kesmeden anlat

Erhan TUNCEL: Şimdi saym savcım öncelikle bana Hrant DİNK cinayetini aydınlatma 
fırsatı bildiklerimi saym savcıya teşekkür ediyorum 2- Üç aşağı öncelikle ifadem hangi
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şartlarda alınmış ona gelelim ben 5 yıl ağırlaştırılmış tutuklu olarak kaldığım 46 ayı 
hücrede geçirdiğim ve de cezaevinde birçok baskı işkence kötü muamele görerek 
mahkemede de sürekli iftira atılarak ve de sonunda ise CMK 102 ' den 
faydalandırmayarak 5 yılı doldurmama rağmen yargı tayin haksız hukuksuz bir karar 
çıkarması ve de diğer sanıklar hakkında karara uymayıp benim hakkıma uyup 3 defa 
cezaevi değiştirilip gelip baskı işkence kötü muamele altında şu anda ifadem almıyor

Savcı: Şu anda işkence altında mı almıyor ifaden?

Erhan TUNCEL: Hayır sizin değil savcıyla bi alakası yok diğer bulunduğum psikoloji 
çünkü ben 2 saatlik yoldan geliyorum tekli hücrede kalıyorum bu odada şeyde değil sizle 
alakalı değil yani savcılıkla alakalı değil savcılığın karşısma getirildiğimden önceki 
ortamlardan dolayı 1- Hrant dink cinayetinden önce ben istihbarat kurumlan hakkında 

r  hiç bilgim yoktu daha sonradan TBMM komisyonundan istihbaratın nasıl olduğu 
arkasmda yazılıyordu. Başbakanlık teftiş kurulu ve müfettişleri tarafından bilgilendirildim 
daha sonra örgütlü suç soruşturma yönetimi hakkında bir kitap okudum ondan sonra 
istihbaratın ne olduğunu az çok öğrendim diğerleri hakkmda şunu çok rahatlıkla 
söyleyebilirim istihbarat her zaman yanlış yönlendirdi yalan söyledi hepsi yalancılardı 
sürekli benim bu oluşum içerisinde bulunup daha sonradan kendilerini aklamak amacıyla 
beni bir ortama çektiler ben bunu detaylı bir şekilde son savunmamda detaylı bir şekilde 
açıkladım. Son savunmamı sizinle paylaşmak istiyorum saym savcım göndereceğim 
Avrupa İnsan Hakları Mahkemesine çünkü artık Türkiye Cumhuriyeti Devletinden bi 
şeyim kalmadı çünkü tüm polisler biz polisiz burası da türkiye vurulan da ermeni çokta 
tın gelip bizi yargı karşısına çıkartsınlar bana yapılan gibi kimliklerini deşifre edim 250 
defa manşet yapılıp çevremdeki herkesin gözaltına almarak polisler buraya getirilirse 
onlarda konuşurlar şimdi kısaca bi Hrant DİNK cinayetine değiniyoruz öncelikle şunu 
bildirim ben Hrant DİNK cinayetini işleyen grubu takip eden kişiyim bir mahkemelere 
katılan kişiyim müfettişler le görüşen kişiyim daha önceden yazılan 4 tane kitabı inceleyen 
kişiyim çok rahatlıkla şunu söyleyebilirim ki ortada bi yapı vardır bu yapıya da hiçbir 
şekilde bilerek veya isteyerek hiçbir şekilde hizmet etmedim bu yapının beni dublör 
olarak kullandığı cinayeti çözülmemesi için sürekli ön planda tuttukları ve de sizin daha 
önceki savcılık ifadelerinizde sorduğunuz diğer şeyleri birazdan tek tek delilleriyle size 
veriyorum ben bu konu hakkmda en kapsamlı en verimli en şey çalışmasını son 
savunmamda yaptım son savunmamda 2 -3 tane yazı okudum 2- 3 tane yazıda insanlarm 
çıkarlarıyla hareket ettiğini çıkarlarının ise dokunduğun zaman ise sana karşı tepki 
verdiğini hepsini tek tek anlattım öncelikle şu sunumu yapmak istiyorum kısa bir şey 
yazmıştım bunu tekrar siz inceleyin ama bundaki fikrim son dönemlerde değişti çünkü 
her dakka bu olay erginleşiyor çünkü benim buraya gelmemdeki gayem Türkiye
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Cumhuriyeti Devletinde Hrant DİNK cinayetine karşı çıkan ilk kişiyim ilk karşı çıkacak 
kişi mantıksal olarak ne yapar gider ilk önce polise söyler polise ihbar eder polise ihbar 
edilen bir olayın olma olasılığı yüzde sıfırdır uzaylılarda gelse bunu işlese tüm dünya 
devletleri bir araya gelse birleşip gelse polisin imkan kabiliyetleri o cinayeti engel olmak 
yönündedir. Bunu size devamında tek tek nasıl olunacağını nasıl yapılacağım tek tek 
anlatacağım ondan sonra benim buraya gelme amacım umutsuzluk aşırı derecede 
umutsuzum çünkü Türkiye deki Yargının nasıl işlediğini biliyorum Türkiye de itiraf olsun 
şey olsun Hakim savcılar belli bir noktadan sonra keser atar giderler hele böyle bir davada 
çünkü bugün Susurluk 17 yılda halen devam etmektedir ve mahkemeye çıkıp itirafta 
bulunanın hayatı kayar sizin şeyiniz oturmamış ben bunu mahkemede emekleme 
aşamasm diye söylüyorum şimdi ben kısa sizin şu anda şöyle bir şey duydum ben 
devletperest değilim devleti de seviyorum ama ii bir vatanperverim halkımı ülkemi aşırı 
derecede severim bana göre farklı kavramlardır bunun için canımı da veririm ülkem için o 
farklıdır ancak son yaşadığım süreçte bir çok gördüğüm devlet yetkilisinin 
uygulamalarından dolayı devletperesklik yapımı attım sadece T.C/ de şunu gördüm 5bin 
10 bin kişinin ekonomik çıkarları onun altında oluşan siyasi oluşumlar vs. devletçi değil 
ama bu benim devlete yapacağım son hizmettir. Şu anda ben Hrant DİNK cinayetini şöyle 
algılıyorum kendi okumam şu yöndedir. Hrant DÎNK cinayeti 3 tane çocuğun arkasma 
gizlendirilerek ondan sonra güvenlik bürokrasisinde karşılıklı olarak birbirlerine 
kullandıkları mahkemeleri de buna alet ettikleri 2004 ve 2013 yılları arasmda devletin 
güvenlik bürokrasisinde olanların birbirlerinin aleyhinde kullandıkları bişey ileriki 
aşamalarda espiyonaj denilen karşı casusluk denilen faaliyetleri şey yapılan bir ahim 
kararı da ortadadır yani bu cinayetin çözülmesi daha sonradan işlenecek cinayetlerin yada 
şeyin hem önüne geçmektir hemde gerçek sorumluların cezalandırılmasıdır iki ben 
burada samimi davranmak zorundayım çünkü bu kişiler benim hayatımı kaydıran 
kişilerdir. Benim sadece intikam amaçlı değildir. Şimdi aşağıda sorduğunuz sorulara biz 
şöyle bişey yaptık derin devlet masalı diye girdik son duruşmaya derin devlet masalı fazla 
uzatmayacam Büyüklere masallar evvel zaman içinde kalbur zaman içinde milattan sonra 
2004 yılında ulusalcılar beşşeyimizi ülkemizi bölecek nennisiyle sallarken 2004 yılı 
türkiyesinde bir ermeni varmış fazla burayıda uzatmayım orda bi şey anlatılıyor yani şu 
ana kadar devletin hikaye anlatıyor. Öncelikle şunu belirtmek isterim ki bi insanın suçlu 
olduğuna polisler, askerler, sanıklar, hakimler, savcılar, avukatlar kamuoyuda değil 
sadece ve sadece kanunlar karar verir ben daha önce karşılaştığım cinayette hiçbir kanun 
uygulayıcısına rastlamadım her ne konuda şöyle devam ediyoruz. Mütaala üzerinde 
yazmıştır "Adalet Mülkün Temelidir." yazısı bir kelime değildir bir birikimdir içinde 
yaşanmışlığın bedelleri barındıran insanları binlerce yıl gerçekleştiren şimdi öncelikle 
emniyet istihbaratın görevinden bahsettim emniyet istihbarat şu ana kadar uyduruyor.
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Bunun temel nedeni uydurmasının nedeni devletimizin içinde çift yönlü bi denetim 
olmamasmdır ve de hükümet polisleri şeklinde çalışmasıdır, şu anda bir polisin Türkiye 
Cumhuriyeti devletinde alıp yargılamak imkansız gibi bir olaydır dokunmaz nedir 
sorusunun yanıtıdır, şu anda size verdiğim bilgiler diyelim bi bilgi değildir. Trabzon 
emniyetinde İstanbul emniyetinde cumhuriyet soruşturmayı yürüten savcıda olan 
bilgilerdir, dolaysıyla savcı bu bilgileri çok rahat değerlendirebilir 2007 tarihinde dahi ben 
konuşmazsam dahi rahatlıkla yargı önüne çıkarabilir di siz böyle bir davayı sadece bir 
sanığın konuşmasma indirgeyemezsiniz siz savcısınız belli bir aşamadan geçmişsinizdir. 
Şimdi süreci ele alalım emniyet istihbaratı sorumluluğu. Kimlerin yaptığı kimlerin ne 
şekilde olduğu 1:5 tane şahıs benim bombalama olaymı yaptığımı biliyorlar birebir biliyor 
bu suçtur anayasada zaten polisin ihbar etme zorunluluğu vardır, polise yaptığım 
beyan anayasada yaptığım dilekçe hakkına eş değerdir.yani orada yaptığım beyan şeyden 
değildir ben biraz tavır almıştım polis gelsin konuşsun neler olacağım neler olmayacağmı 
herkesin iftira atacağmı biliyorum bir Muhittin ZENİT in görevi nedir ne değildir 
Muhittin ZENİT in görevi Hrant DİNK cinayetinde geçtiği gibi bana gelip Yasini takip et 
Yasinle şey yap değildir F5 raporları denen grubun fiziki takibi daha sonradan 
öğreniyoruz. Yani Yasini adım adım takip etmek zorundadır. Yasin' i başka bi oluşum 
içinde olabilir benim ulaşamayacağım şeyler olabilir vs. F5 raporları ortada yoktur bunun 
temel nedeni Trabzon Emniyetinin Hrant DİNK cinayetini işlenmesini istemesidir. 2- 
Davada konu olan kilise baskınım Yasin HAYAL Ankara Gölbaşında askerlik yaptıktan 
sonra talimatını binlerinden almıştır.

Savcı: Kim o birileri

Erhan TUNCEL: Binlerini bilmiyorum işte onu Yasin'e Fuat TURGUT tarafından şey 
^  yapıyor. Şurada l.celsede Yasin Hayal'in bu dosyadan şey yapması değil o ayrıntıyı şey 

yapmayım önce polislerin sorumluluğundan bahsedeyim ya da Ercan DEMİR' in gelip 
bana orda ki şeylerin hepsini düzeltin doğru değil hepsini düzelt gelip bana Yasin' i takip 
et Yasin' i şey yap diye bi görevi' de yok beni MalatyalIlar Grubuna da gönderemez benim 
görevim sadece Yasin böyle böyle yapıyor ondan sonra beni geri çekmek zorundalar

Savcı: Ercan' la Demir olacak

Erhan TUNCEL: Doğrular demir olacak ondan sonra bunu yapmamalarının nedeni Hrant 
DİNK cinayetini işlenmesidir daha sonrada yargılanmamaları ve de bu olay hakkında 
bilgi vermemeleri nedeni bu yapmm içinde olmalarıdır. Şimdi örnekleme yapılırsa 1- 8 
aylık dönemde öncelikle ifadelerden gidelim muhittin ZENİT' in hakkımdaki uydurmaları 
ben size hepsini delillendirim Muhittin ZENİT benim hakkımda ya biz onu aynen şöyle 
demekte ya biz onu olaydan sonra bulduk, orda bi eksiklik vardı, istihbarat konusunda
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sonra çalıştık işte pek güven vermiyordu ondan sonra şey oldu bu bilgiyi de verdi sonrada 
bilgi vermedi hiçbir bilgi vermiyordu diye beni tanımlamış ancak durum böyle değildir.l- 
Hüseyin TAN' m ifadesi incelendiği zaman benim de ifadem verdiği zaman Muhittin 
ZENİT in suçlu olduğu otaya çıkıyor, bunu savcılığınızın yan yana getirmediği zaman o 
zaman savcılığınızın da ağır bi itham değil o şeyden değil artık o delil aşamasındadır.2- 
telefon kayıtlarım İstanbul emniyetinde vardı o dönem görüşmeleri bunu vermemelerinin 
nedeni Muhittin ZENİT' in korunmasıdır. Muhittin ZENİT' in korunması bu olayı devlet 
tarafından yapıldığı değildir bir yapı tarafından yapıldı çünkü Muhittin ZENİT' in onlar 
hakkında da anlatacakları vardır. Aynı gün içinde dolaysıyla ben Muhittin ZENİT' e 
verdiğim net bilgi AGOS gazetesi önünde Yasin yada Yasin' in öldüreceği yönlendireceği 
bir kişi tarafından Hrant DİNK kafasına sıkılmak suretiyle öldürülecektir. Ve de gereken 
maddi imkan sağladığı taktirde bu olay gerçekleşecektir. Cinayeti isteyen bir kişi polise bu 
kadar net bi ifade vermez bu raporlara girmiyor. Ondan sonra geliyoruz tabi bunların 
palavraları falan bitmiyor çünkü yalan makineleri gibi işliyorlar ardından oda çok ii 
biliyor ki ben polisim bura da Türkiye beni hiç kimse yargı karşısmda çıkartamaz çıkarsa 
da bi iki tane de çay çorba içerim derim Saym Savcım Amirim böyle yaptı şöyle dedi 
amirim böyle dedi çeker giderim aynı gün içinde şimdi Muhittin ZENÎT' in sorumluluğu 
ısrarla bir raporu 17 defa Hrant DİNK cinayeti tarafımdan ihbar edilmiş Ogün SAMAST' 
ta buna dahildir. Ogün ismi de geçmiştir. Ondan sonra geliyoruz şimdi Muhittin ZENİT' 
in bi hamlesi var o gün içinde bu gün savcılığınızda bile yok vaktinizi alıyorum çünkü son 
noktayı ben koymak istiyorum 1-ben İstanbul Emniyetine gönderildiğim zaman benim 
hakkımda refakat memuru denilen kişilerin mutlak suretle bilgi vermesi gerekiyor. Bu 
elemanımızdır diye Muhittin ne yapıyor şerefsiz Muhittin beni bu hallere düşüren hemen 
kaçıyor Erzurum'a babasmm evine çünkü tutuklanacağını biliyor o gece içerisinde Selim 
KUTKAM bana diyor ki seni uyutmuşlar ağabeylerin seni satmışlar aynen hepsi oturuyor 
2 tane savcı böyle bi şey olamaz diyor ondan sonra diyo ki konuş hepsini tutuklayıp 
getirecez bende diyorum ki ben böyle işlere karışmam benim dışarıda bir ailem var vs. bu 
işler beni ilgilendirmez devletin ben devlet için gerekirse 40-50 yılda yatarım olmaz 
onların aileleri çocukları var ben bu 8 tane polisi 8 defa ipten alıyorum ancak o şerefsizler 
halen bana iftira atmaya devam ediyorlar 2-Ercan DEMİR' in görevi yani Muhittin ZENİT 
bu grubu takip edip sizin bana sorduğunuzun sorularm hepsi tek tek dokümanım vermek 
zorunda istihbarat bu şekil işler saat çalışması budur müfettiş gelip de bana demiştir ki 
seni uyutmuşlar benimle bu şekil benimle irtibat kurmalarmm nedeni elemana kesinlikle 
ihtiyaçları yoktur. Ramazan AKYÜREK TBMM verdiği komisyonda diyor ki elemana 
ihtiyacımız vardı o yüzden böyle birşey elemana ihtiyacı yoktur Yasin HAYAL benim 
verdiğim bilgiyle yakalanmamıştır. Yasin HAYAL' den nokta size ayrıntılı olarak o 
yüzden biraz tartışma oldu belki antipati oldu benim Haricimde Yasin HAYAL hakkında
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bilgi toplayan başka kişiler vardı yani bana ihtiyaçları yok son derecede menfaatçi yapıda 
olan birebir şahsiyetlerini tanıdığım bu Özkan olsun Mehmet olsun şu olsun kendi 
mesleklerin tutup benim için riske atmazlar.

» \ m  l D\ | ) (  Ö /l \t MI I \ i

Savcı: Evet devam et

Erhan Tuncel: Bana refakat eden 3 memurun görevi aynı şekilde devam etmektedir. Bunu 
sonuna kadar takip edip, fotoğraflarını çekip, benim hakkımda benim ilişkim kesildikten 
sonra başka bir eleman bularak ona grup hakkında bilgi toplamaktır. Ancak bunu 
yapmamışlardır. Bunu şu ana kadar hiçbir soruşturmada hiç kimse gelip te niye 
toplamadınız diye sormamıştır. Çünkü ana neden bu cinayeti devletin çözmek 
istememesi. Ondan sonra diğer kısma gelince. Ercan isimli şerefsiz herşeyi tek tek

Savcı: Bak hakaret etmeden söyle, Ercan de geç. Kayda giriyor bunlar

Erhan Tuncel: Sayın savcım. Bana yaptıkları hakaretler neler.

Savcı: Hakaret etme. Hakaret etmeden ifadeni ver tamam mı?

Erhan Tuncel: Saym savcım bana yapılan hakaretler.

Savcı: Bunlar kayda giriyor. Hakaret etmeden Ercan de geç. Tamam mı anlaşalım belli 
noktalarda.

Erhan Tuncel: Ercan Demir isimli şahsın ise bunların grup amiridir. Mahkemede gelerek 
dalga geçer gibi herkese yani Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi salak, devlet denetleme 
kurulu salak, başbakanlık teftiş kurulu salak bu kadar savcılar resmen aynı tavırlarını 
sürdürüyor. Aynen mahkemede siz iğneyle kuyu kazıyorsunuz, Trabzon da bir şey olsa 
benim kulağıma gelir. O arada Yasin Hayaller benim bilgim olmadan atış talimi yapıyor, 
bunun istihbaratı mutlak. Ve bu bilgiler soruşturma aşamasında müfettişler tarafından 
bilindiği için soruluyor emniyete. Siz nasıl Erhan'ın verdiği bilgilerle, hem adama 
güvenilmez diyorsunuz, hemde adamın verdiği bilgilere adam bilgi vermediği halde bilgi 
toplanıyor. Sonra dönüyorlar diyor ki biz İstanbul'a çıktığını bildirdik. Kim veriyor bu 
bilgiyi bunlara? Veren kim? Tabi bulamıyoruz onu. Diyorlar ki evet biz o gün İstanbul'a 
gittiğini biliyorduk. Kim veriyor bu bilgiyi? Peki böyle bir şeyse bana neden ihtiyaçları 
var? Benim istihbarat görevi yaptırılmamım amacı herkesin beni tanıması, ondan sonra 
suçun üstüme atılması. Şimdi size bunu detaylı bir şekilde izah edeceğim. Toplanmasını 
istediğim deliler var. Bunlar benim şeylerdir. Eğer ifademin ...(Anlaşılmadı) çünkü iddia
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eden ben mahkemelerde Türkiye Cumhuriyeti Devleti Mahkemeleri çok hantal 
işlemektedir. Sanığın aleyhine işlemektedir her zaman şey yapmaktadır ben 
...(Anlaşılmadı) size şu halleri ben daha önce şey yapmıştım. Silah arayışım belirttim. Bu 
silah arayışının mutlak suretle emniyetin şey olması lazımdı.

Savcı: Ne silahı arayışı?

Erhan Tuncel: McDonald olaymda bir silah arıyor Yasin. Yani arandığı zaman bir silah 
arıyor. Orda 15 -  16 kişi öldürecek Yasin. Ve bunu Trabzon Emniyeti ile Trabzon 
Jandarması izleyecek. Resmen izleyecek yani. Yani bir aranan şahsın evinde kalan bir 
şahsın bırakın gidin bakm bugün Başbakan'm uçağma avukatım gitsin ihbar yapsm bugün 
burda 4 ümüzü alırlar sorgularlar. Burada şeyi var. Burada özellikle Yargıtay bana 6 tane 
müebbet istemiş. 6 tane müebbet istemesinin ana nedeni ne? Erhan konuşursan bu cezayı 
sana verdittiririz. Yasin Hayal yarı oranında ceza almış. Susacaksın, oturacaksın, 
konuşacaksın, devlet adamı kullanır sonradan idam eder. Ondan sonra ben size' aynı gece 
içinde ayrı bir tarihte bana satıldın diyor. Selim Kutkan'da diyor ki Yasin senin verdiğin 
bilgiyle alınmadı. Yani ikinci bi muhbir var. Sonra süreç içerisinde şöyle bir şey ortaya 
çıkıyor. Bana ihtiyaçları yokmuş. Bilgi alma gibi de bir amaçları yokmuş Trabzon 
istihbaratının. Çünkü emniyet istihbarata geldiği dakika bu sorgu kilitlenip kalıyor. 
Avrupa insan Hakları mahkemesi diyor ki siz böyle bir sorgu yürütemezsiniz, görevde 
ihmali olan kişiler yürütüyor. Burda detaylı bir şekilde, tarafsız mahkeme. Ondan sonra 
verdiğim bilgi İstanbul a gönderilmiyor, çünkü adamm hiç umurunda değil. Bir insanın 
yurtdışma çıkıp eylem yapması, bir şey yapması hiç önemli değil. Çünkü Türkiye 
Cumhuriyeti derin devleti bugüne kadar cumhuriyet çocuklarım yiye yiye geldiler. 
Yıllarca sen Türksün, sen Kürtsün, sen alevisin dediler. Herkesi kullandılar. Dünyanın 
hiçbir devleti halkına düşman değildir. Ondan sonra Hüseyin TAN' m ifadesi zaten bu 
konuda geçerli. Herşey inceleniyor her şey yapılıyor telefon kayıtları. Ancak Muhittin 
Zenit'e bir türlü soruşturma açılamıyor. Çünkü devletin polisi. Ama asıl devletin polisi 
değil. Devleti zora sokan deri yapılanmanın içinde ki bir şahıs. Ondan sonra bu şahıslar 
özellikle orda isim belirttim önemli değildi isim belirtmek benim için gelmiyorlar 
mahkemede ifade vermiyorlar. Çapraz sorguda ilk yapılacak şey nedir? ifadeleri yan yana 
koyup incelemek. Eğer bir şahıs yalan söylüyorsa Hrant Dink cinayetinde ilk yapılacak 
şey ben bugün size böyle biraz sitem ederek belki de sizde yapının içindesiniz dediğimiz 
zaman şunu belirtmek isterim. Eğer çapraz sorgular yan yana getirilirse getirilip 
temizlenirse bu dosyanın büyük bir yükü kalkıyor. Size birazdan onları birazdan 
detaylandıracağım. Yasin Hayal orda beni gördüğü sürece orda ifade vermeyecek. Çünkü 
Yasin Hayal'i birazdan size delillendireceğim. Bunun teminatı verilmiş. Ondan sonra şu 
Muzaffer Gargar'm Muhittin Zenit diyor ki ben McDonald hakkında sizin bildiklerinizin
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hepsini Muhittin Zenit'te biliyor. İrfanla, şey Numan sonradan aklıma geldi. Sizin 
bildiklerinizin hepsini Muhittin Zenit'te biliyor. Muhittin Zenit'te çıkıyor diyor ki ben bu 
McDonald hakkmdaki her şeyi savcılığa gönderdim. Erhan'ın arkadaşları gelin. Hepsi 
üniversitede tutuklanma riski altında ifadeleri almıyor. Ve de hepsi bana hakaret ederek 
ifade veriyor. Aynı şekilde İstanbul'da Yasin'in yakalandığı İstanbul'da evinde 
yakalandığı kişi tutuklanmıyor aynı konumda çünkü orda Osman var görüntülerdeki 
benzeyen kişi. Osman kimin adamı, Osman gelirse Osman'ı sürekli görüntü olarak 
tutuyor, Yasin konuşsan abinde tutuklanır. Ve çıkıyor Osman mahkemeye geliyor, 
Ramazan Akyürek'i tehdit ediyor. Diyor ki Erhan'ı muhbir yapan kimse azmettirici odur. 
Aym konumda olmalarına rağmen tutuklanmıyor.

Savcı: Osman'da mı bu işin içerisinde? Onu mu diyorsun?

Erhan Tuncel: Görüntülerdeki kişi ona benziyor. Şu anda ...(Anlaşılmadı) Şimdi birinci 
duruşmaya geliyoruz. O zaman Türkiye 2007 yılında hiç kimse bilmiyor bu derin yapıları, 
bizde bilmiyoruz. Biz daha o zamanlar çocuğuz ne bilelim. Biz halen diyoruz ki vatan, 
millet, Sakarya işleri ülke şeyleri vs. şimdi buraya biri geliyor. Önce iddianamenin 
hazırlanmasına gelelim iddianamede ben azmettirici değilim. Hiçbir zamanda azmettirici 
olmadım. Hiçbir zamanda azmettirici olmadım. Çapraz sorgular geldiği zaman sadece 
Yasin'in diğer sanıklarla uymayan ifadesi var. Yasin Hayal diğer sanıklarla uymayan 
ifadesinde Yasin Hayal'de durumu şöyle açıklıyor. Demiyor ki Erhan bana vur dedi. 
Diyor ki Erhan Zeynel'e dedi, ondan sonra dedi ki Zeynel yapmaymca Zeynel kafama 
yatmadı, Ogün' e söyledi. Bana dedi silahla para ver, bu olayı yapalım. Beni azmettirici 
şekli bu şekil başkada iddia yok. Zeynel'e soruyorlar, aşamalarda soruyorlar, mahkemede 
10 defa soruyorlar, diyor ki ben Erhan'ı Yasin'den dolayı tanıdım. Bir sefer tamdım. Resim 
vermesinden dolayı tamdım. Bana 10 tane soru sordu. Sen nerelisin vs. diyor ki beni Yasin 
azmettirdi. Ogün'e soruyorlar diyor ki ben Erhan'ı merhanı tanımam. Yasin bana bunu 
aylar önce söyledi. Ondan sonra Erhan'ın yanma gitti. Bur da ben azmettirici değilim. 
Azmettirici olmama rağmen getirilip kimliğim aynı gün içinde deşifre ediliyor. Daha 
mahkemeye gitmeden. Buna ne demektir? Ey sanıklar hepinizin yakalanması bunun 
sayesinde oldu. İftirayla, ordan kıs kıs gülerek alıyorlar iftiraları tek tek. Ondan sonra 
geliyor, şurda detaylı bir şekilde var onları size anlatmayacağım. Ondan soma bana en 
ağır ceza isteniyor. En ağır ceza istendikten sonra kamuoyu gözünde Hrant Dink cinayeti 
eşittir Erhan. Kendimizi savunuyoruz aleyhimde bir tane şey yok. Şimdi Yasin Hayal'in 
ilk ifadesine bakalım. Yasin Hayal bir yapı tarafından eğitilmiş bir profesyoneldir. Daha 
sonra Fuat Turgut isminde bir şahıs geliyor. Bu Fuat Turgut'u biz Ergenekon 
operasyonlarmda görüyoruz. Fuat Turgut'un görevi ne? Türkiye'de ki büyük davalara 
girip bu davaları yönlendirmektir. İlgili şeyden Ergenekon Soruşturmasına isterseniz
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görürsünüz. Ancak daha sonradan bunu yeniden görevi çıkıyor. Şahıs Ergenekon'dan da 
alınıyor. Daha sonra anlaşılıyor ki Cemaatle Ergenekon'u karşı karşıya getirme amaçlı 
söylemler var. Şimdi bakıyoruz. Yasin Hayal ilk savunmasını delilerin karartılması 
aşaması dediğimiz budur. Diyor ki ben Erhan Tuncel ile 2002 yılında tanıştım. Evi siyasi 
bir ev olarak kullanıyorlardı. Herkes soruyor yok diyorlar biz ne siyasi sohbete rastladık 
nede bir şeye. Ben 2002 yılında evde kalmıyorum, Kredi Yurtlar Kurumunda kaldığıma 
dair evrakımı istiyorum. Evrak geliyor. Yani bur da Yasin'e ilk eylem talimatını veren 
kişiler Erhan' m üzerine gidiyor. Erhan Tuncel' in bir bilgisi olsa zaten bu şekilde ön 
planda tutmazlar. Ondan sonra McDonald şeyini benim üzerime yıkıyor ilk savunmada. 
Hrant Dink cinayeti şurda detaylı bir şekilde yüklüyor. Tabi burda kime aklıyor, kendisine 
bu talimatı verenlere aklıyor. Tabi bunu savcıda biliyor, hakimde biliyor gören gözde 
biliyor. Yıllar sonra polisler kendilerini korumak amaçlı yazdırdığı kitaplarda tek tek size 
ulaşmayan kayıtlar çıkıyor. Yani şu anda Hrant Dink cinayeti hakkında 50 tane belge var 
size gelmeyen.

Savcı: Kim vermiş bu talimatları?

Erhan Tuncel: Talimatları size detaylı bir şekilde anlatacağım kitaplarm yazılma aşaması 
var, haberlerin yaptırılma aşaması var, ondan sonra görüyoruz, ben yani size bunlarm 
sorulmasını isterdim. O yüzden böyle bir tatsızlık oldu. Ondan sonra şey yapılıyor sorular 
soruluyor, tabi ben bu arada kendi kendime diyorum. Siz yapın elinde sonunda 
göreceksiniz. Elinde sonunda göreceksiniz. Ondan sonra tabi tutuyorlar öğrenci olan, yani 
hiçbir alakası olmayan, bu işle Yasin'in gittiğinden dolayı benimde yönlendirmediğim 3-4 
tane çocuğa getiriyorlar, 100'er sayfa ifade hazırlıyorlar. Ve bu şahısları tutukluyorlar, 
İstanbul da ki şahısları tutuklamıyorlar. Çünkü tutuklansa Yasin konuşacak. Diyecek beni 
yaktınız. Abi mi yakmaym. Ondan sonra geliyoruz, bu Fuat Turgut Bir Ermeni Var 
kitabında detaylı bir şekilde 3 tane Ergenekoncu tarafından, sürekli Erhan Tuncel 
hakkında haber yapın diye şey söyleniyor. Türkiye'de haberlerin nasıl yapıldığı malum. 
Ben yani, burada tek tek, ifadeler yanyana getirildiği zaman, herkesin ifadesini biri 
çürütüyor. Herkesin ifadesini bunu detaylı bir şekilde size anlatayım. Şimdi şurda, ondan 
sonra o gün Yasin'in ifadesi, Zeynel, Ogün, Ahmet İskender Ersin Yolcu tarafından, 
birebir anlatımları doğru red ediliyor. Ancak soruşturmanın üzerine 7 yıl geçmesine 
rağmen ben beraat etmeme rağmen, soruşturmayı yürüten savcılık tarafından önüme 
koyuluyor. Birincisi ya tehdit amaçlıdır. Sen ne kadar anlatırsan anlat, sizinle alakalı bir 
durum değil, çünkü ben varken de şunu savundum. Mahkeme başkamna kalkıp dedim ki 
bak bu örgüt kararı çıkmayacak bir şekilde dosyalar bu şekilde hazırlanmış. AHİM de 
diyor ki, görevde ihmali olan kişiler yürütüyor. Ondan sonra şurda geliyoruz. Millet 
şovunu yapıyor. Bana hakaret ede ede şovunu yapıyor. Çünkü biliyorlar artık şeyden
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değil Ergün Susaman tutuklanıyor kayıtlar var. Hepsi trafik kayıtları şeyde, Yasin ... 
(Anlaşılmadı) gelen var, ben şurada durun diyorum. Bekleyin diyorum. Çünkü ben böyle 
bir cinayete bırak ortak olmayı millet benim yüzüme tükürür. Böyle bir cinayete bırak 
ortak olduğum zaman. Hiçbir şekilde. Benim bir istikbalim var. Bu bana diyorlar devlet 
söyleme. Eğer o bana komployu kuranlar, getirmediyse bunun adı devlettir. Ancak 
biliyoruz. Şurada ben soruyorum. Diyorum ki Yasin, ben nerde kalıyordum? Vs. şeyleri 
soruyorum. Tek tek burda açıklıyor. Yani savcı iddianameyi hazırlarken ya sayın savcım 
şu ifadeleri bir yan yana getir Allah billah aşkına. Yan yana getirildiği zaman şu oluyor. 
Burda şovu sürüyor, Fuat Turgut. Diyor ki bunu malum Cemaat yaptı, bilmem şey yaptı, 
Veli Paşaya selam olsun gibi gelip hakaretlerini yapıyor. Ve bunların kayıtları hepsi 
emniyette var. Daha sonradan Bir Ermeni Var kitabında okuyoruz. Çünkü kenara sıkıştığı 
zaman ortaya çıkıyor. Burada bana birinci celsede

Savcı: Burada Fuat TURGUT' un cinayetten sonra fonksiyonu mu vardı?

Erhan Tuncel: Saym savcım bakm avukat bey burda yok yalan söylemek istemiyorum. 
Ben kendi dişimden tırnağımdan artırarak kendime avukat tutmuşum. Şimdi böyle bi yapı 
mahkemede seni boş bırakır mı bırakmaz işin Türkçesi bu yapıyla halen ilişkisini devam 
ettiriyor bunun üzerine ve de bi tane daha avukat soruyor avukatın bana sorduğu soruya 
bak 2. Celsede Ergenekon çıkmamış bu çıkmamış bizde bir şey bilmiyoruz ne anlayalım 
bu işten ne bilelim diyo ki Tuncay senin evinden niye çıktı diyo bende ne bilim Allahın bi 
garibanı aldık evimize ve bu avukatlar Ergenekoncu çıkıyor sonunda o zaman çıkıyor ki 
kafes eylem planı çerçevesinde jandarma tarafından yanına yerleştirilebilmiştir ihtimali 
doğuyor. Bu avukatlar nerden biliyor bu soruyu normal bi avukatlar bilemez ondan sonra 
geliyoruz 2. Celsede ifadeler almıyor Ogün' ün de ifadesi almıyor burada Show Erhanın 
üzerine Erhan'ın üzerine bi sefer bu yapı hakkmda bilgim olsa ya da bu yapının içerisinde 
olsam bu kadar gündem de tutulmam diğerleri gibi şey yapmam fazla vaktiniz almıcam 
sizin sıkıldığınızı şey yaptım tek tek size şey yaparım yükle gitsin yükle gitsin çünkü 
Yasin HAYAL' E söz vermiş, demiş ki Erhan ceza alacak sende böyle sıyıracaksın.

Savcı: Yasin'de ceza aldı. Yasin müebbet aldı

Erhan Tuncel: Yasin müebbet aldı ama Yasin'in şöyle ilk başka benle aynı ceza istendi. 5 
yıl sonra müebbet alabildi. 50 tane açıklama mahkemede yapılırken. Çünkü beni can 
simidi olarak kullandı. Ve Yasin bir sefer Jandarma hakkmda açıklama yaptı ben 
dışarıdayken. Ve savcılığa gönderiyor. Diyor ki açıklarım. Erhan'ı geri getir. İkinci celsede 
hepsinin çapraz sorgusu yapılıyor. Sadece mahkemenin önünde. Çapraz sorgularda gene 
benim hakkımda hiçbir şey çıkmıyor. Hiçbir şey çıkmıyor. Ama çünkü Erhan Tuncel'in bu 
olaydan dolayı ceza alacağı yıllarca önce planı yapılmış. Şimdi geliyoruz, şu çok önemli,

4

Sayfa 39 /  57



şu benim en önemli delilimdir size karşı. Biz deliller ile konuşuyoruz. Millet lafla 
konuşuyor. Şimdi şuraya bakıyoruz. Şimdi küçük bir bölümünü ele aldığımız zaman 
tamam mı bir sanık ifadesinin nasıl oluştuğu, bu sanıklardan sadece tek ifade. Sadece 
diyorlar ki isminde Erhan'ı geçir yeter. Önemli değil. İster söyle olay yerinde, ister söyle 
burda. Yeter ki Erhan söyle biz ona kılıf uydururuz. Şimdi şurda bir sanığın ifadesini 
alıyorum. Buna Dink cinayetinde benim hakkımda iddia edenlerin hepsinin şeyi budur. 
Engin Yılmaz'ın beyanını, öncelikle ceza yasasmm suç aletlerinden sonra tartışılmayacak 
maddi bulgulardan sonra sanık ve şüpheli iddialarının uzman sorgucular sadece merak 
olduğunu söylerler. Olmasa da olur derler. Sanık beyanını alan Tem Müdürü Selim 
Kutkan'ın daha sonra ETÖ' ye muhbirlik yaptığı için görevden atıldığını hatırlatırım. 
Mahkemenizin bu şüpheli, tanık veya sanık beyanını delil olarak nitelendirmesi için en 
azından maddi bir gerçekle uyuşması gerektiğini, kavuşturmanın geldiği aşamada, tem 
müdürlüğü soruşturma savcısı, sorgu hakimliği, katılan vekilleri, katıldığı çapraz sorgu, 
müfettişler tarafından yapıldığını hatırlatma gereğini duyuyorum. Engin' in uydurmaları; 
tüm sanıklar için geçerli sadece bir tane profil veriyorum. Bu şahsın hiçbir şekilde biriyle 2 
defa ifade değiştirdiğini, yani yalan söylediğini hatırlatarak, saym hakim 3-4 defa 10 defa 
ifade değiştiren bilmiyorum yalan söylüyordur. Ama yok biz benim yani sinirlenme 
noktam o. Orda geliyorlar 5 defa ifade değiştiriyorlar, 6. Da halen, 7. Kez ifade 
değiştirdiğini söylüyor. Hakkınızı helal edin bu konuda. Başbakanlık Teftiş Kurulunda bu 
şahsın uydurmalarma niçin riayet edildiğine anlam veremedim. Yasin McDonald 
patlamasından dolayı İstanbul da yakalanmıştır. Delil dosyanızda mevcuttur. Trabzonda 
yakalandığım kurgulamaktadır. 2006 yılında Afganistan da olduğunu beyan eder. Bu 
şahıs diyor ki Erhan Afganistanda. Dosyada benim hakkımda öyle şeyler çıktı Afganistan 
da olduğum, Amerika da olduğum, hayatım boyunca yasal veya yurtdışına çıkmışlığım 
yoktur. Davanızda sıklıkla dile getirilen yaptığım ihbar tarihlerine denk gelir. Polislerle 
görüşmem var. Tüm gözaltına alman arkadaşlar benimle kalırlar evde olduğumu 
bahsederler. Tüm vize-final sınavlarına girmişimdir. Şahsi hayatım boyumca istihbarı 
faaliyet sonucu 3 veya 4 defa görüşmüşümdür. Yine öncelikle sizede soru yönelttiğim 
azmettirici Yasin Hayal adlı sanığı tanımadığım bir samimiyetinin olmadığını beyan eder. 
Engin isimli şahsın Yasin'le tanıştığım iddia ettiği tarihte cezaevinde olduğunu beyan 
eder. Çeçen misafirlerden bahsetmiş. Daha doğrusu sağdan soldan duymuş. Gene çeçenler 
Opel astra marka araçla geldiler. Kendilerine ait araçtır. Benim refakat ettiğim araçta 
Hyundai Accent panelvandır. Pelitliye uğramışlardır. Salih'in Çeçenlerin gelmesinden 
haberi yoktur. Bu şahsın yanma Engin Yılmaz isimli şahıs 2 defa ifade değiştirdiğini tekrar 
hatırlatarak, bu şahsın yanma göndereninde Muhittin Zenit olduğunu, hiçbir sanık 
ikrarının Engin Yılmazla paralellik arz etmediğini, niye uydurduğu kendisine 
sorulmadığı, ifadesinin huzurda tartışılmadığı, şahsın kendini gözaltına aldırdığım,
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dosyanızda sanık konumunda olduğu, cezaevinde savcılarla yaptığı görüşmede o şahsın 
akıbetini sormuş savcıların yanma gelerek tem amirinin Engin için bana teklif ettiler kabul 
etmedim dediğini. Yasin'in kimsenin yanma gidip bana Glock silah bul diyemeyeceğini. 
Dolayısı ile araba çalma fikrinin yada silah bulma fikrinin Engin tarafmdan ortaya 
sürüldüğünün açık olduğu, Yasin bana en azından silah bul diyeceğini markasmı 
söyleyemeyeceğini, biraz mantığı olan bir insanın bile bilebileceğini, Yasin McDonald 
olayından dolayı, polis-mahkeme-savcılık, İstanbul da yakalandığı polislerin mahkeme 
bundan daha doğrusu söyleyeceği, yakalandığından bundan dolayı Dink cinayetinde 
gözaltına alınmasından dolayı düşündüğünü, beyan ettiği, şuan en kapsamlı çalışma olan 
Başbakanlık Teftiş Kurulu raporunda bunun uydurmalarının dikkate alındığı, aramızda 
yaş farkı olduğu, emniyete yardımcı istihbarat görevinin olmasaydı bu şahsı 
tanımayacağını, mütalaayı yansıtmanın saym savcının görevi lehte ve aleyhte olan 
hususları mütalaaya yansıtmaları kendi görevleri olduğu, önceki aşamaları yurt dışına 
çıkıp-çıkmadığmm sorgulanmasını istediğini, başbakanlık teftiş kurulu ifademde 
açıkladığımı,

Savcı: Şimdi bu okuduğun

Erhan Tuncel: Saym savcım bu okuduğum bana tek şeydir. Bir profildir. Tüm sanıkları 
içine hepsini oturtacağım.

Savcı: Bu mahkemedeki son savunmam mı?

Erhan Tuncel: Tabi ki, mahkemedeki son savunmam. Ama hep yanlış yazmışlar.

Savcı: Tamam ama şimdi

Erhan Tuncel: O zaman siz bunu bi kapatın ben size şey yapayım. Çünkü diyeceksiniz 
niye. Benim şunu okumam lazım.

Savcı: Bu son kısım önemli olan bir yapı var diyorsun bununla ilgili hiçbir şey 
söylemiyorsun

Erhan Tuncel: Saym savcım yapıyla benim bir alakam yok. Bu yapı beni tamam mı bu 
yapıyla irtibatlı olan kişiler kim, Muhittin Zenit, Ercan Demir. Bu yapıyla benim bir ilgim 
yok. Bu yapılar üzerine kullandıkları kişi benim. Benim bu yapıya dair

Savcı: Kim bu yapı, kimlerden oluşuyor?

Erhan Tuncel: Şimdi biz, onu ben size anlatayım. Şimdi ben size şurda anlatacağım. 
Diyeceğim ki sanıkların. Şimdi bu yapı nasıl hareket etmiş. Ben yapı olarak diyorum şöyle. 
Sizin istediğiniz konular. Bu yapı ne zaman başlamış. Bizle olan irtibatları nasıl. Buna yapı
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dememim amacı devlet herhangi bir şekilde en son Ergenekon olarak tanımladı ben

yapılanma olduğu kesin. Ben size bundan bahsedeyim. Nasıl bunlar bizlerle irtibata 
geçmiş. Kimler, nasıl oldu delillerinle. Bunlar 2001 yılında Yasin ile muhtemelen askerlikte 
irtibata geçmişler. Muhtemelen askerlikte, Yasin'e kiliseyi bastırmışlar. Bu yapının özelliği 
olay yapıp başkasının üzerine suç atması. Ondan sonra 2003 yılında Yasinle samimiyetim 
arttığından dolayı ve merhametli kişi olduğumu bildiklerinden biz özellikle Elazığlıyız, 
arkadaş yanlışıyız, yani arkadaşımızın hata yapmasma müsaade etmeyiz. Bugün mesela 
sizin bile arkadaşmız olsa bir şey olduğu zaman her dakika geliriz yani elimizden gelen 
...(Anlaşılmadı) ondan sonra Yasin'e kiliseyi şeyi taratacaklar. Tabi bu arada Yasin hayal 
aranıyor. Başbakanın uçağım bomba ihbarından. Tabi sonradan ne planlar çıkıyor vs. 
öğreniyoruz. Ondan sonra geliyor tabi orda ben ne bileyim. Adamı gariban biri 
zannediyorum. Şerefsizliğini ben bilmiyorum böyle bu katilin. Ondan sonra diyorum ki 
bende şimdi orda 15-16 kişiyi öldüreceğine, bu çocuğa yazık günah, annesine babasına 
yazık günah, ömrü boyunca yatacak, oradaki insanlara yazık günah, bu adam silah alıyor 
şey yapıyor, en azından şey yapayım hafif bir şekilde yaralısın gitsin 3-5 yıl cezaevinde 
yatsın, 2-3 sene cezaevinde yatsın, aklı başına gelsin, gelsin adam olsun ve o olay olmasa 
kesinlikle o gün orda cinayet işlenecek. Ondan sonra polisler gelip beni alıyorlar. Meğer ki 
polisler herşeyi biliyormuş. Ondan sonra sayın savcım geliyor, 2004 yılında McDonald 
olayı. Emniyete böyle eleman ihtiyacı olmadığı zaman emniyet alıyor. İstihbarat 
taktiklerine göre kullanmıyorlar. Hep yanlış yönlendiriyorlar. Hep yalan söylüyorlar. Hep 
şey yapıyorlar, detaylı bir şekilde. Bir gün Muhittin Zenit geliyor bana diyor bir tane adam 
var benim kardeşime karıştı PKK ...(Anlaşılmadı) ben de Muhittin Zenit'e dedim banane 
kardeşim git sen bul ben adamın PKK lı olduğunu nerden bileyim. Benden silah istiyorlar, 
şey yapıyorlar ancak ben bunlarm sadece hiçbir şekilde suç unsuru olmayan şeyleri takip 
ediyorum. Hiçbir bilgimi kullanmıyor. Ondan sonra geliyorlar biz ne devletiz ne hizmet 
ettiğimizi biliyoruz. Ya işte bak ne güzel. Bir insanın mantıklı olan bir insanın ilk yapacağı 
şey nedir cinayete engel olmak için. Direk gidip polise söylemek. Çünkü polisin imkan 
kabiliyetleri buna yeter. Ardından geliyor. Bizde tabi ne bilelim, devletin memuru. 
Devletin şeyi polis, yanlış yapar mı o zamanlar çocuğuz bilmiyoruz. Bu bizi nereye 
gönderirse gidiyoruz. Şey yapıyoruz, git burayı da öğren, şurayı da öğren. Halbuki 
cinayet ihbarı yapıldıktan sonra grubu kendileri takip etmesi gerekiyormuş. Bunu da F5 
raporu ile hazırlamaları gerekiyormuş. Engel ol diyemezlermiş. Hiç biri zaten 
...(Anlaşılmadı) ondan sonra git grubu takip et böyle bir şey diyemeyeceklerini. Ondan 
sonra geliniyor. Ardından Yasin Hayal fikir değiştiriyor. Yedek tetkikçi bulunca bunlar 
hemen ilişkiyi kesiyorlar. Halbuki bilgi takır takır gidiyor yani. Amaç ne

Savcı: Yani Yasin Hayal'in bunlarla irtibatı mı var?

tanımlamaya gerek görmedim. Ama şuan gelinen noktada Ergenekon'un üstünde bir
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Erhan Tuncel: İrtibatı olmasa niye şeyi koruyorlar şu anda. Kayıtları niye siliyorlar, 
emniyet istihbarat kayıtları niye siliyor.

Savcı: Bunlar Yasin Hayal'le görüştüğünü,

Erhan Tuncel: Yasin Hayal'le görüştüğü direk şeyden değil, Yasin Hayal'le görüştükleri, 
terörle mücadelede görüşüyor Yasin. Gaye Öztürk'le Adem'in yanma gidip geliyor. 
Ondan sonra ben size bildiklerimi anlatayım, siz ne yaparsanız yapm. Ondan sonra 
geliyor, tabi bizde bunlar şey yapması imkansız yani, zaten biliyor. Yasin o dönem bana 
gelip diyor ki, polisle çalışmak yok diyor Hizbullahı bu bitirdi. Yasin'in kafasmda öyle şey 
yapabilecek bir şey yok. Direk bana dediği kelime bu. Ondan sonra çıkıyor ben Yasin'e 
diyorum, yapma, saatlerce konuşuyorum, anlatıyorum vs. halende bana şey söylüyor. 
Senin telefonun niye o gün kapalıydı. Ondan sonra Yasin'e bende diyorum bunlar 
Muhittin Zenit beni daha önceden boş bırakmıyor görüşüyorlar bunlar beni işte şey 
yapıyorlar, ne diyeyim deniyorlar. Bunlarda olayı biliyorlar çünkü ben diyorum artık 
yanlış olmaz. Ondan sonra geliyor, onlar çok önemli vs. cartı, curtu. Halbuki benim takip 
etme görevim yok, onlar takip etmek zorundalar. Böyle bir görevde veremezler. Bunu 
istihbaratçılar en iyi bilirler. Mahkeme istiyoruz, diyoruz ki gelsin bir tane alan çalışması 
yapsın bir kişi gelsin çünkü aynı şeyleri söyleyecek. Düşük kodla gönderip Hrant Dink'e 
koruma aldırmıyorlar. Ondan sonra geliyorlar

Savcı: Şimdi düşük kodla gönderme kime ait?

Erhan Tuncel: Onu kim F4 raporunu, ben hazırladım diyorsa ona söyleyin niye ölüm 
ihbarı yapılmış, ölüm ihbarının yapıldığının iki tane delili vereyim. Bir Muhittin Zenitle 
yaptığım telefon görüşmesi inkar edilemez, iki Muhittin Zenit'in Meclis Araştırma 
Komisyonu ve de mahkemede verdiği ifade. Diyor ki direk Erhan Tuncel bize dedi ki 
Hrant Dink'e gidilip, Agos gazetesinin önünde Yasin yada Yasin'in yönlendireceği bir kişi 
tarafından, öldürülecek. Gereken parasal imkanı bu artık delil aşamasmda bunun rapor 
haline getirilmesi lazım. Ramazan Akyürek isimli şahıs çıkıp gidiyor. Reşat Altay geliyor. 
Şimdi Ramazan Akyürek bir bürokrat, sizde bir bürokratsınız. 8 ay bilgi gelmeyecek 
gruptan ondan sonra hiçbir araştırma yapmayacaklar, araştırma nerde yok. Çünkü oda 
biliyor bende polisim. Bana kimse ulaşamaz ben hükümetin adamıyım. Benim her 
yaptığımı hükümette biliyor. Ondan sonra şey yapılıyor, geliyor 8 ayda hiçbir bilgi akışı 
yok, kendi iddialarma göre halbuki takır takır bilgi gidiyor. Nisan aymda konuştum olay 
kapandı, halbuki Yasin gidip deneme yapıyor, elemanları buluyor, banada söylemeyebilir 
Yasin. Herşeyi ben bileceğim diye değil. Ondan sonra beni pazarlıyorlar, Yasin'in en iyi 
arkadaşı, gelen hepsi diyor ki şu benim son şeyimi mutlaka okuyun şeyden sonra, hepsi 
diyor vasat bir ilişkisi vardı. Ne o ona isimle hitap ederdi, nede o ona. Ne ondan emir
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alırdı nede bişeye. Ondan sonra tabi bizde diyoruz ki bunlar bizle dalga geçiyor, engeller 
çıkış tarihini, mıkış tarihini. Ondan sonra Yasin cezaevinde diyor ki ben vuracağım artık 
ben diyorum yeter. Çünkü ben üniversite son sınıf öğrencisiyim. Ben çok zor şartlar 
altında kendim okuya okuya bu günlere geldim. Şu anda siz benimle 2007 de ki Erhanla 
görüşmüyorsunuz. Herkes tarafından kelek atılmış, kullanılmış Erhanla görüşüyorsunuz. 
Bu agresifliğim o yüzden. Herşeyi o gün görüşseydik keşke o aşamada olsaydık neyse. 
Ondan sonra geliniyor tabi Reşat ALTAY geliyor. Reşat Altay dönemindeki en başarılı 
operasyonu ben yaptırıyorum. Ama diyorlar Erhan bilgi vermiyor. Çünkü savcıya 
diyecekler.

Savcı: Ne operasyonu bu? Başarılı operasyon

Erhan Tuncel: O şeyden bir şahıs aranıyordu manşetten de duyuldu. Şahsı bulamıyorlardı 
ben nokta yerini verdim telefonla. O manşetten de duyuldu. Reşat ALTAY döneminin en 
önemli konusu bu. Tabi o dönemde bunla hiçbir şey konuşulmuyor. Ben bunları 
beklerdim savcılığınız çok geri aşama yanlış anlamaym, sizle alakalı bir durum değil. 
Benim bildiğimden fazlasını biliyorsunuzdur her neyse. Şimdi bunlarm hepsinin delili var, 
yani iddia değil. Beni dinlemeye aldırtıyor. Beni dinlemeye neden aldırtıyor. El -  
Kaideden aldırtıyor. Benim El-Kaide ile ne bağlantım var. Hiçbir bağlantım yok. Tabi 
diyorlar cinayet işlendikten sonra biz suçu atarız hani Erhan El-Kaideci diye bu noktayada 
geleceğim. Ondan sonra geliniyor, mevcut ceza yasanızda direk dinleme Dink cinayeti 
üzerinden yapılabilir. Yasa bunu söylüyor. Diyor ki ölüm olduğu zaman dinleme 
yapabilirsin. Neden bunun dinlemesi Dink cinayeti üzerinden yapılmıyor. Çünkü 
başkalarının bilmesini istemiyorlar. O dönemde şey var bunlar hepsi sizin için delildir. Ve 
bu dinleme El-Kaide üzerinden yapılıyor. Hrant Dinke suikast düzenlenecek üzerinden 
yapılmıyor. Kim bunu yapmıyor? Trabzon Emniyeti, İstanbul Emniyetine, Ankaraya 
Hrant Dink öldürecek, bu şahıslar öldürecek diye rapor gönderen kişi dinlemeyi El-Kaide 
üzerinden yapıyor. Ondan sonra geliniyor, ardmdan Muhittin Zenit biz tartışa tartışa şey 
yapıyoruz. Ben bunları def ediyorum yaramdan. Çünkü bir şeyler çevirdiklerini 
biliyorum. Bu benim yasal hakkım, istediğim zaman ilişkimi kesmek. Hiçbir istihbarat 
görevlisi 8-9 kişiyi tanımaz. 1 kişi ile irtibatı olur. Bir kişi ile irtibat kurur, o konu her an 
açıklanmış değil. Diyorlar farklı zamanlarda işte şey olmasından dolayı. Muhittin'de diyor 
sen bana yanlış yaptm, senin yüzünden beni gönderdiler, sen çalışmazsan böyledir, 
şöyledir. Erhan mı onlara lazım hayır, Erhan lazım değil. Çünkü Erhan'ın o grup 
içerisinde tutulup daha sonra da muhbirin kimliğini deşifre edip olaym üzerine 
kaydırılması gerekiyor. Ve Engin efendi beni çağırıyor Engin Dinç makamında. Gel 
Erharam ne kızıyorsun bize gel canım gel cicim sen grubu takip et. Benim verdiğim her 
bilgi kayıt altına alınmak zorunda. Hele yazılı olarak alınmak zorunda. Kendi de kabul
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etmiştir anlamıştır. Bana diyorlar sen hiç kafana takma, sen grupla gez, grupla gez. Tabi 
bu arada telefon kayıtları var. Telefon kayıtları çıkıyor. Ondan sonra gelin diyoruz, 
gelmiyoruz, gelmiyoruz bende diyorum ki şeyden bundan sonra Mehmet Ayhan geliyor. 
Bu arada yaptığım görüşmelerde hep kıvırıyorlar. Diyorlar bişey yapmamışsın sürekli 
yalan söylüyorlar. Bana en basiti diyor ki Muhittin Zenit diyor, Yasin gibi gençlerin başı 
boş gezmemesi lazım. Bunlar hepsi sizle alakalı durumlar, diyor ki boş boş gezmemesi 
lazım şu ocağı kur, bende diyorum ki yıllardır bana Trabzonda bana ocağı kur diyorlar, 
kur diyorlar benim maddi gücüm yok. Benim maddi gücüm olmadığından dolayı yo biz 
sana destek veririz hiç şey yapma işte orda topla hiç şiddete bulaşmasınlar, ben gidiyorum 
ocağı ben kuruyorum, Muhittin Zenit beni satıyor, ben gidiyorum şofbenimi satıyorum, 3 
ay soğuk suyla banyo yapıyorum ne ki rezil olmayayım sonra geliyor diyor gene bir şey 
yapmadm. Ne olsa beğenmiyorlar. MalatyalIlar diye bir gruba beni gönderemez. Çünkü 
ben daha önceden o grubun içinde yer almamışım. Hangi grubun içinde yer alırsan o 
grubun yanma. Sen işini yapamadın deyip seni baskı altında tutma amaçlı. Ondan sonra 
geliyorlar, Türkiye de istihbarat kurumlan henüz oturmamış yani şu anda siz istihbarat 
kurumlan ile şey oldunuz ama 3 kurumunda uyguladığı sistemi kuran kişiyim. Bunu da 
ispatlarım. Ondan sonra MİT ayrı çalışır, MİT bilgi vermez, Emniyet bilgi vermez, şey 
bilgi vermez, Jandarma birbirine bilgi vermez. Bir tane eleman buldukları zaman hemen 
jandarma ayağını kaydırır, o onun ayağım kaydırır, o diğerinin ayağını kaydırır tabi 
bunları sonradan öğreniyoruz. Bizde diyoruz devletin askeri jandarması da yanımızda 
geliyor işte, bizi şey görüyor, üzerlerinde bişey yok. PKK kıyafeti gibi bişey yok ki 
adamlara terörist diyelim. Devletin resmi makam aracıyla geliyorlar bunlar yaramıza. 
Ondan sonra neyse bunlar gelmiyor gidiliyor gidiliyor Trabzon da ortalık sürekli 
karışıyor, TAYAD olaylarını engelleyen kişi benim. Ramazan Akyürek ile benim 
görüşmem var o dönemde, Muhittin Zenit ile de görüşmem var bunlarm hiçbiri 
söylenmiyor, çünkü söyleseler, adamlar soracak, diyecek Erhan bu kadar verimli 
müfettişler sordu. Bu kadar verimli niye ilişkisini kestin. Ondan sonra geliyorlar böyle 
...(Anlaşılmadı) ben Muhittin Zenit'e diyorum böyle böyle biri geliyor yarama 
Jandarmadan bizi ilgilendirmez kardeşim kendi görevlerini yapmış onlar. Diğerleri de 
biliyor. Sonra geliyorlar, ardından ben temmuz aymda Mehmet Ayhan" a diyorum ki bak 
böyle böyle biri var, Tuncay UZUNDAL' m telefonunun şeyini veriyorum. Al diyorum bu 
telefonu bu çocukla görüşmeniz size verimli olur, faydası olur. Ondan sonra ardından 
diyorum ki bak bu çocuk evime gelirse jandarma gelir gider. Diyor bizle ne alakası var. Bu 
Tuncay'ın kullandığı hat Yasin HayaTin mermi istediği hattır. Tabi bu arada polis izliyor. 
Diyor ki bırak vurulsun. Ondan sonra geliyor bu sefer şey yapıyorlar, ardından işte 
geliyorlar senin jandarma ile, diyorum ben size demedim mi ben bunları gene def 
ediyorum yanımdan. Diyorum kardeşim benim ilişkimi kesin, ben bunlarla da ilişkiyi
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keseceğim, gidin artık yanımdan çünkü bana diyorlar git 5 tane serserinin 24 saat yanında 
gez tamam mı görevin bu. Ben diyorum, okulum var, işim var çalışmak zorundayım onu 
biz halledeceğiz sen hiç kafana takma onu sorun yapma geliyorum ondan sonra yok 
diyorlar. Tabi ondan sonra geliyoruz 2 aylık dönemde yine birşey yok biz adamlara gine 
çatır çatır Ogün' ün bilgiside gidiyor adamlara gidip teker teker gidiyor ondan sonra 
Ogün SAMAST şey yapıyor bu sefer cinayeti işliyor evet cinayeti işliyor halen bu aşamaya 
gelememişsiniz yanlış anlamaym şeyden değil ondan sonra Ogün SAMAST cinayeti 
işledikten sonra 4 kişi ellerine koymuş gibi patır patır yakalanıyor kim bunlar Ahmet 
İSKENDER Ersin YOLCU Zeynel Abidin YAVUZ ve Yasin HAYAL. Ogün yakalanmadan 
Yasin yakalanıyor nerden biliyorlar bu bilgiyi Zeyneli nerden biliyorlar bunlar diyolar biz 
bilmiyoruz daha Muhittin gelmemiş gece bunlar hepsi sizin için delildir daha gece 
gelmemiş hepsi diyor ki bize bir bilgi verilmedi Ahmet İSKENDERİ nerden biliyorlar 
Ersin YOLCU ben bile bilmiyorum Ersin YOLCU' yu yolda rastlantı sonucu görüyorum 
gidiyorum diyorum Ogün nerde diyor buralardadır. Diyorum Yasin nerde buralardadır 
diyo ben Erhan' m bu olayı bildiğini bile bilmiyordum o kadar gruba uzağım ondan sonra 
gelmiyor Pat diye ben aranıyorum sizin Muhittin ZENİT dediğiniz şahıs rahmetliye küfür 
ede ede ağzından şeyler aka aka çünkü biliyor ben polisim bana bişey olmaz ondan sonra 
diyo buna kim gide bende saf gibi halen bunlara uyuyorum demiyorum ki git kendin bak 
ardından gidiyorum bu şahısların yanma Yasin diyorum Yasin biz yapmadık diyor ondan 
sonra geliyor adamlara söylüyorum ertesi gün öğreniyorum Tuncay ile Yasin' in yaptığım 
ondan sonra bizde diyoruz ki demek ki şey işte bu polislerin bu imkanı yokmuş tabi o 
düşünceyle gidiyorum İstanbul' a o polislerin o düşünceleri yokmuş işte takip 
edemiyolarmış sonradan öğreniyoruz ki bizi uyutmuşlar meğer ki bunlar beni o grubun 
içine sokmuşlar grubun hepsi Erhan Muhbirdir, Erhan ajandır diyip ifade aldırıp baş 

j'—n köşeye oturtmak sonra açıklama yaptığı zaman sonra öğreniyoruz İstanbul Emniyetinde 
ilişkimiz kesilmiş ilişkim hakkında yapılan açıklama

Savcı: Ne zaman Kesildi ilişkin?

Erhan TUNCEL: ilişkim kesildiğini ben bilmiyordum İstanbul Emniyetin de öğrendim 
ondan sonra sizin o polisleriniz Meclis Araştırma Komisyonunda beni şahit gösteriyorlar 
diyolar ki Erhan şey Erhan kendisi söylüyor ben yalan söylüyorsam beni neden şahit 
gösteriyorsun iki halen Resim konusunu sormadınız resim konusu delilli bi şekilde teslim 
edildi o konuda da demek ki bi bilginiz yok çünkü resim Konusu Özkanla Mehmet 
AYHAN' ı mahkum ettirecek belgedir. HTS kayıt ...(Anlaşılmadı) sonra öğreniyoruz 
bunlar birbirlerine giriyorlar bende diyorum ki mahkemede,

Savcı: Resim Konusu dediğin Ne?

3
z
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Erhan TUNCEL: sormadınız onu ben sadece resim verdim grubu o da istihbaratın bilgisi 
dahilinde verdim Zeynel' in kimliğini deşifre ettim sonra resmi alıp getirdim resmi alıp 
getirdikten sonra şey yaptım Özkan' la şeye teslim ettim. Zeynel'in Kimliğini orda 
öğrendim sizde yok neyse ondan sonra hadi geliyor ilk ifadelerinde ben yokum Yasin ilk 
ifadede benim ismimi veriyor diyor ki o bize resimleri verdi Zeynel'e resim verdi beni 
korumuyor. Bu bi delildir hepsi tek tek gün gün saat saat anlatıyor bu arada gözaltına 
alınmama geleyim. Hemen bana diyolar aşağı in aşağı in Onur orda bekliyor diyo ki 
Mehmet seni şeyde bekliyor Mehmet AYHAN git diyor Mihmander Cafede bekliyor 
gidiyorum Yasin orda yani buluşturmaya çalışıyorlar ben bunlarm hepsini size 
mahkemede tek tek delillendirdim. Onlar lafla konuşuyorlar biz yapmadık Erhan 
güvenilmezdi yalan söylüyordu jandarmaya çalıştı o yüzden oldu bi hikaye anlatıp 
çıkıyorlar işin içinden şimdi o hikayelerin nasıl şey yapacam ve ben gidiyorum İstanbul 
Emniyetine hadi hoppala İstanbul Emniyetine inerken ben gitmeden önce basmda 
fotoğraflarım satır satır yayınlanıyor rahmetli YAZICIOĞLU' yla birlikte bu yerel gazete 
beni nerden tamyor benim gözaltına alındığımı nerden biliyor gözaltına alındığımı hiçbir 
yerden bilemez yani imkansız bi olay benim bugün getirildiğimi burada kim bilebilir satır 
satır yayınlanıyor ilk ifadeler almıyor ilk ifadelerden sonra mahkemede sanıklar ne diyor 
biliyor musun diyo ki polis bunu bizi yazdırttı orda. Ahmet İSKENDER diyo polis 
yazdırttı bende çıkıyorum diyorum ki mahkeme de saym hakimim bak bunlar düşünsel 
diyor telkin diyor bunlar sadece savarım polisin kullanabileceği tabirler yada çok okuyan 
kişilerin bunlar aşamalarda ifadede veriyor ancak aynı şeyleri tekrar edemiyorlar farklı 
ifadeler veriyor 4' ünün anlatımı benim olayda hiç bi ilişkim olmadığı ondan sonra geliyor 
vay bu sefer şey oluyor İstanbul Emniyeti ile Emniyet İstihbarat birbirine girecek ne 
yapalım ne edelim vs. İstanbul Emniyeti çıkıyor diyor ki Trabzon Emniyeti yaptı çünkü 
nasıl yaptıklarım biliyorlar Trabzon Emniyeti de diyor ki biz gönderdik siz koruma 
almadmız bunlar asıl sizin dinlemeniz gereken yani ben o yüzden o sorulara yanlış 
anlamayın sinirlendim. O şeylerle benim ifadem sınırlandırılamaz ondan sonra çıkıyolar 
ne yapalım Erhan' m kimliğini deşifre ediyorlar orada ben her şeyi anlatıyorum onlara 
öncelikle tutanağa geçiyor İletişim Tespit Tutanağı yasaktır ben şikâyetçiyim savcılığınızın 
kanalıyla yapanlar İstanbul emniyetinde o şeyi yapanlar Mehmet AYHAN, Muhittin 
ZENİT, Ercan DEMİR, Selim KUTKAM bir tanede cezaevi görevlisi beni tehdit ettiler bu 
olaydan dolayı 5 kişiler şikayetçiyim,

Savcı: Nerde yapıyolar gözaltındayken mi?

Erhan TUNCEL: Hayır gözaltındayken değil şimdi şikâyet etmesidir ben ilişiğimi 
kesmişim gidin diyorum Yasin' e gidecem diyecem ben istihbarat elemanıyım ya da 
ajanım benden uzak dur ben okuluma gidecem çünkü ben polislere onu söylüyorum
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benim ilişkimi kesin diyorlar geliyolar beni işten çıkartıp kapının önünde bekliyolar Engin 
DİNÇ' in yanma götürüyorlar bu tehdittir kibar şekilde tehdit yoksa karakaşına kara 
gözüne hayran değiller ondan sonra neyse geliyoruz Allah meğerki şeymiş orda 
öğreniyoruz ihbar önemliymiş herkesin tedbir alması valiye kadar bildirilmesi gereken bi 
olaymış meğerki bunlar birbirlerine de bildirmemişler şimdi ben Faruk San'nın resmini 
çıkartabilirmisiniz varsa ...(Anlaşılmadı) Şimdi Faruk SARI geliyor diyor ki Faruk SARI 
Terörle Mücadele Müdürlüğünde ben İstanbul Emniyeti istediği zaman geliyor yanıma 
oturuyor diyor ki Erhan senin grupla ne işin vardı bu nedir ajan sorusudur ben de 
diyorum hiç arkadaşlarım orda ben desem ki beni emniyet takip ettiriyordu 
göndermeyecek çünkü ona göre düzenek kurmuş orda bi varsayım yapıyor bu şahıs beni 
tanımadığını bahsedecek gelsin hafif kiloludur sizin boylarınızda Newbalans ayakkabı 
giyer ondan sonra gönderiyor beni bir ajanın gönderilmesi demek o soruşturmanın onun 
üzerine yıkılması demektir. Bunlarm hepsi

Savcı: Peki bu ne zaman oluyor?

Erhan TUNCEL: 2007 yılında Hrant DİNK cinayetinten sonra benim orda ne yapılması 
gerekiyor refakat memurları İstanbul Emniyetine gitmesi lazım İstanbul Emniyetine gidip 
o 3 kişinin Mehmet AYHAN, Özkan MUMCU ısrarla biz istedik biz şey bilgi istedik 
kendisinin gönderdiler dediği konu odur. Bilmiyorum o konuya aşina mısınız 3' ünün 
gelip bilgi vermesi lazım bu bizim elemanımızdır verdiği bilgiler budur ondan sonra şey 
eğer bilgiler dışında bir şey çıkarsa buyurun suç işlemiştir görevinizi yapm tabi bu arada 
ben her şeyi anlatıyorum bundan sonra diyorum ki dışarıda aileniz var yalan söylüyorsam 
sıksınlar kafama .. .(Anlaşılmadı) ondan sonra ben her şeyi tek tek anlatıyorum vs. ondan 
sonra diyorum ki bak biz yıllarca şey duymuşuz devlet bir şey yapıyorsa bunun içinde 
hilmik vardır diyorlar konuş sen konuşmazsan ondan sonra şey olur bu 5-6 kişinin hatası 
bende diyorum doğrudur mahkemede anlatacam ama diyorum gidin jandarmayıda 
araştırın Satılmış'ın bilgisini veren benim Satılmış ortaya çıkartan kişi benim Coşkun îğci 
yi ortaya çıkaran kişi benim jandarmanın bağlantısını ortaya çıkartan kişi benim Coşkun 
îğci'nin bağlantısını bulan mahkemeye söyleyen kişi benim ondan sonra hadi çıkıyorlar bu 
sefer kıyamet kopuyor ondan sonra ne yapalım ne yapalım Celalettin CERRAH ayağa 
kalkıyor diyor ki ben Emniyet Müdürüyüm durun bu devletle ne alakası var devlete 
hizmet eden biziz onlar maaş alıyorlar her türlü şeyden yararlanıyorlar bize yaptığımız 
hizmetlerin gölgesinde yanından geçilmez ben yargılanmam diyor mahkemenin önüne de 
çıkmıyor hadi alttakiler aniden durumu tespit ediyor bu sefer Ramazan AKYÜREK ayağa 
kalkıyor diyo verin kayıtların hepsini silin silin silin kendisinin delil karartmadan ondan 
sonra şey yapmadan cinayetten soruşturma açılacak hepsini siliyor zaten diyor ki burası 
Türkiye sildiğim benim yarama kar kalır .. .(Anlaşılmadı) ondan sonra bak diyorum bu 5-
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6 kişinin arkasına benzemiyor daha kapsamlı bi iş diyorum ben anlatacam diyor sen 
susarsan devlet yaptı derler diyorum ben gerekeni anlatacam hoppala birden cezaevine 
gidiyoruz ...(Anlaşılmadı) iddianame önümüze geliyor geri dönüyor önce diyor ki suç 
örgütüdür şey değildir. Sonra diyor ki Erhan konuşursan ağırlaştırılmış alırsın sus eğer bi 
insan azmettirici değilse azmettirici olarak gösteriyorsa ben bu yaşadıklarımdan sonra size 
tepki verdim o sorularla çok muhatap olduğum için ondan sonra tehdit amaçlı iddianame 
hazırlanıyor iddianame tamamen palavra 3 tane örnek vereyim. Mustafa ÖZTÜRK diyo 
ocağa geldiler bana çapraz sorgumda soruyor ilk başta şeyde söylemişler evinde söylemiş 
buna Zeynel' e diyolar Erhan ocakta mıydı sen gittiğinde yok diyo Yasin'e soruyorlar diyo 
yok aşamalarda soruyorlar diyo yok ama onu iddianameye yazıyor onun yazdığmı aym 
şekil onun karşısma yazsa benim hakkımda hiçbir itham kalmıyor Erhan' m bu olaydan 
azmettirici olarak yargılanması kimin işine gelir bi o soruyu soralım sizle kimin kime 

f  faydası olur evet ondan sonra tabi bunun için özel uğraşan bi yapı da var ortaya çıkıyor 
Fuat Turgut'lar, Kemal KERİNÇSİZ' 1er haber yapın Türkiye de 1 milyon 131 bin trajlı 
gazeteye vurmuş kişiler o günler 250 defa manşete maruz kaldım son dakika Erhan 
TUNCEL büyük Abi son dakika Erhan TUNCEL azmettirici alman her savm algı yönetimi 
yapılıyor sizi bu olayı Erhan yaptı sizi de ortak yaptı sizi de ihbar etti gelin ifade verin tüm 
deliller karartılıyor bu aşamada sonra geliyoruz tabi ondan sonra avukatla görüşüyoruz 
avukat mantıklı diyo Türkiye Cumhuriyeti Devleti ne gider şey yapılır ifade verirsin polis 
der şu ana kadar bir tane yargılanan hiçbir kamu görevlisi yok.hiç birtanesi. Yani akmtıya 
karşı kürek çekiyoruz gider kendimizi de rezil ederiz 3-5 gün şey olur hadi ordan sonra 
birden hop Fuat Turgut çıkıp geliyor bizde diyoruz devlet çözmek istiyorsa gelir bi tane
yetkili der senin bu kadar devlete hizmetin oldu şu bildiklerini anlat kimse bana şu ana 
kadar bunu demedi bi tane devlet yetkilisi 7 senedir demedi ondan sonra sen bildiklerin 
anlat bu olayı ihbar eden kişi eden sensin ilk karşı çıkan kişi sensin hadi ondan sonra 
çıkıyor ardmdan bu sefer tamam diyorlar müfettişe ifade veriyom diyorum ki ben 
karışmam kardeşim ne yaparsanız yapm artık ben bu olayı ihbar ettim bi de aydınlatsam 
başıma ne iş gelir ha buradayız müfettiş geliyor diyor ki diyorum ki sayın Müfettişim şeyi 
çıkarır mısınız kayıtları resimleri verdiğimi iddia ederler mi valla derler ki polis niye 
kabul etsin kabul etse yargılanacak ondan sonra diyor ki seni uyutmuşlar hiçbir şey de 
tutturmamışsın o zaman diyorum ne diyeyim ifade verim ifade vermenin de bi anlamı 
yok çünkü adam geliyor bana iftira atıyor bana hakaret ediyor ve de şu an rastladığım 
şekilde de bunun söylediği her şey delil olarak Yargıtay kararma kadar gelecez neyse 
ondan sonra Meclis araştırma komisyonu kuruluyor hadi hoppala hayır 2. İfadeyi 
verdikten sonra Muhittin ZENİT' le sizin sorduğunuz özellikle şey yaptığınız medyaya 
veriliyor bu dosyanın içinde niye yok en önemli delillerden biri son aşamaya şu anda siz 
getirmişsiniz 10 tane soru sordunuz telefon hakkında dosya da yok Ana Haber Bülteninde
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Büyük Abi devletle konuşuyor diye Kanal D Haberin ilk haberi olarak giriyor ertesi gün 
tüm gazeteler manşet biz tabi cezaevindeyiz böyle bi yapı olmazsa bunu nerden 
getiriyorlar kim şey yapıyo Ogün' le Yasin' i Erhan gönderecek ...(Anlaşılmadı) ondan 
sonra çıkıyor hadi Meclis Araştırma Komisyonuna bu ara yine sular ısınıyor sen yaptın o 
yaptın tabi birbirlerini işaret ediyorlar birbirlerini şey yapıyorlar çünkü devletin kurumu o 
kimse sorumluluk almıyor kimse kalkıp ta demez ki ya ben hata yaptım ya böyle böyle 
devletime yanlışım oldu yaptığım hatadan dolayı beni yargılayın burası hukuk devleti 
gerekirse sonra söyleyin adam yok diyor çünkü devletimiz mesleği öyle bi ahlak 
vermemiş ondan sonra geliyorlar Meclis Araştırma Komisyonuna Kurulu Allah kıyamet 
Kopuyor o diyo ben yapmadım o yaptı ben yapmadım o yaptı Meclis Araştırma 
Komisyonundaki şu ifadeleri bi yan yana getirin yan yana getirerek okuyun ondan sonra 
başlıyorlar böyle meclis araştırma komisyonu şey yapmıyor beni dinlemiyor hükümetin 
de adamları ondan sonra polislerin orda verdiği ifadeye hiç kimseye sorulmadan polisler 
içerde çay kahve içerek ifade veriyorlar hiç birinin ifadesi birbirine uyumlu değil size 
detaylandıracağım. Ondan sonra diyolar hatta bir tane CHP milletvekili çekiniyor siz ne 
yapıyonuz ne kayıt geliyor ne be bişi ne ifadesi böyle komisyon olmaz. Milletvekilinin 
AÎHM' den şey istetecek. Ondan sonra tabi ardmdan diyolar bunun ilişkisini neden 
kestiniz Ramazan AKYÜREK diyorki ben bilmiyorum 50 tane kayıt geldi çok ta güzel 
çalışıyordu ben diyo her kaydı bilmem diyo uygun görmüşlerdir diyo bende imzaladım 
Reşat ALTAY diyor ki ben bunu bilmiyordum bunu söyleyecek kişi kim Engin DİNÇ ile 
Faruk Sarı buna. Yani Reşat Altay doğru söylüyorsa Faruk Sarı ile Engin Dinç suçlu çünkü 
polisin burda kesinlikle ve kesinlikle birazdan size izah edileceği şekilde nasıl ondan sonra 
geliniyor Muhittin ZENİT' e soruyorlar diyo ki ben ilişkisinin kesildiğini bile bilmiyordum 
diyo ki hangi tarihte söyliyemiyor ama şu anda size önünüze gönderilen size kabul 
ettirilen gönderilen şeylere tarih uydurmuşlar diyo ki hatta ben o güne kadar istihbarat 
elemanı olduğunu biliyordum. Özkan diyo ben bilmiyordum diyor yalnız güvensiz 
hareketleri vardı Mehmet AYHAN' da diyo ki biz rapor hazırladık yalan söylüyor vs. 
ondan sonra diyo ne yalan söylüyor bi söyle bi sefer fakültedeyim dedi fakültede değildi 
savları bu sizin aklınızdan gelen Jandarmayı ne zaman türettikleri ona da gelecem ondan 
sonra çıkıyorlar ardmdan Onur'a soruyorlar Onur'da diyo ki asparagas haber getiriyordu 
yani yalan söylüyorlar bi şu ifadeler yan yana gelsin halbuki kendi görevleri ne bunu 
takip etmek operasyon yapmak operasyon haline gelmiş şeye bildirmek benim öyle bi 
görevim yok tabi bu maya tutuyor sürekli Erhan gündemde Erhan gündem de yav diyolar 
Hrant DINK cinayeti kardeşim adamda emniyet istihbarattan üniversite öğrencisi tamam 
onlar da zaten şeyler vs. halbuki Yasin gibi bi profesyonelden haberleri yok ilk duruşmada 
gelip tüm suçları ifadeyle benim üzerime yükletiyorlar diğer samkları ondan sonra neyse 
geliyor ardmdan şey oluyor bu çıktıktan sonra bi tane kitap yazdıralım diyolar
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kamuoyunu ikna edelim da devlet kamuoyunu ikna edeceğine bu olayı çöz 25-30 kişi var 
25-30 kişi yargıla dünya ya göğsünü ger yarın bu olayı diaspora bile kullanacak ger 
göğsünü söyle ki ben bi hukuk devletiyim ben derin yapılara karşı yasalarla kendimi 
korumuşum bak bu adamlar sorumlusu yav diyolar gel bunları serseri faşist ondan sonra 
şey gösterelim bi tane kitap yazdırıyorlar bu kitabı yazdıkları zaman tüm telefon 
kayıtların oraya veriyorlar bu da ne ortada bi yapı var telefon kayıtları senden gizleniyor 
oraya gelmiyor ve bu yapının elinde o da bi delil türkiyede gazeteci yargı ilişkisi yada 
polis ilişkisi nasıldır. Ajanlık ilişkisine dayanır. Bir sürü orda iddialar geliyor yeni yeni tak 
tak anlatıyorlar tamam üstünü kapatıyorlar gidiyolar sağda solda konuşuyorlar bakanlar 
düzeyinde bu olay konuşulmuş hepsi tespit onları AİHM' de görürsünüz tamam diyolar 
olayı kapatın neyse bizde diyoruz kaderimizdir devlettir. 50 yılda yatarız ağzımızı 
kapatırız şey yaparız boşver onlarm çocukları var aileleri var vs. ondan sonra Başbakanlık 
Teftiş Kurulu Müfettişleri geliyor diyoki selamünaleyküm aleykümselam hoş geldiniz 
neye geldiniz Hrant DİNK cinayeti aydınlatmaya ben de diyorum ki aydmlatamazsmız 
niye aydmlatamazsmız adamlar hiçbir şeyi kabul etmiyorlar Telefon kayıtlarımı çıkartın 
Mehmet AYHAN' m önüne koy söyle la sen 8 aydır diyosun bilgi değil size verdim bir 
tanesini alsana bilgi adam size bilgi vermiş bunun raporu nerde ondan sonra komisyon 
başkanı bana şöyle bi geriniyor diyoki biz her şeyi buluruz bende içimdin diyorum ki 
hayır bulamazsın ondan sonra neyse yav sen söyle söyle yav diyorum bak beni şey 
yapmaym ii diyorum diyoki Başbakanını talimatı kesin çözecek anlatıyoruz bu sefer 
kıyamet kopuyor Başbakanlık Teftiş Kurulu raporu yayınlanıyor Başbakanlık Teftiş 
Kurulu raporu yayınlandığı zaman her Türkiye'deki bürokrat gibi diyo banane ben 
yargılanmam bana bişey olmazsın da devlete ne olursa olsun ben devlet diye kastettiğim 
şey orda hakaret ettiğim şey bu kamu görevlileridir devleti yöneten kişilerdir Ramazan 
AKYÜREK kıyameti koparıyor vay siz beni nasıl şey yaparsmız diyo ben Ergenekon 
operasyonlarım yaptım ben hükümeti şey yapüm ondan sonra bakıyoruz Ergenekon 
mudur değil midir doğru mudur onu da anlamıyoruz bu sefer Ergenekon buna karşı bir 
şey yazdırıyor. ...(Anlaşılmadı) Ramazan AKYÜREK herkesi tehdit ediyor tehditler hepsi 
kitaplarda ortaya çıkıyor size gelmeyen belgelerde orda satır satır vay diyo siz bana karşı 
kitap mı yazarsmız o da kitap yazdırıyor elinize göndermediği dosyaları tüm telefon 
kayıtlarını onlara veriyor ondan sonra geliyor bakıyoruz ki bu süreç içerisinde bunlarm ne 
Hrant DİNK cinayeti hiçbir şekilde ortada olmayacak sadece gönül harekatı olan bi cemaat 
dan söyleniyor halbuki cemaatle hiç bi alakası yok çünkü bulunduğu konum cemaatin çok 
çok üstünde yapıda Ramazan AKYÜREK' in kayıtları silen o. İşte Osman HAYAL' in 
kayıtları çıkıyor tam konuşma şey yaptığı zaman her gün bir şey çıkartıyorlar Hrant 
DİNK cinayeti hakkında şimdi sizin yapacağınız naçizane ben daha önce hukuk 
müşavirliği çalıştım 5 sene hukuk a çalıştım. 1-Önce emniyete bi yazı yazm emniyet tüm
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evrakları belki almışsınızdır akıl vermek gibi değil ben sadece yardımcı olmak amaçlı şey 
yapıyorum belki de haddim de değil ondan sonra tüm belgeleri göndersinler bi Nedim 
ŞENER' i dinleyin bi Âdem YAVUZARSLAN' ı dinleyin bunlar hepsi bu yapı tarafmdan 
tek tek yerleştirilip olayı birbirlerinin üzerine kaydırma amaçlı yapılan şeyler. Bundan 
sonraki süreçte ne yaşanacak ben size sizde bir şeyler hazırlayacaksınız daha bi dolu şey 
yani daha anlatırım çok çok hatalarmı vs. şeylerini hepsini şu anda görevi ihmal sureti ile 
cinayet, delilleri karatma yalan beyanda bulunma, iftira atma vs. hepsinin suçları iddiayı 
aşmış delil aşamasmda Reşat ALTAY diyor ki Enin DİNÇ'le Faruk SARI suçlu. Reşat bu 
benle ilgili olan kısmı ondan sonra Engin DİNÇ' te diyor ki Ramazan AKYÜREK hayır 
Reşat ALTAY suçlu Reşat ALTAY da hayır diyo Ramazan AKYÜREK ile Ali Fuat 
YILMAZER suçlu Ali Fuat YILMAZER yok diyo şey suçlu Ercan DEMİR diyor ki yok 
alttakiler suçlu diyor alttakiler de yok diyo Erhan suçlu diyor böyle böyle ortada bi yapı 
var ondan sonrada diyolar ne yapalım ne edelim Erhan'a bu maya tutmadı azmettirici 
hikayesi bu kadar da yatmış neyse şeyden değil zaten adama lanse etmişiz biz ondan 
sonra diyo gel bunu jandarmayla şey edelim alaka jandarmayla hiçbir alakam yok 
birtanesi geliyor bi arkadaşım geliyor Tuncay' m ben daha önceden bu şahsın yanma gelip 
gittiğinin bilgisini vermişim

savcı: Bu olaym sadece senden ibaret olduğunu düşünme jandarma ayrı bi bölüm senin 
emniyetle alakalı bi bölüm bide bunun jandarmayla bölümü var jandarma istihbaratı var o 
ayrı bi bölüm sen kendi açından bakıyorsun.

Erhan TUNCEL: Ondan sonra gel Erhan' a jandarmayla çalışıyor jandarmayla hiç bi 
ilişkim yok aradan belgeler çıkartalım vs. ondan sonra birbirleri arasında Ergenekon 
Operasyonunu yapıyorlar sonra diyorlar cemaat yaptı hiç bi alakası yok her neyse bu bizi 
ilgilendirmiyor ondan sonra en son kısım gelin diyor diyelim Erhan TUNCEL' i çektiniz 
çıktım Erhan TUNCEL çıktığı zaman ne oluyor polis görevini ihmal etmiş oluyor polisin 
görevini ihmal ettiğini kim söylüyor AİHM söylüyor AİHM en tarafsız karar isterseniz 
kararı gösterebilirim Devlet Denetleme Kuruluda diyor Başbakanlık teftiş Kuruluda 2 
yıllık açıklama polisin görevi ortaya çıkıyor artık polis şunu öğreniyor ki Erhan' iftira 
atarak bu dosyadan çıkamayız birden Erhan çıkıyor ordan da jandarmanın zaten bir ilişki 
yok. Jandarma da bu sefer jandarmaya attıkları Erhan'ın onlarla ilişkisi var dediği bunu 
Ramazan AKYÜREK diyor onu çok ii biliyoruz ...(Anlaşılmadı) çünkü ona geldiği Dakka 
kilitleniyor Daha kamuoyu bile hazır değil ondan sonra geliyor beni çektiniz bu sefer 
Erhan suçsuz Erhan' m jandarmayla hiç bi ilişkisi yokmuş Erhan size bilgi vermiş 
dediğiniz zaman o savları da çürüyor bu sefer Jandarmanın planına geçiliyor ondan sonra 
beni çektiniz Yasin diyo ki kardeşim bana söz verdiler dediler Erhan ceza alacak ta Yasin' 
in örgütlü bi yapı içinde olduğu Ergenekonlaşan bi yapının içinde olduğu nerden belli 1-

*1
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Yurtdışına Başbakana bomba ihbarı verildiği halde gidiyor. Geri dönüyor kendi kendine. 
Kiliseyi basmasına rağmen emniyette her tarafta kayıtları olmasma rağmen verilmiyor ta 
ki McDonald'ı bombalıyor. Emniyetle irtibata geçin diye gece hiç kimsenin bilgisi 
olmadan elini kollunu İstanbul' a sığmıyor. İstanbul da yakalanan şahısların hiçbiri 
almmıyor. Ondan sonra gönderiliyor 2 tarafta da almmıyor ondan sonra geliyor Hrant 
DİNK cinayetini elini kolunu sala bangır bangır bağıra bağıra işliyor. Ondan sonra geliyor 
mahkemede ödüllendiriliyor gibi ceza istiyor hatta yazıyor saym savcım büyük 
Fenerbahçe aşkma diyor ki hani beni serbest bırakacaktınız, diyor o kadar ifade verdim 3,5 
ay ile kendini sınırlandırıyor çünkü vaatte bulunulmuş, mektubunu okudunuz diyo 
emniyet içinde bi grup bizi yönlendirdi ben emniyetin içindeyim emniyetin içinde gruplar 
olduğun bilmiyorum Yasin HAYAL biliyor diyolar ki Yasin hiçbir şey bilmez git Yasin' in 
yazdığı mektuplara harekât tarzına sıfırdan bir kişiyi alıp yetiştirip Türkiye' nin en büyük 
siyasi cinayetini işletiyor. Ben çekildiğim zaman Yasin o zaman anlayacak diyecek ki biz 
bunu defalarca delillendirdik can simidi olarak eyvah bunların bana verdiği hiç bi sözü 
tutmadılar abim de geldi muhtemelen o görüntülerdeki kişi abisi o görüntüleri de silen 
Ramazan AKYUREK çünkü Emniyet istihbaratta silindiği söyleniyor emniyet istihbarat 
niye kayıt silsin demek ki kendileri var işin içinde ondan sonra gelmiyor ben cezaevinden 
çıkıyorum bana 2 kat ceza veriliyor Yargıtay ceza genel kurulu onaylı olmasma rağmen 
saçma sapan bir şey hazırlıyor işte irtibatları olabilir, yani Erhan' ı her dakika getirebiliriz 
götürebiliriz vs. cart curt saçma sapan bir sürü para cezası çıkıyorum işlerimi 
düzeltiyorum vs. iyi paralar kazanıyorum polisler her Dakika geliyor gözaltına aldı sudan 
sebeplerden dolayı vs. diyoruz tamam yurtdışı yasağı koymuyor diyor Erhan git 
yurtdışına ...(Anlaşılmadı) çünkü ben yemin ettim bu cinayeti benim annem babam bu 
yüzden kanser oldu ikisini gittim yatalak buldum bunlar bana yaşattığı acıları 50/1' ini 
kimseye yaşatmadılar karşmızda bi polis bi şey yok karşıda 3 tane 5 tane genci kullanıp 
hayatını karartan ülkesini AİHM' ye mahkûm ettiren devlet içinde birbirlerine girmelerine 
neden olan şahıslar var Polis Jandarma yok karşmızda ondan sonra neyse gidiyoruz 
ardandan hadi diyor Yargıtay pat diye bi karar yav biz Yargıtay kararlarmı fazla uzun 
tutmadım şu Yargıtay kararma baktığımız zaman biz hem aleyhte hemde lehte olan 
durum bi insanda biraz inanç olur ben o savunmaları yaklaşık 50 saatte hazırladım o 
benim emeğim onlara haram olsun bakm şuraya baktığınız zaman ne yapmışım ne zaman 
yapmışım nerde yapmışım ne etmişim hiç anlatmamışım başlamış duisburg kararı ondan 
sonra demiş ki böyleyken böyle şuradan sonra başlamış 6 sayfayı bana ayırmış diğer 
sanıkların hiç bişeysi yok ondan sonra 6 sayfada onlarm avukatları bile te yav demiş siz bu 
adama diyosunuz örgüte kasımdan sonra katıldı hem de McDonald olayım yaptı hem de 
kasımdan sonra katıldı ondan sonra şey bu karar çıkartılıyor mahkemeye gönderiliyor 
orda tentürdiyotla edilen adamlar Erhan diyolar bak akıllı ol bak bu yine gündeme geldi
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biz birbirimize girecez ondan sonra kes sesini orda ağlarsm hafif yaralılara şey isteniyor 
CMK 102' den ben faydalandırılmıyorum. 5 yıl olmasına rağmen cezaevinde sistematik 
kötü muamele işkence görüyorum tek kişide. Hepsi yani bu Hrant DİNK cinayetinin tüm 
yükünü ben çekiyorum ondan sonra artık yani bizim sizden de bir ümidimiz yok daha da 
anlatılacak çok şey var sözün özü bu yapı bizim saflığımızın devletperestliğimizden 
dolayı ödenen o yüzden devletperest değiliz bizi çok güzel kullandı ben kendimi 
kullandırtmak istemedim beni kullanan kişilerde Ercan DEMİR' dir Muhittin ZENİT tir 
Mehmet AYHAN' dır ondan sonra Özkan MUMCU dur, Onur'dur, Engin DİŞ' dir bu 
şahıslar beni tutup kandırıp güzelce ben durumumu şuna benzetiyorum şimdi

Savcı: Şimdi bu şahıslar şimdi bu cinayeti işlenmesi için göz yumdular, yönlendirdiler 
öyle mi diyor sun?

Erhan TUNCEL: Göz yummadılar sayın savcım sabahtan beri yönlendirme değil beni 
farkmda olmadan ben bunların bir şey karıştırdıklarını biliyordum hiç taraf olmadım 
cinayete hiç bişey yapmadım beni amaçları neydi biliyon beni sinirlendirip bunlara gidip 
bunlara talimat verip ama onu yapmadım diye şey ortaya çıktı benim durumum şu sizin 
diyelim Muammer AKKAŞ buraya geliyorum beni biri çağırıyor teşbih olmazsın ağır bi 
teşbih yapacam şurda biri oturuyor tamam mı adam ölmüş burada da bi tane silah beni 
içeri çağırdılar giriyorum içeriye dışarıdan 10 tane ihbar var diyor ki mavi takım elbiseli 
biri orda cinayet işledi delil melil yok herkes polis molisler içeri giriyor ben içerdeyim 
adam ölmüş sonrada sana kalıyor benim durumum bundan farksız ha sizin devletinzin 
yapabileceği hiçbir şey yok bu konuda ben çok ii biliyorum belki bana bakış açınız farklı 
olabilir göreceksin bir gün taa hâkimlere savcılara kadar alınması lazım yapının ortaya 
çıkması için oda sizle bi alakalı değil

Savcı: Şimdi senin mantığına bakılırsa ortada kimse kalmaz o hale getirdin ki?

Erhan TUNCEL: Şimdi Sayın savcım bi dakika Savam ben niçin cezaevindeyim suç 
işleyen iddia olduğu için niye kamu görevlisinden ne farkım var niye o suç işlediği zaman 
neden cezasını görmüyor o suç işleyebilir herkes alınması ...(Anlaşılmadı) hâkimi suç 
işlemiş savcısı suç işlemiş polisi suç işlemiş o zaman ne şeyi kaldı ...(Anlaşılmadı) son 
olarak size bi şiir hediye ediyorum vaktiniz varsa bu şiir 24 tane idam üzerine yazılmıştır 
80 sonrası mahkemelerinde sizinde, sayın savcım şeyi yazacaksınız herhalde şahsım adma 
Hrant Dink Cinayeti hakkmda hiçbir şeyi kabul etmiyorum Hrant DÎNK Cinayeti 
engellenmesi için sadece ben uğraştım. Ondan sonra Beni kullanan şahıslar şu şu 
şahıslardır. McDonald olaymda hiç kimsenin ölmemesi için zaten orda ki pansumanları 
arkadaşım

Savcı: Sen şeyle görüştün mü hiç Faruk Sarı'yla?
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Erhan TUNCEL: Şimdi Sayın Savcım şöyle kalkmada bişey var mı şimdi ben burada 
oturuyorum gözaltına alındığında geliyor benim yanıma

Savcı: Cinayetten sonra görüştün öncesinde biç görüşme de olmadı

Erhan TUNCEL: yok diyor ki senin bunlarla ne işin var diyor.

Savcı: Bunlar dediği kim?

Erhan TUNCEL: Yasinlerle bu ajan sorusudur sorguda ki bak bu ajan sorusudur ben 
sorguda ki tüm sorgu tekniklerini bilmeme rağmen size doğru düzgün hepsini 
cevapladım diyor ki senin ne işin var ben de diyorum ki hiç bi işim yok arkadaş işte vs. 
carti curtu. Orda desem polisle irtibatım var beni göndermeyecek ondan sonra 
gönderiliyorum İstanbul Emniyetine diyorum ki kardeşim bak tamam ben ifade verim 
yalnız bu insanlar devletin görevlisi o zamanlar devletperestiz diyorum ki yazık çocukları 
var şeyleri var hepsi orda kayıtlıdır olmaz yani bize yakışmaz ondan sonra diyorum 
arayın gelsinler çünkü bunları onlar anlatacaklar geçmiş zaman çünkü ben tek tek 
kaydetmişim ben ne bilim gün saati ne kadar ondan sonra geliyor şeyde Trabzon' u 
arıyorlar diyo arıyoz kimse cevap vermiyor ağabeylerin seni sattılar. Ondan sonra diyo biz 
ona güzellik yaptık o bize güzellik yapmadı ve benim orda cinayeti kimliğimi 
açıklamamam halinde o olay örtülüp gidecekti kimse bu iddialar middialar şey 
olmayacaktı ha benim devlete karşı tutumum devlet demeyim bu polislere karşı devlet 
koruyor devlet maaş veriyor o yüzden tavrım nedir art niyetlidir derin yapılar vardır. 
Devletin içinde bundan sonra da olacaktır. Hiç bişi de açığa çıkmayacaktır. Biz dosyamızı 
AÎHM göndermek için bir nüshayı

Savcı: Faruk sana yaklaşık cinayete kadar 6-7 aydır istihbarat şube müdürü değil mi o 
dönemde?

Erhan TUNCEL: Sayın Savcım 6-7 ayda bi yerden bilgi gelmiyorsa gidip 2. Bir eleman 
bulmaları lazım orayı gidip takip etmeleri lazım kendinin bilgi oluşturması lazım bunlar 
istihbaratta bilinen şeyler bi tane bilirkişi ataym sorun yani bu 6-7 ay ne yapmış bu adam 
6-7 ay bilgi gitmiyor ondan sonra diyo kimse bana söylemedi söylemediyse 
... (Anlaşılmadı) Ercan DOĞRU söylemiş bu adamın iddiası doğruysa bu ikisi katil yok bu 
adama söylemişlerse bu katil bunun başka şeyi var şimdi diyelim şöyle bişey var ben size 
nasıl bi Örnek verim 6 ayda sen grup hakkında ha Meclis araştırma komisyonunda diyolar 
mahkemede bu konu bizim için çok önemli önemli bi konuydu önemli bi konuysa 8 aydır 
bilgi gelmemiş siz ne yapıyorsunuz adamlar orda şey yapıyorlar hikâye anlatıyorlar
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Savcı: Engin DİNÇ döneminde ya da Ramazan AKYÜREK döneminde belli bir raporlar 
hazırlanmış ve bu raporla ilgili İstanbul Emniyetine cinayetin olma ihtimaline binaen bir 
istihbarat bilgisi görünüyor genelde böyle bi çalışma yapılmış ama daha sonra tayinler 
oluyor şimdi bu raporlarda var Muhittin ZENİT ayrılırken ayrılmadan önce hatta seni bi 
başka birisine veriyorlar bu başka şahıs seni takip ediyor sen o dönemde ne bi Engin 
Yılmaz ile veya Ogün' le bunların birlikte yapacağım bildirmiyor musun bunu niye 
İstanbul'a bildirmediler yani belli bir dönemde bi kopma var belli bi dönemde kısmen bi 
çalışma var bu dönemde tamamen kopma var hiçbir bilgi verilmiyor.

Erhan TUNCEL: Çünkü ben daha önceden de yanlış anlamayın akıl vermek gibi değil bak 
Özkan Mumcu orda ifademde yazıyor ifadenin içinde Özkan MUMCU daha önceden 
Muhittin ZENİT ile bir çok görüşmeye katılmış kişi ha Muhittin ZENİT ha Özkan 
MUMCU Oda biliyor ben eylül ekime aymda Mehmet AYHAN' a bu olay hakkındaki tüm 
her şeyi yazdırttım kalem le şeyle her şeyi yazdı götürdü

Savcı: Not mu aldı bunlar?

Erhan TUNCEL: Tabi hepsi not aldı Hrant DİNK cinayeti hakkında hepsi Ogün Mogün 
hepsini not aldı öte taraftan Özkan MUMCU da aym kişi Muhittin ZENİT' te bu sav da 
doğru değil biz orda şey yapmca antipati oluşuyor yani detaylı bir şekilde anlatınca orda 
diyoruz bu şahıslarda geliyor ha Ercan gelmiş ha Mehmet AYHAN gelmiş çünkü bunlar 
daha önceden refakat memurları bu konu hakkında Hrant DİNK cinayeti hakkında en 
fazla bilgisi olan şahıs Mehmet AYHAN' dır. Çünkü tüm görüşmelere katılmıştır. 
Muhittin ZENİT' inde Özkan MUMCU' nun da şeyinde görüşmesine kopukluk mopukluk 
yok kopukluk olsa dahi şey değil yani böyle açıklamaları saçma bunların operasyon 
yapmalarmı bi tane istihbaratçı çağırın size hepsini tek tek anlatsın.

Savcı: Şimdi Ogün SAMAST ifadesinde şey diyor bu cinayet için İstanbul'a gitmeden önce 
bazı işte Doğan marka araçla polis kılığında birilerinin gelip Yasin HAYAL' i bir yerlere 
götürdükleri

Erhan TUNCEL: olabilir ben bilmiyorum çünkü Yasin şeyden değil şöyle bir şey var 
Zeynel bir ara bana ne dedi ben sayın savcım bu cinayetin işlenebileceğini hiç 
varsaymıyordum tüm gereken tüm tedbiri almışlar çünkü bi sefer Zeynel bana ne dedi 
beni bi komserle görüştür yaralama olayma karışmıştı tanıştıktan sonra ismini verdikten 
sonra yani emniyete verdikten sonra Yasin HAYAL' i jandarmaya Terörle Mücadeleye 
zaman zaman gittiğini vs. şeyle hepsine kendisine aşikar bunu tutup bana söyleyecek hali 
yok bide benim şöyle bi konumumda yok yani ısrarla bu dönüyor Erhan ...(Anlaşılmadı) 
her şeyi biliyor Erhan hiçbir şey bilmiyor Erhan bilse bunu yapı tam bir profesyonel bu 
kadar beni etkili konuma getirmezler bu kadar getirip son noktaya getirmezler isteseler iki
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dakika da alırlar 10 sn. içinde alırlar en önemli delilimde budur. İstese o gece bile beni 
göndermez hemen üstünü kapatır. Bide üstüne üstlük en önemli delilim Hrant DİNK 
cinayetinde şudur Hrant DİNK cinayetinde aktif görev alan tüm devlet memurları terfi 
ettirilmiştir. En önemli delilim de budur devlet beni hiç biyere terfi ettirmemiştir. Bu kadar 
sözün özü bu en önemli delilimde budur içinde olsaydım beni de terfi ettirilirdim/' 
Şeklinde olduğu görülmüştür.

İş bu Çözüm Tutanağı tarafımızdan tanzim ile altı birlikte imzalanmıştır. 17.12.2013
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